

### စည်းစိမ်ဥစ္စာ သတင်းကျော်စော

လုံ့လလည်းရှိ၊ သတိလည်းရှိ၊ အပြစ်ကင်းသော အလုပ်ကိုလည်း ပြုလုပ်တတ်၊ အမှုကိစ္စဟူသမျှကို ပညာဖြင့် ဆင်ခြင်၍ ပြုလုပ်လေ့လည်းရှိ၊ ကိုယ်-နှုတ်-စိတ် သုံးပါးကိုလည်း စောင့်စည်းလေ့ရှိ၊ တရားသဖြင့် အသက်မွေးလေ့လည်းရှိ၍ မမေ့မလျော့သောသူမှာ စည်းစိမ်ဥစ္စာအရာအထူး ကျေးဇူးသတင်းကျော်စောခြင်း အလွန်တိုးပွားလေ၏။ အပ္ပမာဒဝဂ်(ဓမ္မပဒ-၂၄)

## နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅) ရပ်

- ၁။ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေး ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်း၍ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိလာအောင် အလေးထားဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၂။ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံးနှင့်အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးကို အခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများအား မြှင့်တင်၍ နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးနှင့် ပြည်သူ့လူထုတစ်ရပ်လုံး၏ လူမှုစီးပွားဘဝမြှင့်တင်ရေး ဆက်လက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၃။ နိုင်ငံတော်၏ ပကတိအနှစ်သာရဖြစ်သော ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ရရှိထားသည့် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးရလဒ်များ တည်ငြိမ်မှုရှိစေရေးအတွက် (NCA)ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထား လုပ်ဆောင်သွားမည်။
- ၄။ စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၅။ ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူအားလုံး၏ အခွင့်အရေးများနစ်နာမှုမရှိစေရေးနှင့် နည်းလမ်းကျန် မှန်ကန်မှုရှိသည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ်ဖြစ်စေရေး ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ပြီးစီးပါက လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကျင်းပ၍ ထွက်ပေါ်လာသည့်အစိုးရအား နိုင်ငံတော်တာဝန် လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။

## နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်ထံ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာပေးအပ်

နှစ်နိုင်ငံအကြား အပြန်အလှန်ယုံကြည်မှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ တိုးတက်စေရေး နှစ်နိုင်ငံစွာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည့် အခြေအနေများ ဆွေးနွေး



နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၁  
နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်ထံ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးအဖြစ် ခန့်အပ်ရန်သဘောတူညီပြီးဖြစ်သော သံအမတ်ကြီး H.E. Ms. Ma Jia သည် ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌရုံး သံတမန်ဆောင်ရွက်ခန်းမ၌ ၎င်း၏သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာကိုပေးအပ်သည်။

အမြင်ချင်းဖလှယ်ဆွေးနွေး  
ထို့နောက် မြန်မာ-တရုတ် နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးအနေဖြင့် ရှည်လျားသည့်သမိုင်းကြောင်းများရှိမှုနှင့် အိမ်နီးချင်းကောင်း၊ မိတ်ဆွေဟောင်း၊ မိတ်ဆွေကောင်းနိုင်ငံများဖြစ်ပြီး ယခင်ကတည်းက ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူယှဉ်တွဲနေထိုင်ရေးမူကြီး(၅)ရပ်နှင့်အညီ အေးအတူပူအမျှအသိုက် အဝန်းကို စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်ထံ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး H.E. Ms. Ma Jia က ၎င်း၏သံအမတ် ခန့်အပ်လွှာကို ပေးအပ်စဉ်။

“အေးမြကြည်လင် စိတ်ပျော်ရွှင် ကျန်းမာလန်းဆန်း နေပြည်တော်ရေသန့်အစွမ်း”

# NAY PYI TAW

- STARMART nine mile Showroom  
(၉)မိုင်၊ ပြည်လမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့၊  
ဖုန်း - ၀၉ ၃၀၈၆၀၀၀
- KHA YAE PIN MART  
မင်္ဂလာဒုံ၊ ပြည်လမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့၊  
ဖုန်း - ၀၉ ၆၇၀၄၄၃၅၅
- STARMART MANDALAY Wholesale  
၂၆လမ်းနှင့်၆၆လမ်းထောင့်၊ မန္တလေးမြို့၊  
ဖုန်း - ၀၉ ၆၆၀၇၀၂၂၄၄
- STARMART Nay Pyi Taw  
ရန်ကင်း-မန္တလေး လမ်းမတောင်၊ ရွာကောက်ရပ်၊ ပျဉ်းမနား၊  
ဖုန်း - ၀၉ ၆၅၅၀၀၉၀၇၇









နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး H.E. Ms. Ma Jia အား လက်ခံတွေ့ဆုံစဉ်။

ရှေးဇိုးမှ

အတူတကွတည်ဆောက်ထားသည့် နိုင်ငံများဖြစ်သည့်အခြေအနေများ၊ နှစ်နိုင်ငံအကြား အပြန်အလှန်ယုံကြည်မှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ တိုးတက်စေရေး နှက်ရှိုင်းစွာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည့်အခြေအနေများ၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ နိုင်ငံရေးဖြစ်ပေါ်တိုးတက်မှုအခြေအနေများ၊ နှစ်နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အကျိုးတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့်စီမံကိန်းများအောင်မြင်စွာအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးကိစ္စရပ်များ၊ ကာကွယ်ရေးနှင့်ပတ်သက်၍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ မြှင့်တင်ရေးကိစ္စရပ်များ၊ လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်မည့် အခြေအနေများ၊ နယ်စပ်ဒေသ တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် နယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေးလမ်းကြောင်းများ ပြန်လည် ဖွင့်လှစ်နိုင်ရေးကိစ္စရပ်များ၊ နှစ်နိုင်ငံအကြား နယ်ပယ်စုံညီ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ယခုထက်ပိုမိုတိုးတက်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည့် အခြေအနေများ၊ နိုင်ငံတကာမျက်နှာစာတွင် မြန်မာနိုင်ငံနှင့်ပတ်သက်၍ တရုတ်နိုင်ငံအနေဖြင့် ရပ်တည်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည့် အခြေအနေများ၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်(၅)ရပ်အပေါ် တရုတ်နိုင်ငံအနေဖြင့် ဆက်လက်



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ဦးဆောင်သောအဖွဲ့နှင့် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံသံအမတ်ကြီး H.E. Ms. Ma Jia ဦးဆောင်သောအဖွဲ့တို့ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်စဉ်။

ထောက်ခံ ရပ်တည်ပေးသွားမည့်အခြေအနေများနှင့်ပတ်သက်၍ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ အမြင်ချင်းဖလှယ် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါ သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာ ပေးအပ်ပွဲသို့ ကောင်စီတွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ရဲဝင်းဦး၊ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသန်းဆွေနှင့် သံတမန်ရေးရာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဇော်ထွန်းဦးတို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်တွေ့ဆုံပွဲအပြီးတွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးတို့သည် စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန (CPU) အဖွဲ့၏ အဂတိလိုက်စားမှု တားဆီးကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းစဉ်များညှိနှိုင်း

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၁  
စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန(CPU)အဖွဲ့၏ အဂတိလိုက်စားမှု တားဆီးကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းစဉ်များညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခြင်းကို ယနေ့မုန်းလွဲပိုင်းက ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။  
စီမံဆောင်ရွက်ပေးရန်လိုအပ်  
အစည်းအဝေးတွင် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန(CPU)အဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာအောင်ကြီးက အဂတိလိုက်စားမှု လျော့နည်းပျောက်စေရန်အတွက် ဌာနအလိုက် ဝန်ထမ်းများ သက်သာချောင်ချိရေး၊ ရုံးပတ်ဝန်းကျင်နှင့် ရုံးခန်းများ သန့်ရှင်းသပ်ရပ်ပြီး ရုံးသုံးပစ္စည်းများ ပြည့်စုံကောင်းမွန်စေရေး၊ နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်း စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များနှင့်ညီညွတ်သော ဝန်ထမ်းများကို

ရာထူးနေရာ လစ်လပ်မှုအပေါ်မူတည်၍ ရသင့်ရထိုက်သည့် အချိန်အခါများတွင် စီမံဆောင်ရွက်ပေးခြင်းတို့ဖြင့် ဝန်ထမ်းများလုပ်ငန်းခွင်၌ ပျော်ရွှင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး စီမံဆောင်ရွက်ပေးရန်လိုအပ်ကြောင်း။  
အဂတိလိုက်စားမှုနှင့် အခြားသောဥပဒေစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့် ငြိစွန်းထိခိုက်မှုများ မဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက် အထက်အောက် ဆင့်ကဲဆင့်ကဲ အသိပညာများပေးခြင်း၊ ဝန်ထမ်းအချင်းချင်း အသိပေးထိန်းသိမ်းခြင်းဖြင့် မိမိတို့တစ်ဦးချင်းနှင့် ဌာန၏ ဂုဏ်သိက္ခာကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ကြစေလိုကြောင်း ပြောကြားသည်။  
ထို့နောက် အစည်းအဝေး တက်ရောက်လာကြသည့် ဦးစီးဌာနများ၊ တက္ကသိုလ်များမှ အဂတိလိုက်စားမှု ဆန့်ကျင်ရေးအဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များက စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန



(CPU)အဖွဲ့၏ အဂတိလိုက်စားမှု တားဆီးကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းစဉ်များ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှုနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့်လုပ်ငန်း ဆိုင်ရာများကို ညှိနှိုင်း ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



# ငွေကြေးခဝါချမှုတိုက်ဖျက်ရေးဗဟိုအဖွဲ့၏ အစည်းအဝေး အမှတ်စဉ်(၁/၂၀၂၄) ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၁  
ငွေကြေးခဝါချမှု တိုက်ဖျက်ရေးဗဟိုအဖွဲ့၏အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ်(၁/၂၀၂၄) ကို ယနေ့မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့ဌာနချုပ် အရိန္ဒသာခန်းမ၌ ကျင်းပ သည်။

အစည်းအဝေးသို့ နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ပြည်ထဲရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ငွေကြေး ခဝါချမှု တိုက်ဖျက်ရေးဗဟိုအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရာပြည့်၊ ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌများဖြစ်ကြသည့် မြန်မာနိုင်ငံတော် ဗဟိုဘဏ်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အကတ်လိုက်စားမှု တိုက်ဖျက်ရေးကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ၊ ငွေကြေး ခဝါချမှုတိုက်ဖျက်ရေးဗဟိုအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင် များ၊ အမျိုးသားအဆင့် မဟာဗျူဟာ နယ်ပယ်(၅)ရပ်မှ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အတွင်းရေးမှူး ငါးဦး၊ ငွေကြေးခဝါချမှုနှင့် အကြမ်းဖက်မှု ကို ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုတိုက်ဖျက်ရေး လုပ်ငန်းအဖွဲ့မှ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့ဝင် ကိုးဦး၊ အထူးဖိတ်ကြားထားသူ နှစ်ဦး စုစုပေါင်း ၃၂ ဦး တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။



ငွေကြေးခဝါချမှုတိုက်ဖျက်ရေးဗဟိုအဖွဲ့၏ အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၁/၂၀၂၄)ကို မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဌာနချုပ် အရိန္ဒသာ ခန်းမ၌ ကျင်းပစဉ်။

ပြသနိုင်ရန် FATF ၏ Action Plan တွင် ပါရှိသည့် အချက်များဖြစ်သည့် အကြမ်း ဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်နိုင် ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ငွေကြေး ခဝါချမှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေအား ပြင်ဆင် ရန်နှင့် သက်သေခံပစ္စည်း စီမံထိန်းသိမ်း ရေးနှင့် စီမံခန့်ခွဲရေးဥပဒေအား အသစ် ပြဋ္ဌာန်းရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ၂၀၂၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလမတိုင်ခင် တိုးတက်မှု ပြသနိုင်ရန် Action Plan တွင် ပါရှိသည့် အချက်များအား သက်ဆိုင်ရာဌာနများ အလိုက် အမြန်ဆုံးအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားကြရန် လိုအပ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

### တင်ပြဆွေးနွေး

ဆက်လက်၍ ငွေကြေးခဝါချမှုတိုက်ဖျက် ရေးဗဟိုအဖွဲ့အဖွဲ့ဝင်များ၊ အမျိုးသား အဆင့် မဟာဗျူဟာ နယ်ပယ်(၅)ရပ်နှင့် ငွေကြေးခဝါချမှုနှင့် အကြမ်းဖက်မှုကို ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု တိုက်ဖျက်ရေး ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းအဖွဲ့တို့မှ တက်ရောက် လာသူများက မိမိတို့တာဝန်ယူထားသည့် ကဏ္ဍအလိုက် ဆောင်ရွက်ချက်များနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့် ကိစ္စရပ်များ ကို တင်ပြဆွေးနွေးခဲ့ကြပြီး အမျိုးသား

ပါရည်မှန်းချက်များကို ထိရောက် အောင်မြင်စွာ အကောင်အထည်ဖော်နိုင် ရေး သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနများနှင့် အဖွဲ့အစည်းများက ညှိနှိုင်းပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှု အားကောင်းကောင်းဖြင့် ပါဝင်ဆောင်ရွက်သွားကြရန် တိုက်တွန်း ပါကြောင်း။

၂၀၂၂ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလတွင် FATF က မြန်မာနိုင်ငံကို ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေ မြင့်မားပြီး အရေးယူဆောင်ရွက်မှုများ ပြုလုပ်ရန် တောင်းဆိုခြင်းခံရသည့် နိုင်ငံ နှင့် ဒေသများစာရင်းမှ ပြောင်းလဲ သတ်မှတ်ခဲ့ပါကြောင်း၊ FATF ၏ မြန်မာ နိုင်ငံအပေါ် လိုက်နာမှုအားနည်းချက် ရှစ်ချက်အား အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီမှ ၂၀၂၂ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၂၆ ရက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံ တော်ဗဟိုဘဏ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဆောင်သော ငွေကြေးခဝါချမှုနှင့် အကြမ်းဖက်မှုကို ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု တိုက်ဖျက်ရေး

လုပ်ငန်းအဖွဲ့အား ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ် ခဲ့ကြောင်း၊ လုပ်ငန်းအဖွဲ့အနေဖြင့်လည်း တစ်စိုက်မတ်မတ် အားစိုက်ဆောင်ရွက်ခဲ့ ကြောင်း၊ ၂၀၂၄ ခုနှစ် ဇွန် ၂၈ ရက်တွင် ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းမရှိပါက FATF မှ

ဒေသများစာရင်းမှ ပြောင်းလဲပေးခြင်း မရှိကြောင်း၊ ၂၀၂၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ အတွင်း တိုးတက်ဆောင်ရွက်မှုများ ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းမရှိပါက FATF မှ



ငွေကြေးခဝါချမှုတိုက်ဖျက်ရေးဗဟိုအဖွဲ့၏ အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၁/၂၀၂၄) တက်ရောက်လာသူများ စုပေါင်း မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြစဉ်။

စင်ကာပူနိုင်ငံ၌ ကျင်းပခဲ့သည့် FATF မျက်နှာစုံညီအစည်းအဝေး၏ ထုတ်ပြန် ချက်အရ အလေးထားစိစစ်မှုများ ပြုလုပ် ရန် တောင်းဆိုခြင်းခံရသည့် နိုင်ငံနှင့်

တိုးမြှင့် အရေးယူဆောင်ရွက်မှုများ အဆင့် မဟာဗျူဟာ (၂၀၂၄-၂၀၂၈) (မူကြမ်း)အား အတည်ပြုခဲ့ကြပြီး အစည်းအဝေးကို ရုပ်သိမ်းခဲ့ကြောင်း သိရ သတင်းစဉ်

အဆင့် မဟာဗျူဟာ (၂၀၂၄-၂၀၂၈) (မူကြမ်း)အား အတည်ပြုခဲ့ကြပြီး အစည်းအဝေးကို ရုပ်သိမ်းခဲ့ကြောင်း သိရ သတင်းစဉ်

## နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းတက္ကသိုလ်(အောက်မြန်မာပြည်)

### အရာထမ်းအခြေခံသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၂၂၀) သင်တန်းဆင်း

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၁  
နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်း တက္ကသိုလ် (အောက်မြန်မာပြည်) အရာထမ်း အခြေခံသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၂၂၀) သင်တန်းဆင်းပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၇ နာရီတွင် ရတနာ သီဟခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။



သင်တန်းဆင်းပွဲတွင် သင်တန်း ဆင်းတပ်ခွဲက နိုင်ငံတော်အလံ အား အလေးပြုကြပြီး ဆက်လက် ၍ပါမောက္ခချုပ်ဦးကျော်ထွေးအား အလေးပြုကြသည်။

ရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန နှင့်သင်တန်းသူစံပြုဆုကိုသင်တန်း သူအမှတ်-၂၇ ဒေါက်တာထိပ်တင် ချိုညွန့် လက်ထောက်ကထိက နည်းပညာ သက်မွေးပညာနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာ ဝန်ကြီးဌာနတို့ကို ပေးအပ်ပြီး သေနတ်ပစ်ထူးချွန်သူ၊

စစ်ရေးပြထူးချွန်ဆုရရှိသူများနှင့် သင်တန်းဆင်း အောင်လက်မှတ် များကို ချီးမြှင့်ပေးအပ်၍သင်တန်း ဆင်း မိန့်ခွန်းပြောကြားသည်။ ယင်းသင်တန်းဆင်းပွဲ အခမ်း အနားသို့ ဒုတိယပါမောက္ခချုပ် များ၊ ဌာနကြီးမှူး/ပါမောက္ခများ၊ သင်ကြား/စီမံဌာနများမှ တာဝန်

ရှိသူများနှင့် သင်တန်းသား ၉၁ ဦး၊ သင်တန်းသူ ၉၅ ဦး စုစုပေါင်း ၁၈၆ ဦးတို့ တက်ရောက်ကြောင်း နှင့် သင်တန်းကာလမှာ မေ ၂၇ ရက်မှ ဩဂုတ် ၂၁ ရက်အထိ ရက်သတ္တ ၁၀ ပတ် ကြာမြင့်ခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

## အမြဲတမ်းမသန်စွမ်းမှုနှင့်ဆိုင်သည့်

### ငွေကြေးအကျိုးခံစားခွင့် ခွင့်ပြုထုတ်ပေး

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၁  
အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာန လူမှုဖူလုံရေးအဖွဲ့မှ ၂၀၂၂ ခုနှစ် လူမှုဖူလုံ ရေးဥပဒေနှင့်အညီ အမြဲတမ်းမသန်စွမ်းမှုနှင့်ဆိုင်သည့် ငွေကြေးအကျိုး ခံစားခွင့် ခွင့်ပြုထုတ်ပေးခြင်းအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီက ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ လူမှုဖူလုံရေးရုံး၌ ကျင်းပသည်။

### ရှင်းလင်းပြောကြား

အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေတာဝန်ခံ လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်ခိုင်ခိုင်အောင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး လူမှု ဖူလုံရေးအဖွဲ့မှ ၂၀၂၂ ခုနှစ် လူမှုဖူလုံရေးဥပဒေပါ အကျိုးခံစားခွင့်များ အကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

### ကာယကံရှင်အားပေးအပ်

ထို့နောက် ပျဉ်းမနားမြို့နယ် လူမှုဖူလုံရေးရုံးခွဲတွင် အကျိုးဝင် မှတ်ပုံတင်ထားသော “ကိုဇော်နိုင်ဦး လူသုံးကုန်ဖြန့်ချိရေးလုပ်ငန်း” မှ ဝန်ထမ်းတစ်ဦးဖြစ်သည့် အာမခံအလုပ်သမား ဦးနေဇော်ထက်သည် အလုပ်ချိန်အတွင်း ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့မှုကြောင့် အမြဲတမ်းလုပ်အား ဆုံးရှုံးမှု ၅၅ ရာခိုင်နှုန်းဖြစ်သော အမြဲတမ်းမသန်စွမ်းမှုငွေလုံးငွေရင်း ငွေကျပ် ၄၆၅၆၉၆၀ ကို ကာယကံရှင်အားပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ထွန်းထွန်းဝင်း(ပြန်/ဆက်)



# အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်မှုညှိနှိုင်းရေးကော်မတီနှင့် နိုင်ငံရေးပါတီများအစုအဖွဲ့၏ အလုပ်အဖွဲ့တို့ တွေ့ဆုံဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၁  
အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်မှု ညှိနှိုင်းရေး ကော်မတီနှင့် နိုင်ငံရေးပါတီများ အစုအဖွဲ့ ၏ အလုပ်အဖွဲ့တို့ ယနေ့နံနက်ပိုင်းမှ စတင်၍ နေပြည်တော်ရှိ အမျိုးသား စည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေး ဖော်ဆောင်မှုဗဟိုဌာန၌ တွေ့ဆုံဆွေးနွေး သည်။



ဆွေးနွေးပွဲဆိုင်ရာ အကြောင်းအရာများ ကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ ယင်းနောက် နိုင်ငံရေးပါတီများအစုအဖွဲ့၏ အလုပ် အဖွဲ့က ဆွေးနွေးလိုသည့်အချက်များကို အဆိုပြုတင်ပြကြပြီး အမျိုးသားစည်းလုံး ညီညွတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင် မှုညှိနှိုင်းရေးကော်မတီအဖွဲ့ဝင် ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီးဝင်းဗိုလ်ရှိန်က ညှိနှိုင်းရေး ကော်မတီဘက်မှ ဆွေးနွေးလိုသည့် အချက်များအား အဆိုပြုဆွေးနွေးသည်။ ဆက်လက်၍ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈ ခုနှစ်)မှ ပြင်ဆင်ဖြည့်စွက်သည့် အချက်များနှင့်ပတ်သက်၍ ပထမအကြိမ် တွေ့ဆုံခဲ့စဉ်က ဆက်လက်ဆွေးနွေးရန် ကျန်ရှိသည့် အချက်များနှင့် နှစ်ဖက် အဆိုပြုချက်များကို အပြန်အလှန် ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းကြပြီး ဆွေးနွေးပွဲ ပထမ နေ့ကို ရပ်နားခဲ့သည်။

တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲသို့ နယ်စပ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး အမျိုးသားစည်းလုံး ညီညွတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်မှု ညှိနှိုင်းရေး ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်းနောင်နှင့် ညှိနှိုင်းရေးကော်မတီ ဝင်များ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများအစုအဖွဲ့၏ အလုပ်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ရခိုင်ဦးဆောင် ပါတီဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာအေးမောင်နှင့် အလုပ်အဖွဲ့ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ တာဝန်ရှိ ပုဂ္ဂိုလ်များ တက်ရောက်ကြသည်။

စည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေး အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ရခိုင်ဦးဆောင်ပါတီ ဖော်ဆောင်မှု ညှိနှိုင်းရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာအေးမောင်တို့က ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်းနောင်နှင့် နှုတ်ခွန်းဆက်စကားများ ပြောကြားကြ သည်။

ထို့နောက် အမျိုးသားစည်းလုံး ညီညွတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင် မှုညှိနှိုင်းရေးကော်မတီ အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး မင်းနိုင်က တွေ့ဆုံ

ဆွေးနွေးပွဲ ဒုတိယနေ့ကို ဩဂုတ် ၂၂ ရက်တွင် ဆက်လက်ကျင်းပသွားမည်ဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

## အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ်ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ(မူကြမ်း)ပြဋ္ဌာန်းနိုင်ရေး အပြီးသတ်ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကျင်းပ

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၁  
အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေကို ဒုတိယ အကြိမ် ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ(မူကြမ်း)နှင့်စပ်လျဉ်း သည့် အပြီးသတ်ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဥပဒေရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။



(မူကြမ်း)ရေးဆွဲခဲ့ကြောင်း၊ ဤပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ ကို ပြဋ္ဌာန်းနိုင်ပါက ငွေကြေးဆိုင်ရာအရေးယူဆောင် ရွက်ရေးအဖွဲ့ (Financial Action Task Force - FATF)၏ ထုတ်ပြန်ချက်တစ်ချက်ကို ဆောင်ရွက် အကောင်အထည်ဖော်နိုင်မည်ဖြစ်သဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ ၏ တိုးတက်ဆောင်ရွက်မှုကို ပြသနိုင်ခြင်းဖြင့် Counter Measure စာရင်းသို့ ထည့်သွင်းမည့်အပေါ် ကျော်လွှားနိုင်ရေးအတွက် အထောက်အကူပြုမည် ဖြစ်ကြောင်း တင်ပြဆွေးနွေးရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး နှင့် ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ် ဦးဆောင်သောအဖွဲ့က အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေကို ဒုတိယ အကြိမ် ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ(မူကြမ်း)သည် နိုင်ငံတော် အတွက်ပြဋ္ဌာန်းရန် လိုအပ်သောဥပဒေဖြစ်ကြောင်း သုံးသပ်တွေ့ရှိရသဖြင့် ပြဋ္ဌာန်းနိုင်ရေး အပြီးသတ် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

တက်ရောက် အစည်းအဝေးသို့ ဥပဒေရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ် ဒေါက်တာသီတာဦး၊ ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် ဒုတိယရှေ့နေ ချုပ်ဒေါက်တာထိန်လင်းဦး၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီးဗိုလ်ချုပ်တိုးရီ၊ ဥပဒေမူကြမ်းစိစစ်ရေး ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာသီတာစန်း နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ပြောကြားပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး က ငွေကြေးဆိုင်ရာ အရေးယူဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့ (Financial Action Task Force-FATF)က ထုတ်ပြန် သည့် မြန်မာနိုင်ငံက ဆောင်ရွက်ရမည့် အချက်

တစ်ချက်ဖြစ်သည့် ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာအရေးယူမှုနှင့် စပ်လျဉ်းသည့်အချက်ကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက် ရေးဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ်ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ

သတင်းစဉ်

## ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မြေပြင်ကွင်းဆင်းစာရင်းကောက်ယူရေးကြီးကြပ်မှုကော်မတီနှင့် ခရိုင်/မြို့နယ် အဆင့်ကော်မတီများ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းစည်းဝေး

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၁  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မြေပြင် ကွင်းဆင်း စာရင်းကောက်ယူရေး ကြီးကြပ်မှုကော်မတီနှင့် ခရိုင်၊ မြို့နယ် မြေပြင်ကွင်းဆင်းစာရင်း ကောက်ယူရေး ကြီးကြပ်ရေး ကော်မတီများ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်း အစည်းအဝေးကို ယမန်နေ့နံနက်လွဲ ပိုင်းက တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရ အဖွဲ့ရုံး မင်္ဂလာခန်းမ၌ ပြုလုပ် သည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး မြေပြင်ကွင်းဆင်းစာရင်းကောက် ယူရေး ကြီးကြပ်မှုကော်မတီ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး လူဝင်မှု ကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အား ဝန်ကြီးဌာန တိုင်းဒေသကြီးဦးစီး မှူး ဦးမောင်မောင်သန်းက အစည်းအဝေး ပြုလုပ်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြ သည်။

မူအခြေအနေများနှင့်တက်ရောက် လာကြသူများက လုပ်ငန်းကဏ္ဍ များအလိုက် ဝိုင်းဝန်းပူးပေါင်း ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်လုပ်ကိုင်နေမှု များကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။



အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြား ဦးစွာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မြေပြင်ကွင်းဆင်းစာရင်းကောက် ယူရေးကြီးကြပ်မှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစိုးသိန်းက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူး ဦးညီညီမင်းက လုပ်ငန်းကဏ္ဍများ အပေါ် ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင် ရွက်ပေးနေမှု အခြေအနေများ၊ တိုင်းဒေသကြီး ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲမှ တာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးက လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေ

မာကြား ယင်းနောက် တိုင်းဒေသကြီး မြေပြင်ကွင်းဆင်းစာရင်းကောက် ယူရေးကြီးကြပ်မှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်က တိုင်းဒေသကြီး မြေပြင်ကွင်းဆင်း စာရင်းကောက်ယူရေး ကြီးကြပ်မှု ကော်မတီ၏ ဦးဆောင်မှုဖြင့် ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီးအတွင်း မြေပြင်ကွင်းဆင်းစာရင်းကောက် ယူခြင်းလုပ်ငန်းကို မြို့နယ် ၄၅ မြို့နယ်တွင် မြေပြင်တစ်အိမ်တက် ဆင်း ကွင်းဆင်းကောက်ယူရေး

အဖွဲ့များနှင့် ကောက်ယူခဲ့ပြီး အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်းနှင့် ကိုင်ဆောင်လက်မှတ်တစ်မျိုးမျိုး မရှိသူများကို ပန်းခင်းစီမံချက် အဆင့်(၂)၊ အဆင့်(၃)တို့ဖြင့် ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိကြောင်း၊ ကွင်းဆင်းစာရင်း ကောက်ယူခြင်း လုပ်ငန်းသည် နိုင်ငံပွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစီမံကိန်း

နှင့်မူဝါဒများချမှတ်ရန် အရေးကြီး သော လူဦးရေနှင့်လူမှုစီးပွား ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ ရရှိနိုင်မည့် တစ်ခုတည်းသော လုပ်ငန်းဖြစ်၍ အစီရင်ခံစာပြုစု တင်ပြနိုင်ရေး၊ စာရင်းဇယားများ စနစ်တကျပြုစုထားရှိရန်၊ ပြုစု ထားသော အထောက်အထား မှတ်တမ်းများ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုရရှိ စေရေး ထိန်းသိမ်းထားရှိရန် နှင့် အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် လည်းကောင်း ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုမရှိ စေရေး အလေးထားဆောင်ရွက် ကြရန်နှင့် ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုရှိပါက အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ တင်ပြရန် မှာကြားလိုကြောင်း ပြောကြားခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

တိုင်းဒေသကြီး(ပြန်/ဆက်)



# လူငယ်များအတွက် ရွှေရောင်အနာဂတ်များ

## လင်းလက်နေခြင်း

### အကျိုးရှိစွာ သုံးကြစို့

နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် နိုင်ငံအတွင်းရှိ လူသားအရင်းအမြစ်များကို စနစ်တကျ စီမံခန့်ခွဲကာ အကျိုးရှိအသုံးချနိုင်ရေးက ပဓာနကျလှသည်။ သဘာဝသယံဇာတအရင်းအမြစ်များသည် ကုန်ခန်းတတ်သည့်သဘောရှိသည်။ ပထဝီအနေအထားအရ သဘာဝသယံဇာတအရင်းအမြစ်ဆိုသည်မှာ နိုင်ငံတိုင်းအတွက် လိုအပ်သလို ခွဲဝေချထားပေးနိုင်သည့် အရာမဟုတ်ပေ။ ကံတရားအရ သဘာဝကပေးထားသည့် အချိန်တန်သည့်အခါ ကုန်ခန်းနိုင်သော လက်ဆောင်များပင်ဖြစ်သည်။ သယံဇာတပေါကြွယ်ဝသည့် နိုင်ငံများသည်ပင် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များကို စနစ်တကျ အသုံးပြုနိုင်ခြင်းမရှိသည့်အခါ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများ နောက်ကျတတ်သည်။ သဘာဝသယံဇာတမရှိသော်လည်း နိုင်ငံတွင်းရှိ လူသားအရင်းအမြစ်များကို စနစ်တကျစီမံခန့်ခွဲကာ အသုံးချနိုင်သည့် နိုင်ငံများက ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုပန်းတိုင်ကို ရောက်ရှိနိုင်ကြသည်။

နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများပြုလုပ်ရာတွင် လူသားအရင်းအမြစ်များကို စနစ်တကျစီမံခန့်ခွဲ၍ ထိရောက်အကျိုးရှိစွာအသုံးချနိုင်မည့် အစီအမံများတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပြုလုပ်သည့်နိုင်ငံများက ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအရှိန်အဟုန်မြန်ကြသည်ဟု ပညာရှင်များက သုံးသပ်ကြသည်။ လူသားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆောင်ရွက်ရာတွင် နိုင်ငံသားများကို ငယ်စဉ်ကတည်းက နိုင်ငံ့သားကောင်းပီသစွာဖြင့် နိုင်ငံတော်နှင့် ပြည်သူ့လူထုအကျိုးအတွက် သယ်ပိုးထမ်းရွက်သူများဖြစ်စေရေး လေ့ကျင့်ပေးရမည်ဖြစ်သည်။ ပြည်သူ့နီတိ၊ လောကနီတိနှင့် လူမှုကျင့်ဝတ် စံနှုန်းများကို စနစ်တကျ လေ့ကျင့်ပေးခြင်းဖြင့် နိုင်ငံတော်အတွက် အကျိုးရှိသည့် စွမ်းအားစုများ ဖြစ်လာမည်ဖြစ်သည်။

### အနာဂတ်၏ ရွှေလက်ပိုင်ရှင်များ

“ယနေ့လူငယ်နောင်ဝယ်လူကြီး”ဆိုသည့်စကားနှင့်အညီ လူငယ်များသည် အနာဂတ်ကာလတွင် နိုင်ငံတော်၏ တာဝန်အရပ်ရပ်ကို အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ်ဖြင့် ပန်းပြောင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်ကြရမည့်သူများပင်ဖြစ်သည်။ ငယ်စဉ်ကတည်းက



ရွှေပြည်သာမြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနက ပြသထားသော နံရံကပ်စာစောင်များ သုတ၊ ရသ စာအုပ်စာစောင်များကို ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ စိတ်ပါဝင်စားစွာကြည့်ရှုလေ့လာကြစဉ်။  
ဓာတ်ပုံ - ရွှေပြည်သာမြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

“ရိုးသားမှုရှိခြင်း၊ ဖြောင့်မတ်တည်ကြည်မှုရှိခြင်း၊ မျှတမှုရှိခြင်း၊ အများအကျိုး သယ်ပိုးဆောင်ရွက်လိုမှုရှိခြင်း၊ ဘက်လိုက်ခြင်းကင်းသည့်စိတ်ရှိခြင်း၊ လိမ်ညာပြောဆိုခြင်းမှရှောင်ကြဉ်ခြင်း၊ အကတိလိုက်စားသည့် အပြုအမူများကို ရှောင်ကြဉ်ခြင်း” စသည့် စံနှုန်းများကို လက်ကိုင်ထားသူများဖြစ်စေရေး ပြုစုပျိုးထောင်ပေးရမည်ဖြစ်သည်။ “လောဘ၊ ဒေါသ၊ မာန်မာန” စသည့်မကောင်းသည့် စိတ်ထားများမရှိစေရေး အလေးထားဆောင်ရွက်ပေးရမည်ဖြစ်သည်။

လူ့ဘဝခရီးတစ်လျှောက်လုံးတွင် အေးချမ်းတည်ငြိမ်စွာဖြင့် ကိုယ်ကျိုးမဖက်သည့် စိတ်ဓာတ်များဖြင့် လျှောက်လှမ်းနိုင်ရေးတွင် ပညာသည်အဓိကပင်ဖြစ်သည်။ မျိုးဆက်သစ်လူငယ်များအနေဖြင့် ပညာကို တန်ဖိုးထားသူများဖြစ်လာစေရေးအတွက် လူတိုင်းလက်လှမ်းမီနိုင်သည့် ပညာရေးစနစ်များကို ဖန်တီးပေးခြင်းဖြင့် ပညာတတ်လူငယ်များကို မွေးထုတ်ပေးရမည်ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် လူငယ်များအတွက် သင့်တင့်မျှတသည့် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများကို ဖန်တီးပေးခြင်းဖြင့်လည်း လူငယ်များကို နိုင်ငံတော်၏ သွင်းအားစုများဖြစ်လာစေရေး ဆောင်ရွက်ပေးရမည်ဖြစ်သည်။ ပညာရေးကို ဆုံးခန်းတိုင်အောင် လေ့လာသင်ယူနိုင်ရန်အတွက် အခက်အခဲရှိသည့် လူငယ်များအတွက်

လည်း သက်မွေးပညာသင်တန်းကျောင်းများ ဖွင့်လှစ်၍ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပညာရပ်များကို သင်ကြားပေးနိုင်ရေးအတွက်လည်း ကြိုးစားဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်သည်။

### ဗလင်းတန်ဖွံ့ဖြိုးဖို့

United Nations Conference on Trade and Developmentက ထုတ်ပြန်ထားသည့်စာရင်းအချက်အလက်အရ ၂၀၂၁ ခုနှစ်တွင် ကမ္ဘာပေါ်၌ လူဦးရေ ၇ ဒသမ ၅ ဘီလီယံခန့်ရှိသည့်အနက် အသက် ၁၀ နှစ်မှ ၂၄ နှစ်အကြား လူငယ် ၄၂ ရာခိုင်နှုန်းခန့်ရှိသည်ကို တွေ့ရသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၌ ၂၀၁၉ ခုနှစ်တွင် ကောက်ယူခဲ့သည့် ကြားဖြတ်လူဦးရေသန်းခေါင်စာရင်း ရှေ့ပြေးရလဒ်ထုတ်ပြန်ထားမှုအရ လူဦးရေ ၅၁ ဒသမ ၁၄ သန်းခန့်ရှိသည့်အနက် အသက် ၁၀ နှစ်မှ ၂၄ နှစ်အကြား လူငယ် ၂၆ ဒသမ ၉ ရာခိုင်နှုန်းခန့်ရှိသည်ကို တွေ့ရသည်။ ထိုလူငယ်များ၏ စွမ်းအားဖြင့် နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ၏ ဦးတည်ချက် (၉) ရပ်၊ လူမှုရေးဦးတည်ချက် (၃) ရပ်တွင် “နိုင်ငံ၏ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ၌ လူငယ်များအနေဖြင့် အဓိကစွမ်းအားစုအဖြစ် ပါဝင်နိုင်ရေး ဗလင်းတန်နှင့်ပြည့်စုံသော လူငယ်များဖြစ်စေရန် လူငယ်ကဏ္ဍကို မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး” ဆိုသည့် ဦးတည်ချက်ကို ချမှတ်ထားပြီးဖြစ်သည်။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ(၂၀၀၈) အခန်း (၁) နိုင်ငံတော်အခြေခံမူများ၊ ပုဒ်မ (၃၃) တွင် “နိုင်ငံတော်သည် လူငယ်များ မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ် ရှင်သန်ထက်မြက်ရေး၊ အတွေးအခေါ်မှန်ကန်ရေးနှင့် ဗလင်းတန်တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ရမည်”ဟု ပြဋ္ဌာန်းထားပြီးဖြစ်သည်။

### လူငယ်ရေးရာဦးစီးဌာန

၂၀၂၂ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၂ ရက်နေ့တွင် ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ အစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၁/၂၀၂၂) အရ လူငယ်များ ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် လူငယ်ရေးရာကိစ္စရပ်များအား ပိုမိုထိရောက်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် လူငယ်ရေးရာဦးစီးဌာနကို အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန၏ လက်အောက်တွင် စတင်ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်ခဲ့သည်။ လူငယ်ရေးရာဦးစီးဌာန၏ အဓိကလုပ်ငန်းတာဝန်များမှာ အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်းဖြစ်သည်-

- (က) နိုင်ငံတကာအသိုက်အဝန်းတွင် မြန်မာလူငယ်များ၏ အဆင့်အတန်းမြင့်မားစေရေးအတွက် ဖော်ဆောင်ပေးရေး၊
- (ခ) လူငယ်များ နိုင်ငံ့သားကောင်းပီသစွာ နေထိုင်ပြီး လေးစားစွာ လိုက်နာဆောင်ရွက်ရေး၊
- (ဂ) လူငယ်တို့၏ ရုပ်ပိုင်း၊ စိတ်ပိုင်း၊ နိုင်ငံရေး၊ ပညာရေး၊ လူမှုရေး၊ စီးပွားရေးဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်များ ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရေး၊
- (ဃ) အားကစားကဏ္ဍတွင် မသန်စွမ်းအားကစားသမားများ အပါအဝင် လူငယ်အားကစားသမားကောင်းများ ပေါ်ထွက်လာစေရေး၊
- (င) မသန်စွမ်းလူငယ်များ၏ အခွင့်အရေးကာကွယ်ရေးနှင့် မသန်စွမ်းလူငယ်များ ဘဝမြှင့်တင်ပေးရေး၊
- (စ) လူငယ်များ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းဆိုင်ရာ လေ့ကျင့်သင်တန်းကျောင်းများ ဖွင့်လှစ်နိုင်ရေးတို့ဖြစ်သည်။

### ပညာသည်သာ အခရာ

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအနေဖြင့် နိုင်ငံ့စွမ်းအားဖြစ်သည့် မျိုးဆက်သစ်လူငယ်များကို အသိပညာ၊ အတတ်ပညာနှင့်အတူ နိုင်ငံချစ်စိတ်၊ မျိုးချစ်စိတ်များ တိုးပွားစေပြီး အမှန်အမှား၊ အကောင်းအဆိုးတို့ကို ပိုင်းခြားဝေဖန်နိုင်စွမ်းရှိသည့် စွမ်းဆောင်ရည်မြင့်မားသော အနာဂတ်သားကောင်းရတနာများဖြစ်လာစေရန် ပြုစုပျိုးထောင်ပေးလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရသည်။ အနာဂတ်နိုင်ငံတော်ကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်နိုင်သော မျိုးဆက်သစ်လူငယ်များ ဖြစ်လာစေရေးအတွက် ခန္ဓာကိုယ်ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ခြင်းတည်းဟူသော ကာယဗလ၊ အသိဉာဏ်ပညာတည်းဟူသော ဉာဏဗလ၊ ကိုယ်ကျင့်သီလကောင်းမွန်ခြင်းတည်းဟူသော စာရိတ္တဗလ၊ မိတ်ကောင်းဆွေကောင်းနှင့် ပေါင်းသင်းခြင်းတည်းဟူသော မိတ္တဗလ၊ ပစ္စည်းဥစ္စာပြည့်စုံကြွယ်ဝခြင်းတည်းဟူသော ဘောဂဗလ ပြည့်ဝစေရေး ဆောင်ရွက်ပေးနေသည်။

နိုင်ငံတော်အစိုးရက လူငယ်များကို အနည်းဆုံး အလယ်တန်းအဆင့် တတ်မြောက်နိုင်ရန် လိုအပ်သဖြင့် KG +9 ပညာရေးကို မဖြစ်မနေသင်ကြားနိုင်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးနေသကဲ့သို့ KG+9 အောင်မြင်သူများကိုလည်း စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် စက်မှုအထက်တန်းကျောင်းများတွင် ဆက်လက်ပညာလေ့လာသင်ယူနိုင်ရေးအတွက် စနစ်တကျ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

မြန်မာလူငယ်များက ငယ်စဉ်ကတည်းက မိဘ၊ ဆရာနှင့် ဘာသာတရား၏ အဆုံးအမများဖြင့် ကြီးပြင်းလာကြသူများဖြစ်သဖြင့် ကိုယ်ကျိုးရှာအမြတ်ထုတ်လိုသည့် စိတ်ဓာတ်များမရှိဘဲ နိုင်ငံနှင့် လူမျိုးအကျိုးကို စွမ်းစွမ်းတစ်ဆောင်ရွက်သွားမည့် လူငယ်များသာဖြစ်သည်။ ထိုလူငယ်များကို ငယ်စဉ်ကတည်းက စာရိတ္တနှင့် ပြည်သူ့နီတိသင်ခန်းစာများကို ပြုစုပျိုးထောင်ပေးခဲ့ပြီး ကြီးပြင်းလာသည့်အခါတွင်လည်း ဗလင်းတန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို ဦးတည်လေ့ကျင့် သင်ကြားပေးနေပြီဖြစ်သဖြင့် မျိုးဆက်သစ်လူငယ်များကလည်း စဉ်ဆက်မပြတ် လေ့လာသင်ယူခြင်းဖြင့် နိုင်ငံတော်၏ စွမ်းအားပြည့်အားမာန်များဖြစ်နိုင်ကြပါစေကြောင်း ရည်ရွယ်တင်ပြလိုက်ရသည်။ ။

**နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများပြုလုပ်ရာတွင် လူသားအရင်းအမြစ်များကို စနစ်တကျစီမံခန့်ခွဲ၍ ထိရောက်အကျိုးရှိစွာ အသုံးချနိုင်မည့် အစီအမံများတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပြုလုပ်သည့်နိုင်ငံများက ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အရှိန်အဟုန်မြန်ကြသည်ဟု ပညာရှင်များက သုံးသပ်ကြသည်။ လူသားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆောင်ရွက်ရာတွင် နိုင်ငံသားများကို ငယ်စဉ်ကတည်းက နိုင်ငံ့သားကောင်းပီသစွာဖြင့် နိုင်ငံတော်နှင့် ပြည်သူ့လူထုအကျိုးအတွက် သယ်ပိုးထမ်းရွက်သူများဖြစ်စေရေး လေ့ကျင့်ပေးရမည်ဖြစ်သည်။ ပြည်သူ့နီတိ၊ လောကနီတိနှင့် လူမှုကျင့်ဝတ်စံနှုန်းများကို စနစ်တကျ လေ့ကျင့်ပေးခြင်းဖြင့် နိုင်ငံတော်အတွက် အကျိုးရှိသည့် စွမ်းအားစုများဖြစ်လာမည်**



# အဓမ္မခိုင်းစေမှုဆိုင်ရာတိုင်ကြားမှုများကို အမျိုးသားအဆင့် အဓမ္မခိုင်းစေမှုဆိုင်ရာ တိုင်ကြားမှုယန္တရား (National Complaint Mechanism-NCM) ဖြင့် ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းသွားမည်

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၀  
မြန်မာနိုင်ငံသည် ILO နှင့် ပူးပေါင်းကာ အဓမ္မခိုင်းစေမှုဆိုင်ရာ တိုင်ကြားမှုများကို ၂၀၀၇ ခုနှစ်မှ စတင်၍ သက်ဆိုင်သည့်ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် ပေါင်းစပ်ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်မှစတင်၍ အမျိုးသားအဆင့် အဓမ္မခိုင်းစေမှုဆိုင်ရာတိုင်ကြားမှုယန္တရား (National Complaint Mechanism - NCM) ကို အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာနအပါအဝင်

သက်ဆိုင်သည့်ဝန်ကြီးဌာနများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်မှ ကိုယ်စားလှယ်၊ အလုပ်ရှင်နှင့် အလုပ်သမားအဖွဲ့အစည်းများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ ပါဝင်ဖွဲ့စည်းထားသော အမျိုးသားအဆင့်အဓမ္မခိုင်းစေမှုဆိုင်ရာတိုင်ကြားမှုယန္တရား အကောင်အထည်ဖော်ရေး အမျိုးသားကော်မတီမှ အဓမ္မခိုင်းစေမှုတိုင်ကြားချက်များကို ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။ ယခုအခါ မည်သူမဆို အဓမ္မခိုင်းစေမှုဆိုင်ရာ

တိုင်ကြားမှုများကို နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီရုံး၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ နေပြည်တော်ကောင်စီ၊ မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်၊ ILO ဆက်သွယ်ရေးအရာရှိရုံး (ရန်ကုန်)နှင့် အခြားအဖွဲ့အစည်းများမှတစ်ဆင့် လည်းကောင်း၊ အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာန ရုံးအမှတ် (၅၁) နေပြည်တော်သို့ လူကိုယ်တိုင် (သို့မဟုတ်) စာဖြင့် လည်းကောင်း၊ ဖုန်းနံပါတ် ၀၆၇-၃၄၃၀၁၈၄၊ ၀၆၇-၃၄၃၀၂၂၉၊ ၀၆၇-၃၄၃၀၂၇၄ နှင့် E-mail

directorgeneral.dol@gmail.com၊ moloffice51@gamil.com၊ research.org.dol၊ mm@gmail.com များသို့လည်းကောင်း တိုင်ကြားသူနှင့် အဓမ္မခိုင်းစေခံရသူများ လုံခြုံစိတ်ချစွာ ဆက်သွယ်တိုင်ကြားနိုင်ကြောင်း ရုံးအဖွဲ့၊ အမျိုးသားအဆင့်အဓမ္မခိုင်းစေမှုဆိုင်ရာ တိုင်ကြားမှုယန္တရားနှင့် အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာနမှ အသိပေးကြေညာထားကြောင်း သိရသည်။  
သတင်းစဉ်

# သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန ၂၀၂၄ ခုနှစ် မိုးရာသီ တတိယအကြိမ် စုပေါင်းသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲ ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၀  
သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန ၂၀၂၄ ခုနှစ် မိုးရာသီ တတိယအကြိမ် စုပေါင်းသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော် လယ်ဝေးမြို့နယ် ရန်အောင်မြင်ကြီးပိုင်း အကွက်အမှတ်-၁၆၅ နှင့် ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်ရီ၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမင်းသူ၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်နှင့် ဌာနအကြီးအကဲများ၊ အရာထမ်း/ အမှုထမ်းများ၊ သစ်တောနှင့်ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်မှ ဆရာဆရာမများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ တက်ရောက်သည်။



ဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ကျွန်းပင်ကို သတ်မှတ်နေရာတွင် ဦးဆောင်စိုက်ပျိုးပေးပြီး ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် တက်ရောက်လာသူများက သစ်ပင်များကို သတ်မှတ်နေရာများတွင် ဆက်လက် စိုက်ပျိုးပေးသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် သစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲသို့ တက်ရောက်လာသူများက သစ်ပင်များ စိုက်ပျိုးနေမှုကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုအားပေးသည်။ ယနေ့သစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲတွင် ကျွန်း၊ ပျဉ်းကတိုး၊ ပိတောက်၊ တမလန်၊ မဟော်ဂန်၊

သင်းဝင်၊ ယမနေ၊ ဆီသပြေ၊ ပျဉ်းမာ၊ ရင်းမာ၊ တိန်းညက်၊ မာလာလူးကား၊ ပိုလိုနီးယား စုစုပေါင်း သစ်မျိုး ၁၃ မျိုးဖြင့် ပျိုးပင် ၃၀၀၀ ကို လူထုလှုပ်ရှားမှုအသွင်ဖြင့် စိုက်ပျိုးကြသည်။

သစ်ပင်များ စိုက်ပျိုးထိန်းသိမ်းခြင်းသည် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များမှ ကာကွယ်ပေးခြင်း၊ သစ်တောဖုံးလွှမ်းမှုကောင်းမွန်လာစေပြီး ရာသီဥတုမျှတသာယာခြင်း စသည့်ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုနှင့် အကျိုးကျေးဇူးများစွာ ရရှိစေသည့် အတွက် သစ်တောသယံဇာတများ ရေရှည်တည်တံ့စေရေးနှင့် သစ်ပင်များ စိုက်ပျိုးထိန်းသိမ်းပြုစုရေးလုပ်ငန်းများတွင် ပြည်သူများ တက်ကြွစွာပူးပေါင်းပါဝင်လာစေရေးအတွက် မိုးရာသီအကြိုနှင့် မိုးရာသီစုပေါင်းသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲများကို နိုင်ငံအဝန်းတွင် နှစ်စဉ်ကျင်းပလျက်ရှိရာ ယခုနှစ်တွင် လူထုလှုပ်ရှားမှုအသွင်ဖြင့် သစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲ ၃၉၈ ကြိမ် သစ်ပင်ပေါင်း ၃၂၇၀၀၀ ကျော် စိုက်ပျိုးခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ၂၀၂၄ မိုးရာသီအတွင်း သစ်တောစိုက်ခင်း၊ ဒီရေတောစိုက်ခင်း၊ ရေဝေရေလဲစိုက်ခင်းနှင့် ကျေးရွာထင်းစိုက်ခင်းများ တည်ထောင်ခြင်း၊ ကားလမ်းဘေး/ယာ စိုက်ပျိုးခြင်း၊ စုပေါင်းသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲနှင့် လူထုဖြန့်ဖြူးခြင်းများတွင် သစ်ပင်စုစုပေါင်း ၂၂ ဒသမ ဖြစ်သန်း (လျာထားချက်၏ ၁၀၂ ရာခိုင်နှုန်း) စိုက်ပျိုးပြီးစီးပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။  
သတင်းစဉ်

# နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အကောင်အထည်ဖော်ရေး လမ်း၊ တံတားနှင့် အဆောက်အအုံဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းဆပ်ကော်မတီ ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၀  
နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အကောင်အထည်ဖော်ရေး လမ်း၊ တံတားနှင့် အဆောက်အအုံဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း ဆပ်ကော်မတီ၏ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်း အစည်းအဝေး (၂/၂၀၂၄) ကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နယ်စပ်ဒေသ ဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။  
အစည်းအဝေးသို့ လမ်း၊ တံတားနှင့် အဆောက်အအုံဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းဆပ်ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ နယ်စပ်ဒေသ ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီးသန့်၊ လုပ်ငန်း ဆပ်ကော်မတီဝင်များ ဖြစ်ကြသော သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနများမှ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ ဖိတ်ကြားထားရှိသည့် တာဝန်ရှိသူများနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် လမ်း၊ တံတားနှင့် အဆောက်အအုံဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း ဆပ်ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌများက Zoom Application Online System ဖြင့် တက်ရောက်ကြသည်။  
ဦးစွာ လုပ်ငန်းဆပ်ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးက မိမိတို့ ဆပ်ကော်မတီအနေဖြင့် လမ်း၊ တံတားနှင့် အဆောက်အအုံဆိုင်ရာ



၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် အချိန်မီပြီးစီးရေးနှင့် အရည်အသွေးပြည့်မီရေးအတွက်လည်း စိစစ်ကြပ်မတ် ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ၂၀၂၅-၂၀၂၆ ဘဏ္ဍာနှစ်စီမံကိန်းလုပ်ငန်း လျာထားချက်များ တင်ပြရာတွင် ယခင်ဘဏ္ဍာနှစ်ရန်ပုံငွေ ခွင့်ပြုမှုအပေါ် အခြေခံပြီး လျာထားဆောင်ရွက်သွားကြရန်နှင့် နယ်စပ်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ပြီးစီးရေးကြပ်မတ်ဆောင်ရွက်သွားရန်၊ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ လျာထားခြင်း၊ အကောင်အထည်ဖော်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် ထိရောက်သော ငွေကြေးသုံးစွဲမှု ဖြစ်စေရေးနှင့် လုပ်ငန်းများ၏ အရည်အသွေးပြည့်ဝစေရေး ကြပ်မတ်ဆောင်

ရွက်သွားကြရန် တိုက်တွန်းမှာကြားသည်။ ထို့နောက် တက်ရောက်လာသူများက ဌာနအလိုက်၊ ဒေသအလိုက် နယ်စပ်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှုအခြေအနေများ၊ ၂၀၂၅-၂၀၂၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်စီမံကိန်းလျာထား ဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေများနှင့် နှစ်ဆက်လုပ်ငန်းများအတွက် ဆက်လက်လျာထားအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်သွားမည့် အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးအကြံပြုတင်ပြကြရာ လုပ်ငန်းဆပ်ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌက ဖြည့်စွက်ဆွေးနွေးပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။  
သတင်းစဉ်

# ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် ဘောဂဗေဒဌာန တည်ထောင်ခြင်း နှစ် (၁၀၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ် ဉာဏ်စမ်းပဟေဠိပြိုင်ပွဲနှင့် လိုဂိုပြိုင်ပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၀  
ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် ဘောဂဗေဒဌာန တည်ထောင်ခြင်း နှစ်(၁၀၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ် ဉာဏ်စမ်းပဟေဠိ Economic Quiz 2024 နှင့် အထိမ်းအမှတ် လိုဂိုပြိုင်ပွဲကို ယမန်နေ့နံနက်ပိုင်းက ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် (ရွာသာကြီး) ပင်မခန်းမဆောင်၌ ကျင်းပရာ ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် ဒုတိယပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာချိုချိုသိန်းက အမှာစကားပြောကြားသည်။  
ဘောဂဗေဒဌာန တည်ထောင်ခြင်း နှစ်(၁၀၀)ပြည့်အထိမ်းအမှတ် လိုဂိုပြိုင်ပွဲတွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ပြိုင်ပွဲဝင် ၁၈ ဦး ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြပြီး Economic Quiz 2024 ဉာဏ်စမ်းပဟေဠိပြိုင်ပွဲတွင် အသင်းရှစ်သင်း ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြသည်။  
အဆိုပါဉာဏ်စမ်းပဟေဠိပြိုင်ပွဲနှင့် လိုဂိုပြိုင်ပွဲတို့တွင် ဆုရရှိကြသူများအား ဘောဂဗေဒဌာန တည်ထောင်ခြင်း နှစ် (၁၀၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ်ကျင်းပမည့် စက်တင်ဘာ ၅ ရက်တွင် ဆုများချီးမြှင့်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။



ရတီ



# ၂၀၂၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူခြင်း လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ရုပ်မြင်သံကြား ဉာဏ်စမ်းပဟေဠိပြိုင်ပွဲ ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၀ ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ပြည်သူ့အင်အားဦးစီးဌာနနှင့် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန အခြေခံပညာဦးစီးဌာနတို့ ပူးပေါင်းစီစဉ်ဆောင်ရွက်သည့် ၂၀၂၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူခြင်း လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ရုပ်မြင်သံကြား ဉာဏ်စမ်းပဟေဠိပြိုင်ပွဲကို ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက နေပြည်တော် တပ်ကုန်းမြို့ရှိ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား၌ ကျင်းပသည်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်းနှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်ကြိုင်တို့ အခမ်းအနားတက်ရောက်လာကြသူများနှင့်အတူ ၂၀၂၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူခြင်း လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ရုပ်မြင်သံကြား ဉာဏ်စမ်းပဟေဠိပြိုင်ပွဲ ကျင်းပနေမှုကို ကြည့်ရှုအားပေးစဉ်။

တက်ရောက် အဆိုပါရုပ်မြင်သံကြားဉာဏ်စမ်းပဟေဠိပြိုင်ပွဲသို့ ပြန်ကြားရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်း၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အား ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး

ဝန်ထမ်းများက “နိုင်ငံအကျိုး မျှော်ကိုးရည် သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ကြမည်” တေးသီချင်းဖြင့် ဖျော်ဖြေ တင်ဆက်ကြသည်။ ထို့နောက် ၂၀၂၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူခြင်း လုပ်ငန်း

မေးခွန်း ၁၀ ခုကို TV Spot နှင့် တေးသီချင်းများ ဖွင့်လှစ်ပြသမှု ဖြင့်လည်းကောင်း ကျောင်းသားကျောင်းသူ ၁၀ ဦးတို့က ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင် ဖြေဆိုကြသည်။ ယင်းနောက် ဗဟိုသန်းခေါင်စာရင်းကော်မရှင် ဥက္ကဋ္ဌ

နှင့် ခန့်မှန်းအိမ်ထောင်စု ၁၃ သန်းခန့်ကို အခြေခံတွက်ချက် ကောက်ယူမည်ဖြစ်ပြီး သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူရန် သန်းခေါင်စာရင်း ရည်ညွှန်းချိန်ကို ၂၀၂၄ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၃၀ ရက် ည သန်းခေါင်ယံအချိန်ကို သတ်မှတ်ထားပါကြောင်း၊ တစ်နိုင်ငံလုံး အတိုင်းအတာဖြင့် စာရင်းကောက်ကွက်ပေါင်း တစ်သိန်း တစ်သောင်း ခန့်ရှိမည်ဖြစ်ရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူရာတွင် စာရင်းစစ်၊ စာရင်းကော် လေးသောင်း နှစ်ထောင်ခန့်ဖြင့် ကောက်ယူဆောင်ရွက်ရန် လျာထားပါကြောင်း၊ သန်းခေါင်စာရင်းကို အိမ်ထောင်စု မေးခွန်းပုံစံအတွက် မေးခွန်း ၆၈ ခုအဖွဲ့အစည်းမေးခွန်းပုံစံအတွက် မေးခွန်း ၁၈ ခုဖြင့် တစ်အိမ်တက်ဆင်း ကောက်ယူမည်ဖြစ်ရာ ပြည်သူများအနေဖြင့် စာရင်းစစ်၊ စာရင်းကော်များ၏ မေးမြန်းသည့် မေးခွန်းများကို မှန်မှန်ကန်ကန် ဖြေကြားခြင်းဖြင့် ပူးပေါင်းပါဝင် ကူညီဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် ပြည်သူလူထုအသိပညာပေးလုပ်ငန်းကိုလည်း ထိထိ

ရောက်ရောက် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။ ဆွေးနွေးပြောကြား ယခုသန်းခေါင်စာရင်းကို နည်းပညာအသုံးပြု၍ Mobile Tablet များဖြင့် ကောက်ယူပြီး ရုံးချုပ်သို့ Online စနစ်ဖြင့် ပေးပို့ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည့်အတွက် အချက်အလက်များကို မှန်မှန်နှင့် မြန်မြန် သိရှိနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ရှေ့ပြေးလူဦးရေစာရင်းကိုလည်း အချိန်တိုတိုအတွင်း သိရှိထုတ်ပြန်နိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယင်းအချက်အလက်များကို မကြာမီကျင်းပတော့မည့် အထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲတွင် အဓိကကျသည့် မှန်ကန်သော မဲစာရင်း ပြုစုနိုင်ရေးအတွက် အထောက်အကူပြု အသုံးပြုဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယင်းလုပ်ငန်းစဉ်အောင်မြင်ရေးအတွက် နိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့် ပြည်သူ့အားလုံးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရမည် ဖြစ်ရာ လုပ်ငန်းစဉ် ဆောင်ရွက်မှုကို ပြည်သူများ သိရှိနားလည် လိုက်ပါဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် ယခုကဲ့သို့ ပြည်သူ့လူထုအသိပညာပေး

လုပ်ငန်းများအား ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်ဆောင်ရွက်ခြင်း ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေးနွေးပြောကြားသည်။ ထို့နောက် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား ဝန်ထမ်းများက ၂၀၂၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူခြင်း လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ လှုံ့ဆော်တေးများဖြစ်သည့် “သမိုင်းမှတ်တိုင် စိုက်ထူနိုင်ပြီ” တေးသီချင်းနှင့် “ကျေးဇူးပြု၍ ဖြေပေးပါ” တေးသီချင်းတို့ဖြင့် ဖျော်ဖြေ တင်ဆက်ကြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်ကြိုင်က “ရုပ်မြင်သံကြား ဉာဏ်စမ်းပဟေဠိ” ပြိုင်ပွဲတွင် ပူးတွဲပထမဆုရရှိကြသည့် မကဗျာထက်နိုင်နှင့် မခင်နေ ခြည်ထွန်းတို့အား လည်းကောင်း၊ ပူးတွဲ ဒုတိယဆုရရှိကြသည့် မောင်အောင်လင်းခန့်၊ မကေသရီ စိုးစံနှင့် မနင်းဇေပရယ်မိုးတို့အား လည်းကောင်း၊ အထူးဆုရရှိသူ ငါးဦးတို့အား လည်းကောင်း ဆုတံဆိပ်၊ ဆုငွေနှင့် ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။ စာမျက်နှာ ၉ သို့ \*



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်ကြိုင် ရုပ်မြင်သံကြား ဉာဏ်စမ်းပဟေဠိပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိသူတစ်ဦးအား ဆုတံဆိပ်၊ ဆုငွေနှင့် ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

ဦးမြင့်ကြိုင်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးသန့်၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဇော်မြင့်၊ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနတို့မှ ဌာနဆိုင်ရာ အကြီးအကဲများနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ပြိုင်ပွဲဝင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် ဆရာဆရာမများ၊ MRTV အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းမှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ ပြည်သူ့အားလုံးပါဝင်လှိုင်းသန်းခေါင်စာရင်းကောက်ကြမည့် ဆောင်းပါးပြိုင်ပွဲမှ ဆုရရှိသူများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အား ဝန်ကြီးဌာန ပြည်သူ့အင်အား ဦးစီးဌာနမှ ဆိုင်ရာ “ရေဒီယိုဉာဏ်စမ်းပဟေဠိ ပြိုင်ပွဲ” ယှဉ်ပြိုင်မှု ပုံရိပ်များ Video Clip ကို ပြသပြီး ပြိုင်ပွဲတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြမည့် ကျောင်းသားကျောင်းသူ ၁၀ ဦးတို့က တစ်ဦးချင်း မိတ်ဆက်ကြသည်။ Round လေးခုဖြင့် ကျင်းပ ဆက်လက်၍ “ရုပ်မြင်သံကြား ဉာဏ်စမ်းပဟေဠိပြိုင်ပွဲ” အစီအစဉ်ကို Round လေးခုဖြင့် ကျင်းပရာ Round (1) တွင် ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာမေးခွန်း ၁၀ ခုကို အဖြေမှန် ရွေးချယ်ခြင်းဖြင့် လည်းကောင်း၊ Round (2) တွင် ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ မေးခွန်း ၁၀ ခုကို အမှား/ အမှန် ရွေးချယ်ခြင်းဖြင့် လည်းကောင်း၊ Round (3) တွင် ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာ မေးခွန်း ၁၀ ခုကို ကွက်လပ်ဖြည့် နည်းဖြင့်လည်းကောင်း၊ Round (4) တွင် ရုပ်မြင်သံကြားဆိုင်ရာ

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမြင့်ကြိုင်က အမှာစကား ပြောကြားရာတွင် ပြည်လုံးကျွတ် သန်းခေါင်စာရင်းအောင်မြင်စွာ ကောက်ယူနိုင်ရေးအတွက် ယခုအခါ ပြည်သူ့လူထုအသိပညာပေး လုပ်ငန်းများကို တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အလိုက် ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ ယခုလည်း မိမိတို့ဝန်ကြီးဌာနနှင့် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနတို့ ပူးပေါင်းကာ ဉာဏ်စမ်းပဟေဠိ ပြိုင်ပွဲကျင်းပခြင်းဖြစ်ရာ ပြိုင်ပွဲဝင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် ပံ့ပိုးကူညီ ဆောင်ရွက်ပေးသူ အားလုံးကို ကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း။ သန်းခေါင်စာရင်းကို မြန်မာနိုင်ငံတွင် ၂၀၂၄ ခုနှစ်၌ ရှိသည့် ခန့်မှန်းလူဦးရေ ၅၆ သန်းကျော်



ရုပ်မြင်သံကြား ဉာဏ်စမ်းပဟေဠိပြိုင်ပွဲဝင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ ဆောင်းပါးပြိုင်ပွဲ (အလွတ်တန်းနှင့် ဝါသနာရှင်) အဆင့် ဆုရရှိသူများ၊ ပြည်သူ့အင်အားဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားတွင် ကြည့်ရှုလေ့လာစဉ်။



**\* စာမျက်နှာ ၈ မှ**  
ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးမြင့်ကြိုင်က ၂၀၂၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်း ကောက်ယူခြင်း လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ လှုံ့ဆော်ရေး လုပ်ငန်းများတွင် ပူးပေါင်းပါဝင် ဆောင်ရွက်ပေးကြသော ပြန်ကြား ရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် ပညာရေး ဝန်ကြီးဌာန အခြေခံပညာဦးစီး ဌာနတို့အား ဂုဏ်ပြုလက်မှတ်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ရာ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား ညွှန်ကြားရေးမှူး ချုပ် ဦးရဲနိုင်နှင့် အခြေခံပညာဦးစီး ဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာ စိုးမြင့်ထွန်းတို့က လက်ခံရယူကြသည်။ ထို့နောက် “နိုင်ငံအကျိုး မျှော်ကိုး

ရည် သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ကြ မည်” တေးသီချင်း အသစ်တစ်ပုဒ် ကို မေတ္တာဖြင့် တီးခတ်ပေးသော မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား တေးဂီတ အဖွဲ့နှင့် ၎င်းတေးသီချင်းအား မေတ္တာဖြင့် ရေးစပ်သီကုံးပေးသော ဦးသိန်းရွှေဝင်းတို့အား ဂုဏ်ပြု လက်မှတ်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့် သည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်းက “ပြည်သူ့အားလုံး ပါဝင်လို့ သန်းခေါင်စာရင်း ကောက်ကြစို့” ဆောင်းပါးပြိုင်ပွဲ (အလွတ်တန်း အဆင့်) တွင် ဆုရရှိသူ ငါးဦးတို့ အား လည်းကောင်း၊ ပညာရေး ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာဇော်မြင့်က ဆောင်းပါး ပြိုင်ပွဲ (ဝါသနာရှင်အဆင့်) တွင် ဆု

ရရှိသူ ငါးဦးတို့အား လည်းကောင်း ဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။ ထို့နောက်ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး များနှင့် အဖွဲ့ဝင်များက ရုပ်မြင် သံကြားဥက္ကဋ္ဌစမ်းပဟေဠိ ပြိုင်ပွဲ ဝင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ ဆောင်းပါးပြိုင်ပွဲ (အလွတ်တန်း နှင့် ဝါသနာရှင်)အဆင့် ဆုရရှိသူ နှင့် ဝါသနာရှင်)အဆင့် ဆုရရှိသူ များ၊ ဒိုင်အဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက် ကြသည်။ ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား စားရိပ်သာ၌ ဆုရရှိကြသူများ၊ ပြိုင်ပွဲဝင်များ၊ တာဝန်ရှိသူများ၊ ဖိတ်ကြားထားသူများနှင့် အတူ နေ့လယ်စာ သုံးဆောင်ကြသည်။ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ရုပ်မြင်သံကြား

ဥက္ကဋ္ဌစမ်းပဟေဠိ ပြိုင်ပွဲဝင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ ဆောင်းပါးပြိုင်ပွဲ (အလွတ်တန်း နှင့် ဝါသနာရှင်)အဆင့် ဆုရရှိသူ များ၊ ပြည်သူ့အင်အားဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများသည် နေပြည်တော် တပ်ကုန်းမြို့ရှိ မြန်မာအသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားမှ News Channel Studio နှင့် Farmer's Channel Studio တို့တွင် သတင်းရိုက်ကူး ထုတ်လွှင့်မှုများကို လည်း ကောင်း၊ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင် သံကြား စိန်ရတုပြတိုက်တွင် ခင်းကျင်းပြသထားရှိမှုများကို လည်းကောင်း စိတ်ပါဝင်စားစွာ ကြည့်ရှုလေ့လာကြသည်။ ၂၀၂၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ် အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်း ကောက်ယူမှု လုပ်ငန်းစဉ်ကို

အောက်တိုဘာ ၁ ရက်မှ ၁၅ ရက်ထိ နိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးတွင် ဆောင်ရွက်ကြမည်ဖြစ်ရာ အဆိုပါ လုပ်ငန်းစဉ်အပေါ် ပြည်သူများ လိုက်နာစောင့်ကြည့်ပေးပြီး ပါဝင် ဆောင်ရွက်လာနိုင်ရေးနှင့် အသိ ပညာမျှဝေရန်အတွက် လူထု လှုပ်ရှားမှု တစ်ခုအဖြစ် ပြန်ကြား ရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား၊ လူဝင်မှုကြီးကြပ် ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီး ဌာန ပြည်သူ့အင်အားဦးစီးဌာနနှင့် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန အခြေခံ ပညာဦးစီးဌာနတို့ ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်မှုဖြင့် အခြေခံပညာအဆင့် အသက် ၁၄ နှစ်မှ ၁၇ နှစ်အထိ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ငါးဦးစီ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်သည့် ရေဒီယို ဥက္ကဋ္ဌစမ်းပဟေဠိ ပွဲစဉ် ငါးပွဲကို

၂၀၂၄ ခုနှစ် မတ်လမှ စတင်၍ ဧပြီလအထိ နေပြည်တော်နှင့် ရန်ကုန်တွင် လစဉ်ကျင်းပခဲ့ပြီး အဆိုပါ ပြိုင်ပွဲများမှ ပထမနှင့် ဒုတိယဆု ရရှိကြသည့် ကျောင်း သား ကျောင်းသူ ၁၀ ဦးတို့က ယနေ့ ကျင်းပသည့် ၂၀၂၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်း ကောက်ယူမှု လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ရုပ်မြင်သံကြား ဥက္ကဋ္ဌစမ်းပဟေဠိ ပြိုင်ပွဲတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြခြင်းဖြစ်သည်။ အဆိုပါ ရုပ်မြင်သံကြား ဥက္ကဋ္ဌစမ်းပဟေဠိ ပြိုင်ပွဲကျင်းပပုံ များကို ယနေ့ ၂၂ နာရီ ၃၀ မှစ၍ များအပြီး ၂၃ နာရီခန့်တွင် မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား MRTV HD Channel မှ ထုတ်လွှင့်ပြသမည်ဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



**ရွှေပြည်သာမြို့နယ် အမှတ်(၂)အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း၌ “လူငယ်စကားပိုင်း” ကျင်းပ**

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၁  
ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနနှင့် အခြေခံပညာ ဦးစီးဌာနတို့ ပူးပေါင်းကျင်းပသော လူငယ်စကားပိုင်း ဆွေးနွေးပွဲကို ရွှေပြည်သာမြို့နယ် အမှတ်(၂)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၌ ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပသည်။

အသိပညာပေးဟောပြော ဦးစွာ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြင့်ဦးက အဖွင့်အမှာ စကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာနမှ အားကစားတာဝန်ခံ ဦးကျော်သက်မောင်က အားကစားစိတ်ဓာတ် အကြောင်း အသိပညာပေးဟောပြောကာ ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်သင်းသင်းဌေးက ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ လူငယ်စကားပိုင်းတွင် မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး ဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်အေးအေးမိုးနှင့် အထက် တန်းပြဆရာဦးအောင်မျိုးလင်းတို့က ဦးဆောင်ဆွေးနွေးသူများအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပြီး ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ခြောက်ဦးတို့က လူငယ်နှင့် ကျန်းမာရေး၊ လူငယ်နှင့်မူးယစ်ဆေး၊ လူငယ်နှင့်နည်းပညာ၊ လူငယ်နှင့် ယဉ်ကျေးမှု၊ လူငယ်နှင့်ဆိုရှယ်မီဒီယာ၊ လူငယ်နှင့် စာပေခေါင်းစဉ်များဖြင့် ဆွေးနွေးကြသည်။

ယင်းနောက် မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန က ပြသထားသော အသိပညာပေးနံရံကပ်စာစောင်များ၊ သူတ၊ ရသ စာအုပ်စာစောင်များကို တက်ရောက်လာသူများက ကြည့်ရှုကြကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

**ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၌ စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေး ဟောပြောပွဲကျင်းပ**

ကွမ်းခြံကုန်း ဩဂုတ် ၂၁  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကွမ်းခြံ ကုန်းမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနက စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၊ မွေးမြူရေး နှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနတို့နှင့် ပူးပေါင်းကျင်းပသည့် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေး ဟောပြောပွဲကို ယနေ့နံနက်ပိုင်း က ဒရယ်လူးကျေးရွာအနောက် ခေတ်မီစံပြကျေးရွာ၌ ကျင်းပသည်။ ဦးစွာ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်စုသီတာလင်းက စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေး ဟောပြောပွဲ ကျင်းပရခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်များနှင့် ရရှိလာမည့်



အကျိုးကျေးဇူးများကို ရှင်းလင်း ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေး ဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူးဦးကြည် စိန်က စပါး/ နေကြာသီးနဲ့ မျိုးစေ့ ထုတ်လုပ်နည်း၊ သဘာဝမြေဩဇာ၊ ပိုးသတ်ဆေး ပြုလုပ်နည်းနှင့် သုံးစွဲနည်းများ၊ ခေတ်မီစိုက်ပျိုး ရေးနည်းစနစ်များ၊ သိပ္ပံနည်းကျ စိုက်ပျိုးနည်းအမျိုးမျိုး၊ သီးနှံ အထွက်နှုန်း တိုးတက်စေရန် ဆောင်ရွက်ရန်ရှောင်ရန်များ၊ မြို့နယ်

မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါက်တာ ဝတ်ရည်ဦးက တိရစ္ဆာန်များ ရာသီ အလိုက်ဖြစ်ပွားတတ်သော ရောဂါ များ၊ ကာကွယ်ရမည့် နည်းလမ်း များနှင့် မွေးမြူရေးဆိုင်ရာ အသိ ပညာ၊ ဗဟုသုတများ ဆွေးနွေး ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် တက်ရောက်လာကြ သည့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ က စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေး ဆိုင်ရာ အသိပညာပေး လက်ကမ်း စာစောင်များကို ဒရယ်လူး အနောက် ခေတ်မီစံပြကျေးရွာမှ ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ကျေးရွာသူ ကျေးရွာ သားများ စုစုပေါင်း ၈၀ ထံသို့ ဖြန့်ဝေပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

၂၂

**မိုးညိုမြို့နယ်၌ အားကစားပြိုင်ပွဲများတွင် ဆုရရှိခဲ့သည့်အားကစားသမားများအား ထပ်ဆင့်ဂုဏ်ပြု**

မိုးညို ဩဂုတ် ၂၁  
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရ အဖွဲ့က ကြီးမှူးကျင်းပသည့် အားကစားပြိုင်ပွဲများတွင် ဆုရရှိ ခဲ့သည့် အားကစားသမားများ

အား ထပ်ဆင့်ဂုဏ်ပြုပွဲကို ဩဂုတ် ၂၀ ရက် မွန်းလွဲ ၃ နာရီက မိုးညိုမြို့ အထက(မိုးညို) သရဖူ ခန်းမဆောင်၌ ပြုလုပ်သည်။ ဦးစွာ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး

အဖွဲ့ ခေတ္တဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြိုးဝေလင်း က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး အမျိုးသမီး မိတာ ၅၀၀၀ ပြိုင်ပွဲ တွင် ရွှေတံဆိပ်ဆုရရှိခဲ့သည့် မအေးငြိမ်းသူအား ဂုဏ်ပြုဆု ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ အဖွဲ့ ဝင်(၁)ဗိုလ်မှူး ဝင်းဟန်ဇော်က အမျိုးသား မိတာ ၁၀၀ ပြိုင်ပွဲ တွင် ရွှေတံဆိပ်ဆုရရှိခဲ့သည့် မောင်ကျော်မင်းနိုင်အား လည်း ကောင်း၊ အဖွဲ့ဝင်(၂)ဦးစိုးတင်က အမျိုးသားမိတာ ၁၀၀ လက်ဆင့် ကမ်းပြိုင်ပွဲတွင် ရွှေတံဆိပ်ဆုရရှိ

ခဲ့သူအားလည်းကောင်း၊ အဖွဲ့ဝင် (၃) ဦးချစ်ကိုကိုက အမျိုးသား မိတာ ၄၀၀ လက်ဆင့်ကမ်းပြိုင်ပွဲ တွင် ငွေတံဆိပ်ဆုရရှိခဲ့သူအား လည်းကောင်း၊ အတွင်းရေးမှူး ရဲမှူးစိုးဝင်းက အမျိုးသမီးမိတာ ၁၅၀၀ ပြိုင်ပွဲတွင် ရွှေတံဆိပ်ဆုရရှိ သည့် မအေးငြိမ်းသူအား လည်း ကောင်း ဂုဏ်ပြုဆုများချီးမြှင့်ခဲ့ပြီး မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဦးကြည်လင် က ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြား ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

ကိုမင်း(ပြန်/ဆက်)



**ဟင်္သာတခရိုင်အဆင့် အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲ ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ**

ဟင်္သာတ ဩဂုတ် ၂၁  
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဟင်္သာတမြို့ရှိ မြို့တော်ခန်းမ၌ (၂၅) ကြိမ်မြောက် ငွေရတု အထိမ်းအမှတ် မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီး ပြိုင်ပွဲ ဆုချီးမြှင့်ပွဲ အခမ်း အနားကို ဩဂုတ် ၂၁ ရက်က အဆိုပါနေရာ၌ ကျင်းပသည်။

အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်မြင့်စိုးက အမှာစကား ပြောကြားပြီး ပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိသူများက ပြန်လည်ဧည့်ခံဖျော်ဖြေမှုတို့ကို ကြည့်ရှု အားပေးကြသည်။ ဆက်လက်၍ ဟင်္သာတ ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်မြင့် စိုးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ပြိုင်ပွဲအသီးသီးတွင် ကဏ္ဍအလိုက် ပထမဆု၊ ဒုတိယဆုနှင့် တတိယဆုရရှိခဲ့ကြသူများကို ဂုဏ်ပြုဆုများ

ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြပြီး ပြိုင်ပွဲကျင်းပနိုင်ရေး တွင် ပူးပေါင်းပါဝင်ကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြ သော အကဖြတ်ခိုင်းများနှင့် အခမ်းအနားမှူး တို့အား ဂုဏ်ပြုဆုများနှင့် အမှတ်တရ လက်ဆောင်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်၍ စုပေါင်း မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံ ရိုက်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)





# ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ပါမောက္ခဒေါက်တာသက်ခိုင်ဝင်း ရန်ကုန်မြို့ရှိ ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး



နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၀  
ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ပါမောက္ခဒေါက်တာသက်ခိုင်ဝင်းသည် ယမန်နေ့ မွန်းလွဲပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့ရှိ ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးများသို့ သွားရောက်၍ ဆေးရုံလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

နှင့် ဝန်ထမ်းရေးရာကိစ္စရပ်များ အားဖြည့်ဆောင်ရွက် နိုင်ရေး ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။  
ဆက်လက်၍ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဆောက်လုပ်ရေးအထူးအဖွဲ့(၁)က တာဝန်ယူ ဆောက်လုပ်ခဲ့သော တိုးချဲ့ခြောက်ထပ်ကုသဆောင် သစ်ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုကာ အမြန်ဆုံးလှူပြောင်း/ လက်ခံဆောင်ရွက်ရန်နှင့် အတွင်းလူနာထားရှိကုသ နိုင်ရေး လိုအပ်သည်များ ပြင်ဆင်ထားရှိရန် မှာကြား သည်။

**ကြည့်ရှုစစ်ဆေး**  
ဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် ကလေးဆေးရုံ ကြီး(ရန်ကုန်)သို့ ရောက်ရှိကာ ဆေးကုသဆောင်၊ ကလေးခွဲစိတ်ကုသဆောင်၊ မွေးကင်းစကလေးကုသ ဆောင်၊ အထူးကြပ်မတ်ကုသဆောင်နှင့် ကလေးအရိုး ကုသဆောင်တို့ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရာ ဆေးရုံအုပ်ကြီးနှင့် အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများက ကုသရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုအခြေ အနေကို တင်ပြသည်။

ညနေပိုင်းတွင် မျက်စိရောဂါအထူးကုဆေးရုံကြီး (ရန်ကုန်)သို့ရောက်ရှိကာ မြေညီထပ်ရှိ ပြင်ပလူနာ ဌာန၊ အရေးပေါ်ဌာန၊ ဓာတ်ခွဲခန်း၊ ဓာတ်မှန်ခန်း၊ ရေတိမ်ရောဂါအထူးကုစမ်းသပ်ခန်း၊ မျက်စိရောဂါ အထူးစမ်းသပ်ခန်းတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ဆေးကုသမှုခံယူနိုင်မှုအခြေအနေကို လူနာများအား မေးမြန်းကာ ဌာနအစီအစဉ်ဖြင့် ဆေးဝါးများပံ့ပိုး ထားရှိမှု၊ ရောဂါရှာဖွေရေးလုပ်ငန်း စီစဉ်ဆောင်ရွက် ပေးနေမှု၊ လူနာများအနေဖြင့် ကျန်းမာရေးကုန်ကျ စရိတ် စိုက်ထုတ်သုံးစွဲမှု လျှော့ချနိုင်ရေး စီစဉ် ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုတို့ကို အသိပေးပြောကြားကာ ဌာနအနေဖြင့် ပိုမိုပံ့ပိုးဆောင်ရွက်နိုင်ရေး မှာကြားသည်။

ယင်းနောက် ဌာနရန်ပုံငွေဖြင့် ဝယ်ယူထောက်ပံ့ ထားရှိသည့် ဆေးဝါးများ ရရှိသုံးစွဲမှုအခြေအနေ၊ နိုင်ငံတော်အစီအစဉ်ဖြင့် ရောဂါရှာဖွေရေး၊ ဓာတ်ခွဲ စစ်ဆေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်မှု၊ လိုအပ်သော ကုသမှုများရရှိရေး ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုနှင့် အထူးကု ပြင်ပလူနာဌာန ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်နိုင်မှုတို့ကို စစ်ဆေးကာ လူနာများ နေရာကျယ်ဝန်းစွာ ကုသမှု ခံယူနိုင်ရေးအတွက် ဖျားနာဆောင်တိုးချဲ့ဖွင့်လှစ်ရန်

ဆက်လက်၍ ပထမထပ်ရှိ ကလေးမျက်စိရောဂါ ဆိုင်ရာ မျက်စိအထူးစမ်းသပ်ခန်း၊ မြင်လွှာနှင့် မျက်စိ

အထူးစမ်းသပ်ခန်း၊ မျက်ခွံ၊ မျက်ရည်လမ်းကြောင်း၊ မျက်လုံးအိမ်ပိုင်းဆိုင်ရာ မျက်စိအထူးစမ်းသပ်ခန်း၊ မျက်ကြည်လွှာဆိုင်ရာ မျက်စိအထူးစမ်းသပ်ခန်း၊ လေဆာခန်း၊ ဒုတိယထပ်ရှိ အမျိုးသမီးဆောင်၊ သီးသန့် လူနာခန်းများနှင့် တတိယထပ်ရှိ ရန်ကုန်အမျိုးသား မျက်စိဘဏ်တို့အား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် နား၊ နှာခေါင်း၊ လည်ချောင်း၊ ဦးခေါင်းနှင့် လည်ပင်း ခွဲစိတ်အထူးကုဆေးရုံကြီး ရန်ကုန်မြို့သို့ ရောက်ရှိ ကာ လူနာဆောင်များ၊ ခွဲစိတ်ခန်း၊ ပြင်ပလူနာဌာနများ သို့ လှည့်လည်ကြည့်ရှုပြီး အစည်းအဝေးခန်းမတွင် ဆေးရုံအုပ်ကြီးအပါအဝင် တာဝန်ကျအထူးကု ဆရာဝန်ကြီးများနှင့်တွေ့ဆုံ၍ ဆေးရုံဥပမာရုပ် ကောင်းမွန်ရေးနှင့် ဆေးရုံသုံးပစ္စည်းများ သပ်ရပ် တင့်တယ်စေရေး လိုအပ်သောပြင်ဆင်ထိန်းသိမ်းရေး လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ထားရှိရန်၊ ပြင်ပလူနာ ကြည့်ရှုကုသမှု ပိုမိုအားဖြည့်ဆောင်ရွက်ရန် မှာကြား ပြီး တင်ပြချက်များကို ညှိနှိုင်းဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက် ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **သတင်းစဉ်**

ယင်းနောက် ဝန်ထမ်းများနှင့်တွေ့ဆုံကာ ရန်ကုန် အမျိုးသားမျက်စိဘဏ် မျက်ကြည်လွှာလျှော့ချခန်းမှ ပိုမိုရရှိရေး ဆောင်ရွက်ထားမှုအခြေအနေများ၊ မျက်စိ ခွဲစိတ်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေ တို့ကိုရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးကုသရေးဦးစီးဌာနအနေ ဖြင့် ပံ့ပိုးကူညီဆောင်ရွက်ရန်၊ မျက်တွင်းမှန်ဘီလူးများ ပိုမိုထောက်ပံ့နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ရန် မှာကြားသည်။

# ပုဂ္ဂလိကတိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်မှုဆိုင်ရာ တိုင်းရင်းဆေးဆရာများ၏ ကြီးကြပ်မှုစွမ်းရည်မြှင့် သင်တန်းဖွင့်



နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၀  
ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန တိုင်းရင်းဆေးပညာ ဦးစီးဌာန မြန်မာနိုင်ငံတိုင်းရင်းဆေးကောင်စီတို့ ဦးဆောင်မှုဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ တိုင်းရင်းဆေးဆရာ အသင်းနှင့်ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ (WHO) တို့ ပူးပေါင်း ဖွင့်လှစ်သော ပုဂ္ဂလိကတိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်မှု ဆိုင်ရာ တိုင်းရင်းဆေးဆရာများ၏ ကြီးကြပ်မှု စွမ်းရည်မြှင့်သင်တန်း ဖွင့်ပွဲကို ဩဂုတ် ၂၀ ရက်တွင် နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာနိုင်ငံတိုင်းရင်းဆေးဆရာ အသင်း(ဗဟို) အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးတို့မှ သင်တန်းသား သင်တန်းသူ တိုင်းရင်းဆေးဆရာ ဆရာမများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ယနေ့ဖွင့်လှစ်သည့်သင်တန်းတွင် ကမ္ဘာ့ ကျန်းမာရေးအဖွဲ့၏ တိုင်းရင်းဆေးဆရာများ လိုက်နာကျင့်သုံးရမည့် ကျင့်ဝတ်သိက္ခာဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံတိုင်းရင်းဆေး ကောင်စီဥပဒေပြဋ္ဌာန်းချက်ပါ ဆေးပညာအရည် အသွေး၊ ကျင့်ဝတ်သိက္ခာနှင့် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ၊ တိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေး လုပ်ငန်းများအတွက် အရည်အသွေးစီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းကိစ္စရပ်များ၊ တိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ၊

တိုင်းရင်းဆေးဝါးများနှင့်ပတ်သက်သည့် စိုထိုင်းမှု၊ မှိုပိုးကင်းစင်နည်းလမ်းများ၊ တိုင်းရင်းဆေးဝါးဥပဒေ ပြဋ္ဌာန်းချက်ပါ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ၊ တိုင်းရင်း ဆေးဝါးမှတ်ပုံတင်ခြင်းဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းစဉ်များ၊ တိုင်းရင်းဆေးဝါးများ၏ အမှတ်တံဆိပ်ပါ လိုအပ် ချက်များဆိုင်ရာ အာဆီယံလမ်းညွှန်ချက်များ၊ တိုင်းရင်းဆေးဝါးများ၏အရည်အသွေးထိန်းသိမ်းရေး ဆိုင်ရာ ဓာတ်ခွဲစမ်းသပ်စစ်ဆေးခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်များ၊ တိုင်းရင်းဆေးဝါးများ၏ ရောစပ်ညစ်ညမ်းပစ္စည်း အတိုင်းအဆဆိုင်ရာ အာဆီယံလမ်းညွှန်ချက်များ၊ တိုင်းရင်းဆေးဝါးများ၏တည်မြဲမှုနှင့် သက်တမ်း ဆိုင်ရာ အာဆီယံလမ်းညွှန်ချက်များ အစရှိသည့် အကြောင်းအရာများကို တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီး ဌာန၊ ဆေးဝါးဌာန၊ သုတေသနနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနခွဲမှ ဆရာ ဆရာမများ၊ တိုင်းရင်းဆေးဝါးတက္ကသိုလ်မှ ပါမောက္ခနှင့် တိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေးအသင်းမှ ထုတ်လုပ်သူများက ဆွေးနွေးပို့ချမည်ဖြစ်သည်။

သင်တန်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ မြန်မာနိုင်ငံ တိုင်းရင်းဆေးကောင်စီနာယက တိုင်းရင်းဆေးပညာ ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာစုစုဒွေး၊ မြန်မာနိုင်ငံ တိုင်းရင်းဆေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြင့်ဦး၊ မြန်မာနိုင်ငံ တိုင်းရင်းဆေးဆရာအသင်း(ဗဟို) ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးဝင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ် လုပ်သူများနှင့် ဆေးပစ္စည်းလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်မောင်ဦး (ဂရိတ်ဝေါတိုင်းရင်းဆေး) နှင့် တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊

ဦးစွာ တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြား ရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာစုစုဒွေးက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားပြီး မြန်မာနိုင်ငံ တိုင်းရင်းဆေးဆရာအသင်း (ဗဟို)ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးဝင်းက သင်တန်းဖွင့်လှစ်ရန် ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုများနှင့် ရည်ရွယ်ချက်များကိုရှင်းလင်း ပြောကြားသည်။

အဆိုပါသင်တန်းကို ဩဂုတ် ၂၀ ရက်မှ ၂၃ ရက် အထိ ဖွင့်လှစ်ပို့ချမည်ဖြစ်ပြီး ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသ ကြီးအသီးသီးတို့မှ တိုင်းရင်းဆေးဆရာ ဆရာမများ တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။ **တီအမ်**

# Mpox (မျောက်ကျောက်) ရောဂါ ကာကွယ်ရေးနည်းဆော်ချက်

ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့မှ ၂၀၂၄ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၁၄ ရက်တွင် Mpox (မျောက်ကျောက်)ရောဂါကူးစက်မှုအား နိုင်ငံတကာပြည်သူ့ ကျန်းမာရေးအရေးပေါ်အခြေအနေအဖြစ် ကြေညာခဲ့ပါသည်။  
**ရောဂါကူးစက်နိုင်ခြေရှိသည့် နည်းလမ်းများ**  
• ရောဂါပိုးရှိသူနှင့်လိင်ဆက်ဆံခြင်းမှ ကူးစက်ခြင်း၊  
• ရောဂါပိုးရှိသူနှင့် အရေပြားချင်းထိတွေ့ခြင်း၊ နမ်းရှုပ်ခြင်း၊ ဖွေဖက် ခြင်းတို့မှတစ်ဆင့် ကူးစက်ခြင်း၊  
• ရောဂါပိုးရှိသူနှင့် မျက်နှာချင်းဆိုင် အနီးကပ်တွေ့ဆုံခြင်းမှတစ်ဆင့် ကူးစက်ခြင်း၊ (စကားပြောခြင်း၊ အသက်ရှူခြင်း)  
• ရောဂါပိုးရှိသူ၏ အနာများ၊ အညစ်အကြေးများနှင့် တိုက်ရိုက် ထိတွေ့မိရာမှတစ်ဆင့် ကူးစက်ခြင်း၊  
• ရောဂါပိုးများ ကပ်တင်ကျန်နေသည့် အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ၊ မျက်နှာပြင်များကို လက်ဖြင့် ကိုင်တွယ်ထိတွေ့ခြင်းမှတစ်ဆင့် ကူးစက်ခြင်း၊  
• မသန့်ရှင်းသောဆေးထိုးအပ်နှင့် ဆေးရုံသုံးပစ္စည်းများမှတစ်ဆင့် ကူးစက်ခြင်း၊  
• Mpox ပိုင်းရပ်စ်ရောဂါပိုးကူးစက်သံသယရသည့် တိရစ္ဆာန်များနှင့် တိုက်ရိုက်ထိတွေ့ မိရာမှတစ်ဆင့် ကူးစက်ခြင်း၊  
• မိခင်မှကလေးသို့ ကိုယ်ဝန်ဆောင်စဉ်၊ မွေးဖွားစဉ်နှင့် မွေးဖွားပြီး နောက်တွင် ကူးစက်ခြင်း၊

**ရောဂါပျိုးရက်**  
• ရောဂါပိုးစတင်ဝင်ရောက်ပြီး ၁ ရက်မှ ၂၁ ရက်အတွင်း ရောဂါ လက္ခဏာများ စတင်ဖြစ်ပွားနိုင်ပါသည်။  
**သံသယဖြစ်ဖွယ်ရောဂါလက္ခဏာများ**  
• မျက်နှာ၊ ပါးစပ်၊ လက်နှင့် ခြေထောက်၊ ခန္ဓာကိုယ်၊ စအိုဝန်းကျင်နှင့် လိင်အင်္ဂါများတွင်အနီကွက်များထွက်ခြင်း၊ အရည်ကြည်ဖုများ ပေါက်ခြင်း၊  
• ဖျားခြင်း (>38.5°C)၊  
• အကြိတ်များရောင်ရမ်းခြင်း၊  
• လည်ချောင်းနာခြင်း၊  
• ခေါင်းကိုက်ခြင်း၊ ကြွက်သားများနာကျင်ခြင်း၊ ကျောအောင့်ခြင်း၊  
• မောပန်းနွမ်းနယ်ခြင်း၊  
(လွန်ခဲ့သည့်(၂၁)ရက်အတွင်း ရောဂါပိုးတွေ့ရှိရာ နိုင်ငံ/ဒေသများမှ ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာသူများတွင် အထက်ပါလက္ခဏာများဖြစ်ပွား လာပါက ကျန်းမာရေးဌာနသို့ချက်ချင်းသတင်းပေးပို့ရန် လိုအပ်ပါသည်။)  
**ကာကွယ်နိုင်မည့် နည်းလမ်းများ**  
• Mpox(မျောက်ကျောက်) ရောဂါလက္ခဏာခံစားနေရသူနှင့် အရေပြားချင်းထိတွေ့ခြင်း၊ မျက်နှာချင်းဆိုင် အနီးကပ်ထိတွေ့ခြင်း၊ လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာထိတွေ့ ဆက်ဆံခြင်းများကို ရှောင်ကြဉ်ပါ။  
• အနီးကပ်ထိတွေ့မှုကို ရှောင်လွှဲ၍မရပါက လက်အိတ်ဝတ်ဆင်ခြင်း

- နှင့် နှာခေါင်းစည်း(Mask)ကို တပ်ဆင်ပါ။
- သံသယရောဂါလက္ခဏာခံစားနေရသူ၏ အသုံးအဆောင်ပစ္စည်း များကို ကိုင်တွယ်ရာတွင် လက်အိတ် ဝတ်ဆင်ခြင်းနှင့် နှာခေါင်း စည်း(Mask)ကို တပ်ဆင်ခြင်းကို ပြုလုပ်ပါ။
- လက်ကို ဆပ်ပြာနှင့် ရေ သို့မဟုတ် အယ်လ်ကိုဟောအနည်းဆုံး (၆၀%)ပါဝင်သော ရေမလို လက်သန့်စင်ဆေးရည် အသုံးပြု၍ စနစ်တကျဆေးကြောပါ။ လက်မဆေးဘဲ ပါးစပ်၊ နှာခေါင်းနှင့် မျက်လုံးများကို ကိုင်တွယ်ခြင်းမပြုပါနှင့်။
- တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းရေးနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေးကောင်းမွန် စေရန် ဆောင်ရွက်ပါ။
- နှာချေ၊ ချောင်းဆိုးသည့်အခါတွင် လက်ကိုင်ပဝါ သို့မဟုတ် တံတောင် ကွေးဖြင့် လုံခြုံစွာဖုံးအုပ်ပါ။
- အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ (အိပ်ရာခင်း၊ မျက်နှာသုတ်ပဝါ၊ အဝတ် အထည်စသည့်...)များကို ရေ၊ ဆပ်ပြာနှင့် စနစ်တကျလျှော်ဖွပ်၍ အသုံးပြုပါ။
- တိရစ္ဆာန်များကို အကာအကွယ်မပါဘဲ မထိတွေ့ပါနှင့်၊ အသားများ ကို ကျက်အောင်ချက်ပြုတ်စားပါ။

Mpox (မျောက်ကျောက်)ရောဂါလူနာနှင့် အနီးကပ်ထိတွေ့ခြင်း (သို့မဟုတ်) ရောဂါသံသယလက္ခဏာများ ခံစားရပါက နီးစပ်ရာ ကျန်းမာရေးဌာနသို့ အမြန်ဆုံးသတင်းပို့၍ လိုအပ်သောစစ်ဆေး စမ်းသပ်မှုနှင့် ကုသမှုခံယူပါ။











# ဂါဇာကမ်းမြောင်ဒေသ အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး နောက်ဆုံးအဆိုပြုချက်ကိုလက်ခံရန် ဟားမတ်စ်အဖွဲ့ကို အမေရိကန်တိုက်တွန်း

ဝါရှင်တန် ဩဂုတ် ၂၀  
ဂါဇာကမ်းမြောင်ဒေသ အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး နောက်ဆုံးအဆိုပြုချက်ကို လက်ခံရန် ဟားမတ်စ်အဖွဲ့ကို အမေရိကန် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး အန်ထော်နီ ဘလင်က ကတိတွန်းပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။  
ဘလင်ကကင်သည် ဩဂုတ် ၂၀ ရက်တွင် အီဂျစ်နှင့် ကာတာနိုင်ငံတို့သို့ သွားရောက်ကာ အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးနှင့် ဓားစာခံများ လွတ်မြောက်ရေးသဘောတူညီချက်ရရှိရန် ရည်ရွယ်ပြီး အဆိုပါနိုင်ငံခေါင်းဆောင်များနှင့်အတူ စေ့စပ်ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့သည်။

ဂါဇာဒေသ၌ သေဆုံးမှုအရေအတွက်နှင့် အခြားသောဘေးအန္တရာယ်များ တစ်နေ့တခြား ပိုမိုမြင့်တက်လာသည့်အတွက် အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးကို အမြန်ဆုံးလုပ်ဆောင်ရန် လိုအပ်ကြောင်း အဆိုပါဆွေးနွေးပွဲပြီးနောက် ဘလင်က ကတိတွန်းပြောကြားခဲ့သည်။  
ထို့ပြင် အစွဲအစွမ်းနှင့် ဟားမတ်စ်တို့ ကြား ကွာဟချက် ကျဉ်းမြောင်းရန် ကြိုးပမ်းမှုများနှင့်ပတ်သက်ပြီး ဘလင်က နှစ်ပြောကြားခဲ့သည်။ အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ နောက်ဆုံးအဆိုပြုချက်ကို အစွဲအစွမ်းက လက်ခံခဲ့ကြောင်းနှင့်

ဟားမတ်စ်အဖွဲ့ကလည်း လက်ခံမည်ဟု မျှော်လင့်ပါကြောင်း ၎င်းက ဆက်လက်ပြောသည်။  
နောက်ဆုံးအဆိုပြုချက်ကို ဟားမတ်စ်အဖွဲ့က လက်ခံရန် အမေရိကန်၊ အီဂျစ်နှင့် ကာတာတို့ လာမည့်ရက်များအတွင်း ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဘလင်ကပြောကြားခဲ့သည်။  
နောက်တစ်ကြိမ် ဆွေးနွေးပွဲကို ဩဂုတ် ၂၂ ရက်နှင့် ၂၃ ရက်တွင် အီဂျစ်နိုင်ငံ၌ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။  
ကိုးကား - အင်န်အိတ်ချ်ကောဘာသာပြန် - အောင်ကျော်ကျော်



## ကမ္ဘာ့အသက်အကြီးဆုံး အမျိုးသမီး ၁၁၇ နှစ်တွင် ကွယ်လွန်

မက်ဒရစ် ဩဂုတ် ၂၁  
အမေရိကန်နိုင်ငံ၌ မွေးဖွားသည့် ကမ္ဘာ့အသက်အကြီးဆုံး အမျိုးသမီး မာရီယာ ဘရန်းယက်စ်မိုရီယာသည် စပိန်နိုင်ငံ၌ အသက် ၁၁၇ နှစ်အရွယ်တွင် ကွယ်လွန်သွားခဲ့ကြောင်း ယနေ့ ဆင်ဟွာသတင်းအရ သိရသည်။  
၎င်းသည် ဩဂုတ် ၁၉ ရက်တွင် ကွယ်လွန်ခဲ့ကြောင်း ဂရင်းနစ်ကမ္ဘာ့စံချိန်မှတ်တမ်းစာအုပ်အရသိရသည်။  
မာရီယာသည် ၁၉၀၇ ခုနှစ် မတ် ၄ ရက်တွင် အမေရိကန်နိုင်ငံ၌ မွေးဖွားပြီး

၁၉၁၄ ခုနှစ်တွင် စပိန်နိုင်ငံသို့ ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်ခဲ့သည်။ ၎င်းသည် ကမ္ဘာ့စံချိန်ကြီး နှစ်ခုနှင့် စပိန်ပြည်တွင်းစစ်ကာလအတွင်း စပိန်နိုင်ငံ၌ နေထိုင်ခဲ့သည်။ ၎င်းသည် စပိန်နိုင်ငံအရှေ့မြောက်ပိုင်းရှိ သက်ကြီးစောင့်ရှောက်ရေးဂေဟာတွင် အနှစ် ၂၀ ခန့် နေထိုင်ခဲ့သည်။ အသက် ၁၁၃ နှစ်အရွယ်တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကူးစက်ခံရသော်လည်း ရက်ပိုင်းအတွင်း ပြန်လည်ကျန်းမာလာခဲ့သည်။ ၎င်းသည် မိတ်ဆွေများ၊ မိသားစုဝင်များနှင့် အပူအပင်ကင်းမဲ့စွာ နေထိုင်တတ်သူတစ်ဦးဖြစ်သည်။

၎င်းသည် ဩဂုတ် ၁၉ ရက်က နေအိမ်တွင် အိပ်နေစဉ် ဝေဒနာမခံစားရဘဲ ငြိမ်းချမ်းစွာ ကွယ်လွန်ခဲ့ကြောင်း ၎င်း၏ မိသားစုက ဩဂုတ် ၂၀ ရက်တွင် လူမှုမီဒီယာ၌ ပြောကြားသည်။ လက်ရှိအချိန်တွင် သက်ရှိထင်ရှားရှိသည့် ကမ္ဘာ့အသက်ကြီးဆုံး အမျိုးသမီးမှာ ဂျပန်နိုင်ငံ အနောက်ပိုင်း ဟိုက်ဂိုစီရင်စုတွင် နေထိုင်သည့် အသက် ၁၁၆ နှစ်ရှိ အီတိုကာ တိုမိုကိုအမည်ရှိ အမျိုးသမီးဖြစ်သည်။  
ကိုးကား - ဆင်ဟွာဘာသာပြန် - စိုးသူရ

## အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ၌ မျောက်ကျောက်ပိုင်းရပ်စဲပျံ့နှံ့မှုကို ကြိုတင်ကာကွယ်ရန် ကျန်းမာရေးအစီအစဉ်များ ဆောင်ရွက်

ဂျကာတာ ဩဂုတ် ၂၁  
အင်ဒိုနီးရှားကျန်းမာရေးအာဏာပိုင်များက မျောက်ကျောက်ပိုင်းရပ်စဲပျံ့နှံ့မှုကို ကြိုတင်ကာကွယ်တားဆီးရန် ကြိုးပမ်းမှု တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအဖြစ် နိုင်ငံအတွင်းသို့ ဝင်ရောက်လာသည့် နိုင်ငံခြားသားဧည့်သည်များအား ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးသည့် အစီအစဉ်ကို အရှိန်မြှင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။  
နိုင်ငံအတွင်းသို့ လာရောက်ရန် ဖိတ်ကြားထားသည့် အခြားနိုင်ငံများမှ ဧည့်သည်တော်များအပါအဝင် နိုင်ငံခြားသားဧည့်သည်များကို ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ မေးခွန်းလွှာများ ဖြည့်စွက်ရန် လေဆိပ်ရှိ စစ်ဆေးရေးဂိတ်များတွင် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာစစ်ဆေးသည့် အစီအစဉ်များကို ချမှတ်လုပ်ဆောင်လျက်ရှိသည်။  
ထို့ပြင် နိုင်ငံခြားသား ဧည့်သည်များသည် ၎င်းတို့၏ မကြာသေးမီက ခံစားခဲ့ရသည့် ရောဂါများ၊ အဆက်အသွယ်များနှင့် နောက်ဆုံးခရီးသွားခဲ့သည့် နေရာဒေသများကိုလည်း ဖြည့်စွက်ရန်လိုအပ်

ကြောင်း ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန လက်အောက်ရှိ ရောဂါကာကွယ်ရေးနှင့် ထိန်းချုပ်ရေးဌာနမှ ယာယီညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ယူဟီ ပရာမိုနိုက ပြောကြားခဲ့သည်။  
ခရီးသွားများ မျောက်ကျောက်ပိုင်းကူးစက်ခံရသည့် လက္ခဏာများခံစားရပါက ခရီးဆက်ခြင်း မပြုဘဲ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများ ခံယူရန် ကျန်းမာရေးအာဏာပိုင်များက ၎င်းတို့ကို တိုက်တွန်းပြောကြားမည်ဖြစ်ကြောင်း ယူဟီ ပရာမိုနိုက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။  
အာဖရိကနိုင်ငံများ၌ မျောက်ကျောက်ပိုင်းကူးစက်မှု များပြားလာခြင်းကြောင့် မျောက်ကျောက်ပိုင်းရပ်စဲသည် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ စိုးရိမ်စရာဖြစ်လာကြောင်း ပြီးခဲ့သည့် သီတင်းပတ်တွင် ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့က ကြေညာပြီးနောက် ကြိုတင်ကာကွယ်မှုများ လုပ်ဆောင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားသည်။  
ကိုးကား - ဆင်ဟွာဘာသာပြန် - အောင်ကျော်ကျော်

## ဗန်ကောက် ဩဂုတ် ၂၁ ထိုင်းနိုင်ငံ၌ မျောက်ကျောက်ပိုင်းရပ်စဲမျိုးစိတ်သစ်တစ်ခု ဖြစ်သည့် Clade 1b ကူးစက်ခံထားရသည်ဟု သံသယရှိသည့် အမျိုးသားတစ်ဦးကို စတင်တွေ့ရှိခဲ့ကြောင်း ယနေ့ ဗန်ကောက်ပို့စသတင်းအရ သိရသည်။

ယင်းပိုင်းရပ်စဲသည် ကူးစက်နိုင်ခြေအလွန် မြင့်မားသည်ဟု ထိုင်းနိုင်ငံ ကူးစက်ရောဂါထိန်းချုပ်ရေးဌာနက ပြောကြားသည်။  
ဗိုင်းရပ်စ် ကူးစက်ခံရသည့် ၎င်းသည် ထိုင်းနိုင်ငံတွင် အခြေစိုက်နေထိုင်သည့်အသက် ၆၆ နှစ်အရွယ်ရှိ ဥရောပသားတစ်ဦးဖြစ်ပြီး အာဖရိကဒေသတွင် သွားရောက်အလုပ်လုပ်ကိုင်နေသူဖြစ်ကြောင်း ထိုင်းနိုင်ငံကူးစက်ရောဂါထိန်းချုပ်ရေးဌာနညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာ သွန်ချိုင်းက ဝီယာတီဟက်တက်ယာကွန်က

## ထိုင်းနိုင်ငံ၌ မျောက်ကျောက်ပိုင်းရပ်စဲမျိုးစိတ်သစ် ကူးစက်ခံထားရသူတစ်ဦးတွေ့ရှိ



ပြောကြားသည်။  
၎င်းသည် ဩဂုတ် ၁၄ ရက်တွင် အာဖရိက ဒေသမှ ထိုင်းနိုင်ငံသို့ လေကြောင်း ခရီးဖြင့် ပြန်လည်ရောက်ရှိခဲ့ပြီး ဩဂုတ် ၁၅ ရက်တွင် ကိုယ်အပူချိန် မြင့်တက်လာကာ အဖုအပိမ့်များ ထွက်လာသဖြင့် ဆေးရုံတွင် သွားရောက်ကုသခဲ့ရာ မျောက်ကျောက်ပိုင်းကူးစက်ခံရကြောင်း တွေ့ရှိခဲ့သည်။ ၎င်းအား ကူးစက်သည့် ဗိုင်းရပ်စ်အမျိုး

အစားသည် Clade 1b ဟုတ်မဟုတ် ဓာတ်ခွဲခန်းတွင် စစ်ဆေးသွားမည်ဟု တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားသည်။ ၎င်းနှင့် အတူ လေယာဉ်စီးလာသည့် ခရီးသည်များအား ဖျားနာမှု တစ်စုံတစ်ရာ ရှိပါက ကျန်းမာရေးဌာနတွင် သွားရောက်ကုသမှုခံယူရန် တာဝန်ရှိသူများက တိုက်တွန်းခဲ့သည်။  
ကိုးကား - ဗန်ကောက်ပို့စဘာသာပြန် - စိုးသူရ



## မမျှတသည့် ရပ်တည်ချက်များကြောင့် ဂါဇာဒေသတွင် အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးနှောင့်နှေးနေဟု ဟားမတ်စ်အဖွဲ့ပြောကြား

ဂျေရုဆလင် ဩဂုတ် ၂၁  
အမေရိကန်သမ္မတဘိုင်ဒင်၏ ဟားမတ်စ်အဖွဲ့အပေါ် ထားရှိသည့် မမျှတသည့် ရပ်တည်ချက်များကြောင့် ဂါဇာဒေသတွင် အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး သဘောတူညီချက်ရရှိရေးမှာ ဝေးကွာနေကြောင်း ဟားမတ်စ်အဖွဲ့က ပြောကြားသည်။  
၎င်း၏ မှတ်ချက်များတွင် ဟားမတ်စ်အဖွဲ့၏ အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး ဆောင်ရွက်ချက်များကို အသိအမှတ်မပြုဘဲ အစွဲအစွမ်းအပေါ် ဘက်လိုက်သည့် အမေရိကန်၏ သဘောထားများကို တွေ့မြင်နေရပြီး ဂါဇာရှိ အပြစ်မဲ့ဒေသခံများကို တိုက်ခိုက်နေသည့်

အစွဲအစွမ်း၏လုပ်ရပ်များကို အားပေးရာရောက်ကြောင်း ဟားမတ်စ်အဖွဲ့က ပြောကြားသည်။  
လက်ရှိအချိန်တွင် အစွဲအစွမ်းဝန်ကြီးချုပ် နေတန် ယာဟုသည် ဂါဇာဒေသ အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးကို နှောင့်နှေးစေရန်တောင်းဆိုချက်အသစ်များ တောင်းဆိုနေကြောင်း ဟားမတ်စ်အဖွဲ့က ပြောကြားသည်။  
အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးသဘောတူညီချက်ရရှိရေးတွင် ဟားမတ်စ်အဖွဲ့က နောက်ဆုတ်သွားခဲ့သောကြောင့် အစွဲအစွမ်းကလည်း တိုက်ခိုက်သင့်သည်များကို ဆက်လက်တိုက်ခိုက်မည်ဟု ဘိုင်ဒင်က ပြောကြားသည်။  
ကိုးကား - ဆင်ဟွာဘာသာပြန် - စိုးသူရ



# နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၌ လျှပ်စစ်မီးကြီးများ ဖြတ်တောက်ခိုးယူသူ အမျိုးသားနှစ်ဦးဖမ်းဆီးရမိ

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၁

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၌ ဩဂုတ် ၂၀ ရက်က လျှပ်စစ်မီးကြီးများ ဖြတ်တောက်ခိုးယူသူ အမျိုးသားနှစ်ဦး ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ ဩဂုတ် ၂၀ ရက် ည ၁၀ နာရီခွဲတွင် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် ထုံးဖိုမြို့မရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သောပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် နယ်မြေ အတွင်း တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးအတွက် သက်သေများနှင့်အတူ လှည့်ကင်းဆောင်ရွက်နေစဉ် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် ညဈေးအနီး ဇော်ဂျီလမ်းပေါ်၌ အမျိုးသားနှစ်ဦးအား မသင်္ကာဖွယ် တွေ့ရှိစစ်ဆေးခဲ့ရာ တပ်ဝင်ရွှေထီးရပ်ကွက်နေ နေထက်လင်း(ခ)ဘဂျစ် (၁၉)နှစ်(ဘ)ဦးလင်းလင်းနှင့် ကျည်တောင်ကန် (၁)ရပ်ကွက်နေ ရဲထက်ပိုင်(ခ)ညိုလေး(၂၂)နှစ်(ဘ)ဦးညိုကြီးတို့ဖြစ်ပြီး ၎င်းတို့နှစ်ဦးထံမှ အဖြူရောင် ကြွပ်ကြွပ်အိတ်အတွင်း လျှပ်စစ်မီးကြီး(ကြေးကြီး)ဖြတ်စ ၅၀ ကျပ်သားခန့်နှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိခဲ့သည်။

စစ်ဆေးချက်အရ နေထက်လင်း(ခ)ဘဂျစ်နှင့် ရဲထက်ပိုင်(ခ) ညိုလေးတို့နှစ်ဦးသည် အဆိုပါလျှပ်စစ်မီးကြီးများအား ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် တပ်ဝင်ရွှေထီးရပ်ကွက်ရှိ နေအိမ်တစ်အိမ်အတွင်းမှ ဖြတ်တောက်ခိုးယူ ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ၎င်းအပြင် ကွန်ပရက်ဆာတစ်လုံး၊ မော်တာတစ်လုံးနှင့် ရေမော်တာတစ်လုံးတို့အား ခိုးယူခဲ့ပြီး နေထက်လင်း(ခ)ဘဂျစ်၏ နေအိမ်တွင် သိမ်းဆည်းထားကြောင်း သိရှိရသဖြင့် သက်သေခံပစ္စည်း များအား သွားရောက်သိမ်းဆည်းခဲ့သည်။



နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်၌ လျှပ်စစ်မီးကြီး များ ဖြတ်တောက်ခိုးယူသူနှစ်ဦးကို တွေ့ရစဉ်။

အထက်ပါဖြစ်စဉ်မှ ဖမ်းဆီးရမိတရားခံ နေထက်လင်း(ခ)ဘဂျစ် နှင့် ရဲထက်ပိုင်(ခ)ညိုလေးတို့အား ဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာအရေး ယူနိုင်ရေးအမှုရှေးဖွင့်ပြီး ဆက်စပ်ဖြစ်မှုများ ကျူးလွန်ထားခြင်း ရှိ မရှိ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ဆက်လက်စစ်ဆေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။

## မြင်းခြံမြို့နယ် ကျောက်ကန်ကျေးရွာကို လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ဝင်ရောက်စီးနင်းပြီး ပြည်သူပိုင်ပစ္စည်းများကို ယူဆောင်သွားကြောင်းနှင့် ကျန်ပစ္စည်းများကို ဖျက်ဆီးသွားခဲ့ကြောင်း မဟုတ်မမှန် လှုံ့ဆော်ဝါဒဖြန့်

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၁ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မြင်းခြံ မြို့နယ် ကျောက်ကန်ကျေးရွာကို ဩဂုတ် ၁၉ ရက်က လုံခြုံရေး ပူးပေါင်းတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ဝင်ရောက် စီးနင်းပြီး ပြည်သူပိုင်ပစ္စည်းများ ကို ယူဆောင်သွားခဲ့ကြောင်းနှင့် ကျန်ရှိသည့် ပစ္စည်းများကို ဖျက်ဆီးသွားခဲ့ကြောင်း တရား မဝင် ပြည်ဖျက်မီဒီယာများက လှုံ့ဆော်ဝါဒ ဖြန့်ဝေနေသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။

ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ အဆိုပါသတင်းနှင့်ပတ်သက်၍

မြင်းခြံမြို့နယ်မှ လုံခြုံရေးတာဝန် ရှိသူတစ်ဦး၏ ပြောကြားချက်အရ PDF အမည်ခံအကြမ်းဖက်သမား များက မြင်းခြံမြို့နယ်မှ ကျေးရွာ အချို့ကို လက်နက်ကြီး၊ လက်နက် ငယ်များဖြင့် ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ကြောင့် နေအိမ်များမီးလောင်ပျက် စီးပြီး ဒေသခံပြည်သူများ ထိခိုက် ဒဏ်ရာများ ရရှိခဲ့ကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ဒေသခံပြည်သူများနှင့် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပူးပေါင်း ၍ နယ်မြေလုံခြုံရေးဆောင်ရွက် လျက်ရှိရာ ၎င်းကျေးရွာမှ ပြည်သူ ပိုင်ပစ္စည်းများကို ယူဆောင်ခြင်း သိရသည်။



နှင့် ဖျက်ဆီးခြင်းများမရှိကြောင်း သိရသည်။

၎င်း PDF အမည်ခံအကြမ်း ဖက်သမားများသည် မြင်းခြံမြို့ နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာများ တွင် အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်များ လုပ်ဆောင်နေသည့် အတွက် ဒေသခံပြည်သူများက လုံခြုံရေး တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ပူးပေါင်း၍ နယ်မြေလုံခြုံရေး ဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည်ကို အထင်အမြင် လွှဲမှားစေရန်အတွက် သတင်းတု၊ သတင်းအမှားများဖြင့် လုပ်ကြံ ရေးသားဝါဒဖြန့်ဝေ နေခြင်းသာ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

## နိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင် စစ်မှုထမ်းရန်အကျိုးဝင်သည့် အမျိုးသမီးများစာရင်းအား တပ်မတော်က ကောက်ယူနေကြောင်း သတင်းတု၊ သတင်းအမှားများ လုပ်ကြံရေးသား

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၁ နိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင် စစ်မှုထမ်း ရန်အကျိုးဝင်သည့် အမျိုးသမီး များစာရင်းကို တပ်မတော်က ကောက်ယူနေကြောင်း သတင်း တု၊ သတင်းအမှားများကို တရား မဝင် ပြည်ဖျက်မီဒီယာများက လုပ်ကြံ ရေးသားပြီး ဝါဒဖြန့်ဝေ နေသည်ကို တွေ့ရသည်။

အဆိုပါသတင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ပြည်သူ့စစ်မှုထမ်း ဆင့်ခေါ်ရေး ဗဟိုအဖွဲ့မှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦး၏ ပြောကြားချက်အရ နိုင်ငံတစ်ဝန်း စစ်မှုထမ်းရန် အကျိုးဝင်သည့် အမျိုးသမီးများ စာရင်းကို ကောက်ယူခြင်း မရှိကြောင်းနှင့် အမျိုးသမီးများ စစ်မှုထမ်းဆောင် ခြင်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး နိုင်ငံတော်

နှင့် ပြည်သူ့စစ်မှုထမ်းဆင့်ခေါ်ရေး ဗဟိုအဖွဲ့က မည်သည့်ထုတ်ပြန် ကြေညာချက်မျှ ထုတ်ပြန်ကြေညာ ခဲ့ခြင်းမရှိကြောင်း သိရသည်။ တရားမဝင် ပြည်ဖျက်မီဒီယာ များနှင့် အကြမ်းဖက်သမားများက ပြည်သူ့စစ်မှုထမ်း ဥပဒေနှင့် ပတ်သက်၍ လုပ်ကြံရေးသားထား သည့် သတင်းတု၊ သတင်းအမှား



များဖြင့် ပြည်သူများ ကြောက်ရွံ့ ထိတ်လန့်စေရန် လှုံ့ဆော်ဝါဒ ဖြန့်ဝေနေခြင်းသာ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

## ချမ်းအေးသာစံမြို့နှင့် တောင်ကြီးမြို့ ရွှေညောင်မြို့နယ်တို့တွင် ငွေကျပ် ၂၃၇၉ သိန်းတန်ဖိုးရှိ စိတ်ပြောင်းဆေးဝါးများ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၁ ချမ်းအေးသာစံမြို့နှင့် တောင်ကြီးမြို့ ရွှေညောင်မြို့နယ်တို့တွင် ငွေကျပ် ၂၃၇၉ သိန်းတန်ဖိုးရှိ စိတ်ပြောင်းဆေးဝါးများ သိမ်းဆည်းရမိ ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့မှ သိရသည်။

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ဩဂုတ် ၁၈ ရက် ညနေ ၆ နာရီခွဲတွင် ချမ်းအေး သာစံမြို့နယ် အောင်နန်းရိပ်သာအရှေ့ရပ်ကွက်ရှိ သန်းထွန်းအောင်

၏ နေအိမ်ကိုဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၄၂၇၀၅ ပြားနှင့် စိတ်ပြောင်းဆေးဝါးများဖြစ်သည့် Happy Water သုည ဒသမ ၁၂၆ ကီလို၊ ကက်တမင်း သုည ဒသမ ၀၂ ကီလို၊ အိုက်စ် သုည ဒသမ ၁၃၅ ကီလိုကိုလည်းကောင်း၊ ထို့ပြင် ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ဩဂုတ် ၁၉ ရက် ညနေ ၆ နာရီခွဲတွင် တောင်ကြီးမြို့နယ် ရွှေညောင်မြို့ တောင်လေး လုံး ကျေးရွာအုပ်စုတောင်လေးလုံးကျေးရွာအနီးတွင်ဇော်ဦး(ခ)သက်ဟိန်း မောင်းနှင့်လာသည့် TOYOTA CALDINA အမျိုးအစားယာဉ်ကို ရပ်တန့် စစ်ဆေးရာဖွေရာ စိတ်ပြောင်းဆေးဝါးများဖြစ်သည့် ကက်တမင်း ၇ ဒသမ ၄ ကီလို၊ Happy Water ၁ ဒသမ ၄၉ ကီလို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သဖြင့် ၎င်းတို့အား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသောဆေးဝါးများ ဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

**မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား**

၂၂-၈-၂၀၂၄ ကြာသပတေးနေ့

**MRTV HD**

၀၆:၀၀	မင်းကွန်းဆရာတော်ဘုရားကြီးပရိတ် တရားတော် (၀၈၇သုတ်)	၁၇:၂၀	လွတ်လပ်ပြီတရားမျှတတဲ့ပါတီနဲ့ဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကြီးအောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ဖို့ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြပါစို့
၀၇:၀၀	နံနက်ခင်းသတင်း	၁၇:၂၅	လူ့စီးပွားသတင်းများ
၀၈:၄၀	ပုဂံမြေပွဲယွန်းလက်မှုပညာ	၁၈:၀၀	ပြည်တွင်းသတင်း
၀၉:၁၅	NRC အစီအစဉ်(ချင်း)	၁၈:၁၅	ပြည်သူ့သမားရုံးတေးသီချင်း
၀၉:၄၅	အာဟာရပြည့်လှောင်ရေးကော်မရှင်နှင့်ကျန်းမာ စိတ်ချမ်းသာ	၁၉:၁၅	မြန်မာ့စာတတ်လမ်း
၁၀:၀၀	သတင်းထဲကသတင်း		'ရျှိုပွတ်အချစ်ရုံစားထွက်'(အပိုင်း-၄)
၁၀:၃၅	ပုလဲကေရီအဖိုးတန်ပုလဲရတနာလေးများ	၂၀:၀၀	ပြည်တွင်းသတင်း
၁၁:၄၅	NEXT LEVEL		နိုင်ငံတကာသတင်း
၁၂:၃၅	နိုင်ငံခြားစာတတ်လမ်း		မိုးလေဝသအခြေအနေ
	နိုင်ငံခြားစာတတ်လမ်း		ပြည်သူ့သမားရုံးတေးသီချင်း
၁၃:၃၀	MRTV National News	၂၁:၂၀	နိုင်ငံခြားစာတတ်လမ်း
၁၄:၀၀	နိုင်ငံခြားစာတတ်လမ်း		'တန်ဆောင်ကျွန်း ထဲကငွေရည်စိမ်ပုတ်တမ်း'(အပိုင်း-၉)
၁၆:၄၅	မျက်ကျောက်ကျောက်သတိပြုပါ	၂၂:၀၅	မြန်မာ့စာတတ်လမ်း
၁၇:၀၅	Soccer View		'ဒုံဘွယ်ချစ်ပုံပြင်'(အပိုင်း-၁၃)

**mitv**

၀၇:၀၂ Evergreen Classic: Thatta Htar Na (Sein Lei Lei)  
 ၀၇:၁၀ Shwezigon Pagoda  
 ၀၇:၃၀ Enchanting Myeik  
 ၀၇:၄၀ Myanmar-Korea Song (7)  
 ၀၈:၀၀ News  
 ၀၈:၂၇ Healthy Diet: Detox Water  
 ၀၈:၃၆ Karunar Kabar Home for the Aged (Nay Pyi Taw)  
 ၀၉:၀၀ Dances of Myanmar: Akha Traditional Dance  
 ၀၉:၀၅ Home for the Beautiful Star Tortoises  
 ၀၉:၂၀ The Usefulness of Thread  
 ၀၉:၃၀ Yoga & Health  
 ၁၀:၀၀ News  
 ၁၀:၂၆ ASEAN Information Exchange Initiative: Renewable Energy

**MRTV HD**

၀၆:၀၀ မင်းကွန်းဆရာတော်ဘုရားကြီးပရိတ် တရားတော် (၀၈၇သုတ်)

၀၇:၀၀ နံနက်ခင်းသတင်း

၀၈:၄၀ ပုဂံမြေပွဲယွန်းလက်မှုပညာ

၀၉:၁၅ NRC အစီအစဉ်(ချင်း)

၀၉:၄၅ အာဟာရပြည့်လှောင်ရေးကော်မရှင်နှင့်ကျန်းမာ စိတ်ချမ်းသာ

၁၀:၀၀ သတင်းထဲကသတင်း

၁၀:၃၅ ပုလဲကေရီအဖိုးတန်ပုလဲရတနာလေးများ

၁၁:၄၅ NEXT LEVEL

၁၂:၃၅ နိုင်ငံခြားစာတတ်လမ်း

၁၃:၃၀ MRTV National News

၁၄:၀၀ နိုင်ငံခြားစာတတ်လမ်း

၁၆:၄၅ မျက်ကျောက်ကျောက်သတိပြုပါ

၁၇:၀၅ Soccer View

**MRTV HD**

၀၆:၀၀ မင်းကွန်းဆရာတော်ဘုရားကြီးပရိတ် တရားတော် (၀၈၇သုတ်)

၀၇:၀၀ နံနက်ခင်းသတင်း

၀၈:၄၀ ပုဂံမြေပွဲယွန်းလက်မှုပညာ

၀၉:၁၅ NRC အစီအစဉ်(ချင်း)

၀၉:၄၅ အာဟာရပြည့်လှောင်ရေးကော်မရှင်နှင့်ကျန်းမာ စိတ်ချမ်းသာ

၁၀:၀၀ သတင်းထဲကသတင်း

၁၀:၃၅ ပုလဲကေရီအဖိုးတန်ပုလဲရတနာလေးများ

၁၁:၄၅ NEXT LEVEL

၁၂:၃၅ နိုင်ငံခြားစာတတ်လမ်း

၁၃:၃၀ MRTV National News

၁၄:၀၀ နိုင်ငံခြားစာတတ်လမ်း

၁၆:၄၅ မျက်ကျောက်ကျောက်သတိပြုပါ

၁၇:၀၅ Soccer View

**MRTV HD**

၀၆:၀၀ မင်းကွန်းဆရာတော်ဘုရားကြီးပရိတ် တရားတော် (၀၈၇သုတ်)

၀၇:၀၀ နံနက်ခင်းသတင်း

၀၈:၄၀ ပုဂံမြေပွဲယွန်းလက်မှုပညာ

၀၉:၁၅ NRC အစီအစဉ်(ချင်း)

၀၉:၄၅ အာဟာရပြည့်လှောင်ရေးကော်မရှင်နှင့်ကျန်းမာ စိတ်ချမ်းသာ

၁၀:၀၀ သတင်းထဲကသတင်း

၁၀:၃၅ ပုလဲကေရီအဖိုးတန်ပုလဲရတနာလေးများ

၁၁:၄၅ NEXT LEVEL

၁၂:၃၅ နိုင်ငံခြားစာတတ်လမ်း

၁၃:၃၀ MRTV National News

၁၄:၀၀ နိုင်ငံခြားစာတတ်လမ်း

၁၆:၄၅ မျက်ကျောက်ကျောက်သတိပြုပါ

၁၇:၀၅ Soccer View

**MRTV HD**

၀၆:၀၀ မင်းကွန်းဆရာတော်ဘုရားကြီးပရိတ် တရားတော် (၀၈၇သုတ်)

၀၇:၀၀ နံနက်ခင်းသတင်း

၀၈:၄၀ ပုဂံမြေပွဲယွန်းလက်မှုပညာ

၀၉:၁၅ NRC အစီအစဉ်(ချင်း)

၀၉:၄၅ အာဟာရပြည့်လှောင်ရေးကော်မရှင်နှင့်ကျန်းမာ စိတ်ချမ်းသာ

၁၀:၀၀ သတင်းထဲကသတင်း

၁၀:၃၅ ပုလဲကေရီအဖိုးတန်ပုလဲရတနာလေးများ

၁၁:၄၅ NEXT LEVEL

၁၂:၃၅ နိုင်ငံခြားစာတတ်လမ်း

၁၃:၃၀ MRTV National News

၁၄:၀၀ နိုင်ငံခြားစာတတ်လမ်း

၁၆:၄၅ မျက်ကျောက်ကျောက်သတိပြုပါ

၁၇:၀၅ Soccer View

၂၂:၀၅ Way Back Home (နိုင်ငံခြားစာတတ်လမ်း)

Scan Here

MRTV QR codes and Education Channel logo.



# အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲ အရေး(သီချင်းရေးနည်း) သင်တန်းတက်ရောက်နေသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ကြည့်ရှုအားပေး

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၀

အခြေခံပညာအဆင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ လူငယ် လူရွယ်များ၏ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုအစဉ်အလာကို ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးနှင့် မျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ရှင်သန်ထက်မြက်စေရန်အတွက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပညာရေးမှူးရုံး ၂၀၂၄ ခုနှစ် (၂၅) ကြိမ်မြောက် မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု (အခြေခံပညာအဆင့်) အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲ အရေး(သီချင်းရေးနည်း) သင်တန်းကို ဩဂုတ် ၁၈ ရက်တွင် စမ်းချောင်းမြို့နယ် အမှတ်(၂) အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်းတွင် ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိသည်။

အဆိုပါ သင်ကြားနေမှုများကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လူမှုရေးရာဝန်ကြီးဦးဌေးအောင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက သွားရောက်ကြည့်ရှုအားပေးပြီး လိုအပ်သည်များ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည်။

အဆိုပါသင်တန်းကို ရန်ကုန်



တိုင်းဒေသကြီး အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲကျင်းပရေးဦးစီးကော်မတီ၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် ၂၀၂၄ ခုနှစ် (၂၅) ကြိမ်မြောက် မြန်မာ့ရိုးရာယဉ်ကျေးမှု အဆို၊ အက၊ အရေး၊ အတီးပြိုင်ပွဲ ကျင်းပရေးကော်မတီက ချမှတ်ထားသော ရည်ရွယ်ချက်များနှင့်အညီ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အခြေခံပညာအဆင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးနေခြင်းဖြစ်၍ သင်တန်းတွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၅၀ တက်ရောက်ကြပြီး ဝါရင့်ပညာရှင်ကြီးလေးဦးက သင်ကြားပို့ချပေးနေကြောင်း သိရသည်။

ထို့ပြင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပညာရေးမှူးရုံး ၂၀၂၄ ခုနှစ် (၂၅) ကြိမ်မြောက် မြန်မာ့ရိုးရာ

အောင်မြင်(ပြန်/ဆက်)

# ပါရီမသန်စွမ်းအိုလံပစ်အားကစားပြိုင်ပွဲ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရန် ပြင်သစ်နိုင်ငံသို့ထွက်ခွာ

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၀

ပြင်သစ်နိုင်ငံ ပါရီမြို့၌ ဩဂုတ် ၂၈ ရက်မှ စက်တင်ဘာ ၈ ရက်အထိ ကျင်းပမည့် ၂၀၂၄ နှစ်ရာသီ ပါရီမသန်စွမ်းအိုလံပစ်အားကစားပြိုင်ပွဲ ( Paris 2024 Paralympic Games) သို့ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရန် မြန်မာနိုင်ငံ မသန်စွမ်းသူများအားကစားအဖွဲ့ချုပ်မှ ပြေးခုန်ပစ်အားကစားသမား မောင်စိုးပေနှင့် အုပ်ချုပ်သူ ဦးမင်းနိုင်ဦး၊ နည်းပြ ဒေါက်တာထက်ဇေယျာတို့သည် ယနေ့မွန်းလွဲပိုင်းက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်မှ ထွက်ခွာရာ မြန်မာနိုင်ငံမသန်စွမ်းသူများအားကစားအဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဗိုလ်ချုပ်လှစိုး၊ အတွင်းရေးမှူးနှင့် အမှုဆောင်များ၊ အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများက ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်ကြသည်။

အဆိုပါပြိုင်ပွဲတွင် မောင်စိုးပေသည် အမျိုးသား မိတာ ၁၀၀ နှင့် မိတာ ၂၀၀ ပြိုင်ပွဲဆေးအဆင့် (T64) (ဒူးအောက်တစ်ဖက်) ပြိုင်ပွဲတွင် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်သည်။

မောင်စိုးပေအနေဖြင့် ပြီးခဲ့သည့်လေးနှစ်တာကာလအတွင်း နိုင်ငံတကာပြိုင်ပွဲများတွင် ရွှေတံဆိပ်သုံးခု၊ ငွေတံဆိပ်တစ်ခုနှင့် ကြေးတံဆိပ်ငါးခု စုစုပေါင်းဆုတံဆိပ်ကိုးခုရရှိခဲ့သည့်အတွက် ကမ္ဘာ့မသန်စွမ်းပြေးခုန်ပစ်အဖွဲ့ချုပ်နှင့် ကမ္ဘာ့မသန်စွမ်းအားကစားအဖွဲ့ချုပ်တို့က ယခုနေရာသီမသန်စွမ်းအိုလံပစ်အားကစားပြိုင်ပွဲကို ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရန် ဖိတ်ကြားခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ကိုထက်



## အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖြစ် ကြေညာထားသော CRPH၊ NUG နှင့် ၎င်းတို့လက်ဝေခံများ၏ လှုံ့ဆော်၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အားပေးကူညီခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့သူများကို ဖော်ထုတ်အရေးယူ

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၀

အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖြစ် ကြေညာထားသော CRPH၊ NUG နှင့် ယင်းတို့၏ လက်ဝေခံအဖွဲ့အစည်းများ၊ ယင်းတို့နှင့် ဆက်သွယ်နေသော အဖွဲ့အစည်းများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်များသည် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန်နှင့် ပြည်သူ့လူထုကို အကြောက်တရားများ ဖြစ်ပေါ်စေပြီး အစိုးရယန္တရားများ ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်လျက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်း၊ မြိမ်းခြောက်ခြင်းများကို လူမှုကွန်ရက်များမှတစ်ဆင့် နည်းမျိုးစုံဖြင့် ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။

ပြည်သူများအနေဖြင့် ယင်းတို့၏ လှုံ့ဆော်မှု၊ ဝါဒဖြန့်မှုများအပေါ် မသိနားမလည်၍ ဖြစ်စေ၊ ကြောက်ရွံ့၍ဖြစ်စေ လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အသံဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ပြုလုပ်မှုဖြင့်ဖြစ်စေ တစ်နည်းနည်းဖြင့်ဖြစ်စေ အများပြည်သူအနှောင့်အယှက်ဖြစ်စေမည့် ပြုလုပ်မှုများ ပြုလုပ်ခြင်း၊ လှုံ့ဆော်ဝါဒဖြန့်မှုများကို ထပ်ဆင့် ဝေမျှခြင်း၊ အားပေးကူညီခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့လျှင် အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေး ဥပဒေပုဒ်မ ၅၂(က)၊ ရာဇသတ်ကြီးပုဒ်မ ၁၂၄-ကနှင့် ပုဒ်မ ၅၁၅-က၊ အီလက်ထရောနစ် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ရေးဥပဒေပုဒ်မ ၃၃(က)နှင့် တည်ဆဲဥပဒေများအရ အရေးယူခံရမည့်အပြင် ပြစ်မှုနှင့်သက်ဆိုင်သည့် ရွှေ့ပြောင်းနိုင်သော ပစ္စည်း၊ မရွှေ့ပြောင်းနိုင်သောပစ္စည်းများကို အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေး ဥပဒေအရ

သိမ်းဆည်းခံရနိုင်ပြီး ပြစ်မှုထင်ရှားစီရင်ခြင်း ခံရပါက နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းဆည်းခံရနိုင်ကြောင်း ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၂၅ ရက်တွင် နိုင်ငံပိုင်မီဒီယာများမှတစ်ဆင့် အသိပေးသတင်းထုတ်ပြန်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ထိုကဲ့သို့ သတင်းထုတ်ပြန်ခြင်းဖြစ်သော်လည်း ဩဂုတ် ၂၀ ရက်တွင် အသိပေးထုတ်ပြန်ချက်အပေါ် မျက်ကွယ်ပြု၍ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန်ရည်ရွယ်ကာ လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာပေါ်၌ လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ ပြုလုပ်ဆောင်ခဲ့သည့် “MC ZAW MIN” Facebook အကောင့်ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပဲခူးမြို့နယ်နေ ဇော်မင်းထွန်း(ခ)ပြောင်ကြီးအား နံနက် ၁၁ နာရီ မိနစ် ၂၀ တွင်လည်းကောင်း၊ “Zin Moe” Facebook အကောင့်ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ပဲခူးမြို့နယ်နေ သန့်ဇင်မိုးအား မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင်လည်းကောင်း၊ “LU LU SWE” Facebook အကောင့်ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အောင်မြေသာစံမြို့နယ်နေ လှလှဆွေ(ခ) ပန်ပန်အား မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင်လည်းကောင်း၊ “Kyaw Zin Win” Facebook အကောင့်ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ အမရပူရမြို့နယ်နေ ကျော်ဇင်ဝင်း(ခ) ဖိုးသားအား မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင်လည်းကောင်း၊ “Demo Koko” Facebook အကောင့်ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှည်းကူးမြို့နယ်နေ မောင်ကိုကိုအား ညနေ ၅ နာရီခွဲတွင်လည်းကောင်း၊ “El MA MA” Facebook

အကောင့်ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မအူပင်မြို့နယ်နေ မမသက်အား ညနေ ၆ နာရီ မိနစ် ၄၀ တွင်လည်းကောင်း၊ “Aung Kyaw Myo Myo” Facebook အကောင့်ပိုင်ရှင် ဖြစ်သူ ဝမ်းတွင်းမြို့နယ်နေ အောင်ကျော်မျိုးအား ည ၈ နာရီခွဲတွင်လည်းကောင်း၊ “အမေသားပြည့်ဖြိုး” Tik Tok အကောင့်ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ အမရပူရမြို့နယ်နေ ဖြိုးမင်းသန်း(ခ)ပေါလူအား ည ၉ နာရီ မိနစ် ၂၀ တွင်လည်းကောင်း၊ “Zar Ni Soe” Facebook အကောင့်ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ပြင်ဦးလွင်မြို့နယ်နေ ဇာနည်စိုးအား ည ၁၁ နာရီ ၅ မိနစ်တွင်လည်းကောင်း သက်ဆိုင်ရာရဲစခန်းအသီးသီး၌ တရားဥပဒေနှင့်အညီ ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းအမှုဖွင့်လှစ် အရေးယူခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

ထိုကဲ့သို့ CRPH၊ NUG နှင့် ယင်းတို့၏ လက်ဝေခံအဖွဲ့အစည်းများ၊ ယင်းတို့နှင့် ဆက်သွယ်နေသော အဖွဲ့အစည်းများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်များသည် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန်နှင့် အစိုးရယန္တရားများ ပျက်ပြားစေရန်ရည်ရွယ်လျက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့မှုအပေါ် အားပေးကူညီခြင်းပြုလုပ်ခဲ့သူများကို ဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း နှင့် ထိုသို့ လှုံ့ဆော်သူ၊ ဝါဒဖြန့်သူများအား ဆက်လက်ဖော်ထုတ် အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

## အမြဲတမ်းမသန်စွမ်းမှု အကျိုးခံစားခွင့် ငွေလုံးငွေရင်း ခွင့်ပြုထုတ်ပေး

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၀

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှိုင်သာယာ(အနောက်ပိုင်း)မြို့နယ် လူမှုဖူလုံရေးရုံးတွင် အကျိုးခံစားခွင့်ပံ့ပိုးထားသော ရွှေလင်ပန်းစက်မှုဇုန်ရုံ Ying Sheng အထည်ချုပ်စက်ရုံမှ အာမခံအလုပ်သမား ဦးနိုင်ဦးအား လုပ်ငန်းခွင်ထိခိုက်မှုကြောင့် အမြဲတမ်းမသန်စွမ်းမှု အကျိုးခံစားခွင့် ငွေလုံးငွေရင်းပေးအပ်သည့် အခမ်းအနားကို ယနေ့မွန်းတည့် ၁၂ နာရီက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကျောက်တံတားမြို့နယ် မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်းရှိ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လူမှုဖူလုံရေးရုံးအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ တိုင်းဒေသကြီးတာဝန်ခံအရာရှိက အလုပ်ရှင်၊ အလုပ်သမားများအား ၂၀၁၂ ခုနှစ် လူမှုဖူလုံရေးဥပဒေနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်များအကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး အမြဲတမ်းမသန်စွမ်းမှု ငွေလုံးငွေရင်းအကျိုးခံစားခွင့် ခွင့်ပြုငွေကျပ် ၄၂၃၂၆၀ ကို အလုပ်ရှင်မှ တာဝန်ရှိသူများရှေ့မှောက်တွင် အာမခံအလုပ်သမား ဦးနိုင်ဦးအား ထုတ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်))





### MRTV ORCHESTRA ၏ “International Songs” တင်ဆက်မှု မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြားမှ ထုတ်လွှင့်ပြသမည်

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၁  
မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားအနေဖြင့် ပြည်သူများ အပန်းဖြေစေရန်နှင့် စိတ်ခွန်အားသစ်များ ရရှိနိုင်ရန် ရည်ရွယ်ပြီး Friday Night Live Show တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲများကို ဆန်းသစ်တင်ဆက်ပေးလျက်ရှိရာ ဩဂုတ် ၂၃ ရက် သောကြာနေ့ ည ၉ နာရီခန့်တွင် MRTV ORCHESTRA ၏ “International Songs” တင်ဆက်မှုကို မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား၏ MRTV-HD Channel မှ တိုက်ရိုက် (Live) ထုတ်လွှင့်ပြသမည်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲကို မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား၊ သံစုံတီးဝိုင်း MRTV ORCHESTRA

၏တင်ဆက်မှုနှင့်အတူ တေးသံရှင် ဝျန်စကစ်၊ မင်းမြတ်သော်၊ စိမ့်နေခြည်၊ မိုးမိုးကျော်လွင်၊ ထွန်းပပအောင်၊ မြင့်မြတ်ကျော်၊ မြင့်မိုရ်သွန်းခ၊ လဝန်းမေနှင့် ထက်လေးရွှေတို့ တို့က တရုတ်၊ အိန္ဒိယ၊ ရှုဂျား၊ အင်္ဂလိပ်၊ ဂျပန်နှင့် ကိုရီးယားနိုင်ငံတို့တွင် ထင်ရှားကျော်ကြားသည့် တေးသီချင်းများကို ယင်းဘာသာစကားများအလိုက် သီဆိုဖျော်ဖြေကြမည်ဖြစ်သည့်အပြင် မြန်မာဘာသာတေးသီချင်းလည်း ပါဝင်သီဆိုဖျော်ဖြေ တင်ဆက်ကြမည်ဖြစ်သည်။

ယင်းအစီအစဉ်ကို MRTV App ၏ Entertainment Sector နှင့် MRTV Telegram တို့တွင်လည်း Live Streaming လွှင့်တင်ထားမည်ဖြစ်၍ ဝင်ရောက်



ကြည့်ရှုနိုင်မည်ဖြစ်သည့်အပြင် ဩဂုတ် ၂၅ ရက် ထပ်မံပြသမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ တနင်္ဂနွေနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီခွဲတွင်လည်း Replay သတင်းစဉ်

### “ချစ်စရာအရွယ် ကစားကြမယ်” ကလေးအစီအစဉ် မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြားမှ ဆက်လက်ထုတ်လွှင့်မည်

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၁  
“ချစ်စရာအရွယ် ကစားကြမယ်” ကလေးအစီအစဉ်ကို MRTV HD Channel မှ အပတ်စဉ် စနေနေ့တိုင်း ထုတ်လွှင့်ပြသလျက် ရှိရာ ဩဂုတ် ၂၄ ရက် စနေနေ့ နံနက် ၁၁ နာရီတွင် လှိုင်မြို့နယ် အမှတ် (၂) မူလတန်းကြိုကျောင်း နှင့် မြောက်ဥက္ကလာပ မူလတန်း ကြိုကျောင်းတို့မှ ကလေးငယ်များ ပါဝင်ကစားကြပုံများကို မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား၏ MRTV-HD Channel မှ ဆက်လက် ထုတ်လွှင့်ပြသမည်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါအစီအစဉ်ကို ကလေးများကိုယ်ခန္ဓာသန်စွမ်းပြီး စိတ်ရွှင်လန်းစေရန်၊ ကလေးများ၏ ကာယ၊ ဥဏ၊ စာရိတ္တ ဘက်စုံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန်နှင့် ကလေးငယ်များအချင်းချင်း ချစ်ချစ်ခင်ခင် ရင်းရင်းနှီးနှီး ပေါင်းသင်းဆက်ဆံ တတ်စေရန် ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြားနှင့်

လူမှုဝန်ထမ်းကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာနတို့ ပူးပေါင်းစီစဉ် တင်ဆက်ခြင်းဖြစ်ပြီး MRTV App မှလည်း Streaming ထုတ်လွှင့်မည်ဖြစ်ရာ တစ်ချိန်တည်း ကြည့်ရှုနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ယင်းအစီအစဉ်ကို MRTV App ၏ Youth Sector နှင့် MRTV Telegram တို့တွင်လည်းဆက်လက် လွှင့်တင်ထားမည်ဖြစ်၍ဝင်ရောက်

ကြည့်ရှုနိုင်မည်ဖြစ်သည့်အပြင် ဩဂုတ် ၂၆ ရက် တနင်္လာနေ့ ညနေ ၄ နာရီ သတင်းအပြီးတွင်လည်း Replay ထပ်မံပြသမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



ကျောဖုံးမှ အသက် ၂၂ နှစ်အရွယ်ရှိ ပယ်လ်မားဟာ ချယ်လ်ဆီးအသင်းနဲ့အတူ ပရီမီယာလိဂ် ၃၄ ပွဲမှာ သွင်းဂိုး ၂၂ ဂိုးအထိ သွင်းယူပေးခဲ့သူလည်းဖြစ်ပါတယ်။

ဖီးလ်ဖိုဒန်ဟာ ယခုရရှိခဲ့တဲ့ ပီအက်ဖ်အေ တစ်နှစ်တာအကောင်းဆုံးကစားသမားဆုကို ဟာလန်းနဲ့ ရီဒရီတို့ကို ကျော်ဖြတ်ကာ ရရှိခဲ့တာဖြစ်ပြီး ပယ်လ်မားကတော့ အာဆင်နယ်ကစားသမား အိုဒီဂတ်နဲ့ အက်စ်တွန်ဗီလာကစားသမား ဝက်ကင်တို့ကို ကျော်ဖြတ်ကာ ရရှိခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

ငွေကြယ်

မြန်မာ ယူ-၁၂ မှ ၃၂ သင်းရှုံးထွက်အဆင့်တွင် FC Zero အသင်းနှင့် တွေ့ဆုံခဲ့ပြီး နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် ရှုံးနိမ့်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာ ယူ-၁၂ အသင်းသည် ရှုံးပွဲကြုံတွေ့ခဲ့သဖြင့် နောက်တစ်ဆင့်တက်ရောက်ခွင့်မရတော့ဘဲ အဆင့်သတ်မှတ်ချက်အတွက်သာ ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်သည်။

မြန်မာ ယူ-၁၂ အသင်းသည် ဩဂုတ် ၂၂ ရက်တွင် ဂျပန်ကလပ် ဒရာဂွန်ကာရီဝါအသင်းနှင့် ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်သည်။

သတင်း-ကိုညီလေး  
ဓာတ်ပုံ-MFF



### ကျန်ရစ်သူအကျိုးခံစားခွင့်ငွေလုံးငွေရင်းထုတ်ပေး

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၁  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရွှေပြည်သာမြို့နယ် လူမှုဖူလုံရေးရုံးတွင် အကျိုးခံစားခွင့်ပံ့ပိုးထားသော အာမခံအလုပ်သမား တစ်ဦးအား ကျန်ရစ်သူအကျိုးခံစားခွင့်ထုတ်ပေးခြင်းကို ယမန်နေ့ မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လူမှုဖူလုံရေးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် တိုင်းဒေသကြီးတာဝန်ခံအရာရှိ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးသိန်းနွဲ့ဦးက ၂၀၂၂ ခုနှစ် လူမှုဖူလုံရေးဥပဒေပါ အကျိုးခံစားခွင့်များအကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး တိုင်းဒေသကြီးတာဝန်ခံအရာရှိက ရွှေပြည်သာမြို့နယ် လူမှုဖူလုံရေးရုံးတွင် အကျိုးခံစားခွင့်ပံ့ပိုးထားသော သော Golden Hair မှ အာမခံအလုပ်သမား ဦးကျော်ထွေးသည် အလုပ်တာဝန် ထမ်းဆောင်ပြီးအပြန် ထိခိုက်မှုကြောင့် သေဆုံးခြင်းအတွက် ကျန်ရစ်သူအကျိုးခံစားခွင့် (ငွေလုံးငွေရင်း) ထုတ်ပေးခြင်းကို ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်မာအေးထံသို့ ငွေကျပ် ၇၂၀၀၀၀ ထုတ်ပေးခြင်းကို အလုပ်ဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများရှေ့မှောက်တွင် ထုတ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ် (ပြန်/ဆက်)

### ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့အတွက် ရည်ညွှန်းလက်ကားဈေးနှုန်းများနှင့် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် မြို့တော်များအတွက် ရည်ညွှန်းလက်လီဈေးနှုန်းများ

၂၂-၈-၂၀၂၄ ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်ကားဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး	နေပြည်တော်	ပဲခူး	မကွေး	ထားဝယ်	ပုသိမ်	ပုသိမ်	မြန်ကြီးမှူး	စစ်တွေ	တားဆစ်	မော်လမြိုင်	လားရှိုး	တောင်ကြီး	လှိုင်ကော်	ဟားခါး	ကျွန်းဘော်
92 Ron	၂၉၉၀	၃၀၇၀	၃၀၄၅	၃၀၀၀	၃၀၇၅	၃၀၈၅	၃၀၀၀	၃၀၅၅	၃၀၆၀	၃၂၀၀	၃၀၆၀	၃၀၇၅	၃၀၀၀	၃၀၅၅	၃၀၀၀	၃၀၅၅	၆၀၀၀
95 Ron	၃၀၄၀	၃၂၂၀	၃၁၉၅	၃၁၅၀	၃၂၂၅	၃၂၃၅	၃၂၅၀	၃၂၀၀	၃၃၂၅	၃၃၅၅	၃၂၀၀	၃၂၂၅	၃၂၅၅	၃၂၅၅	၃၂၆၀	၃၆၆၀	၆၃၀၀
HSD (500 ppm)	၂၆၂၀	၂၇၀၀	၂၆၇၅	၂၆၃၀	၂၇၀၀	၂၇၁၅	၂၆၅၀	၂၆၀၀	၂၈၀၅	၂၈၃၅	၂၆၅၀	၂၇၀၅	၂၆၅၅	၂၇၀၅	၂၆၅၅	၃၀၄၀	၆၀၀၀
HSD (50 ppm)	၃၂၀၀	၃၂၉၀	၃၂၆၅	၃၂၂၀	၃၂၉၅	၃၃၀၅	၃၃၀၀	၃၂၅၀	၃၃၅၅	၃၃၈၅	၃၂၅၀	၃၃၀၅	၃၃၀၅	၃၃၀၅	၃၃၀၅	၃၃၀၅	၆၀၀၀
HSD (10 ppm)	၃၂၀၀	၃၂၉၀	၃၂၆၅	၃၂၂၀	၃၂၉၅	၃၃၀၅	၃၃၀၀	၃၂၅၀	၃၃၅၅	၃၃၈၅	၃၂၅၀	၃၃၀၅	၃၃၀၅	၃၃၀၅	၃၃၀၅	၃၃၀၅	၆၀၀၀

ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်ကားဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး
92 Ron	၂၉၄၄	၂၉၂၄
95 Ron	၂၉၇၈	၃၀၇၀
HSD (500 ppm)	၂၄၇၄	၂၅၅၃
HSD (50 ppm)	၃၀၄၅	၃၁၃၅
HSD (10 ppm)	၃၀၄၅	၃၁၃၅

မှတ်ချက်။ (၁) MOPS ဈေးနှုန်းပေါ်တွင် အခြေခံတွက်ချက်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။  
(၂) သုံးစွဲသူမိဘပြည်သူများအနေဖြင့် စက်သုံးဆီများဝယ်ယူသုံးစွဲရာတွင် ကျေနပ်မှုမရှိပါက ကော်မတီ၏ အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ လုံခြုံစိတ်ချစွာဖြင့် သတင်းပေးတိုင်ကြားနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

၀၆၇-၄၁၃၇၃၊ ၀၉-၂၅၄၆၂၅၄၇၇  
၀၆၇-၄၁၂၈၂၊ ၀၉-၇၇၅၂၉၃၆၃၂

စက်သုံးဆီတင်သွင်းသို့လှောင်ဖြန့်ဖြူးခြင်းလုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ



### ပခုက္ကူဈေးကွက်၌ ပဲယဉ်း(နီ)နှင့် ပဲယဉ်း(ဝါ) သီးနှံများ အရောင်းအဝယ်သွက်

မကွေး ဩဂုတ် ၂၁  
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပခုက္ကူ မြစ်ခြေ ကမ္ဘာ့ ဆိပ်ဖြူ မြို့၊ ပေါက်၊ ရေစကြိုမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာများနှင့် ဂန့်ဂေါခရိုင်အတွင်းရှိ ကျေးရွာများ၌ ပဲယဉ်းသီးနှံကို ဆောင်းရာသီတွင် စိုက်ပျိုးကြကြောင်း၊ အောက်တိုဘာလကုန် နှင့် နိုဝင်ဘာလတွင် စတင်စိုက်ပျိုး၍ ဖေဖော်ဝါရီလတွင် သီးနှံ ရိတ်သိမ်းရကြောင်း၊ မျိုးအနေဖြင့် ပဲယဉ်း(နီ)နှင့် ပဲယဉ်း(ဝါ) မျိုးများကို စိုက်ပျိုးကြပြီး ပဲယဉ်းသီးနှံမှာ စိုက်ပျိုးရလွယ်ကူ၍ အလုပ်သမားကုန်ကျစရိတ်နည်းပါးခြင်းကြောင့် တစ်ဧကလျှင်

ကုန်ကျစရိတ်ငွေကျပ် ၃၅၀၀၀ ခန့် ကုန်ကျကြောင်း၊ ပဲယဉ်း သီးနှံအထွက်နှုန်းအနေဖြင့် တစ်ဧကလျှင် ၂၀-၂၅ တင်းခန့် ထွက်ရှိပြီး သီးနှံပေါ်ချိန်ဈေးနှုန်းအနေဖြင့် ပဲယဉ်း(ဝါ) တစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၅၀၀၀-၅၂၀၀၊ ပဲယဉ်း(နီ)တစ်တင်း လျှင် ငွေကျပ် ၆၀၀၀-၆၃၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်ခဲ့ရာ တစ်ဧကအကျိုးအမြတ်အနေဖြင့် ငွေကျပ်ရှစ်သိန်းခွဲခန့် ရရှိသည်။

ပခုက္ကူဈေးကွက်၌ ပဲယဉ်းသီးနှံများ မတ်လမှစတင်ပြီး အရောင်းအဝယ်ဖြစ်လျက်ရှိရာ ဩဂုတ်လ ဒုတိယပတ်တွင် ပဲယဉ်း (နီ) တစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၇၆၀၀၊ ပဲယဉ်း(ဝါ)တစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၆၀၀၀ ဖြင့် တစ်ရက်လျှင် ပိဿာ ၃၀ ဝင်အိတ်ရေ ၁၀၀ မှ ၃၀၀ အထိ အရောင်းအဝယ် ဖြစ်ခဲ့ကြောင်း၊ ဈေးကွက် အနေဖြင့် ပဲယဉ်းသီးနှံများကို ပြည်တွင်းတိရစ္ဆာန်အစာအဖြစ် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းရှင်များမှ ဝယ်ယူမှုအများအပြားရှိသည့်အပြင် မန္တလေးမြို့သို့လည်း တင်ပို့ရောင်းချပြီး ထိုမှတစ်ဆင့် တရုတ် နိုင်ငံသို့ တင်ပို့လျက်ရှိကြောင်း၊ ယခင်ကတိရစ္ဆာန်အစားအစာ အဖြစ် မြေပဲဖတ်ကို သုံးစွဲခဲ့ပြီး မြေပဲဖတ်ဈေးနှုန်း မြင့်တက်လာ ခြင်းကြောင့် မြေပဲဖတ်အစားထိုး ပဲယဉ်းသီးနှံများ ဝယ်ယူသုံးစွဲမှု များပြားကာ ဈေးကွက်တွင် အရောင်းအဝယ်သွက်လျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။



### ပဲခူးငါးချဉ် ဈေးနှုန်းဈေးကွက်အခြေအနေ

ပဲခူး ဩဂုတ် ၂၁  
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပဲခူးမြို့၌ ဒေသထွက်ကုန်အနေဖြင့် ငါးချဉ်လုပ်ငန်းအား တစ်နိုင်တစ်ပိုင် လုပ်ကိုင်လျက်ရှိပြီး ပဲခူးမြို့အခြေပြု ထုတ်လုပ်ရောင်းချလျက်ရှိသော ငါးချဉ်အမှတ်တံဆိပ်များတွင် ငွေငါး၊ ပဲခူး(မနီ)၊ အေးမိစံ၊ ကမ္ဘာကျော်၊ ကောင်းထက်စံ၊ ပဲခူးအောင်၊ မမုန်လေး၊ မနိုင်၊ ကျော်ကြား၊ ရွှေဟင်္သာစသည့် တံဆိပ်အသီးသီးဖြင့် ထုတ်လုပ်ရောင်းချလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ငါးချဉ်ပြုလုပ်ရာတွင် အဓိကအသုံးပြုသည့် ငါးအမျိုးအစားမှာ ငါးဖယ်ဖြစ်ပြီး ငါးဖယ်ရှားပါးသော အချိန်ကာလများတွင် ငါးမြစ်ချင်းငါးကို အစားထိုးထုတ်လုပ်ကြပြီး ကုန်ကြမ်းအဖြစ် အသုံးပြုသည့် ငါးများကို ပဲခူးမြို့ရှိငါးခိုင်များမှ ဝယ်ယူအသုံးပြုလျက် ရှိကြောင်း၊ ငါးချဉ်ထုပ်ပိုးရာတွင် အသုံးပြုသည့် တောင်စွန်းဖက်ရွက်များကို အရွက် ကြီးလျှင် ငါးကျပ်၊ အရွက်သေးလျှင် သုံးကျပ်ခန့်ဖြင့် ဝယ်ယူ၍ ငါးချဉ်တစ်ထုပ်လျှင် ငါးချဉ် ရှစ်ကျပ်သားခန့် ပါရှိကာ တောင်စွန်းဖက် သုံးရွက်ခန့် အသုံးပြု၍ ထုပ်ပိုး ရောင်းချကြောင်း သိရသည်။

ငါးချဉ်ထုတ်လုပ်သည့် လုပ်ငန်းငယ်တစ်ခုတွင် တစ်ရက်လျှင် ငါးပိဿာချိန် ၁၀ မှ ၉၀ အထိ အသုံးပြု၍ ငါးချဉ်ထုတ်လုပ်နိုင်ပြီး ငါးပိဿာချိန် ၁၀ လျှင် ငါးချဉ် ၁၀ ကျပ်သားပါ အထုပ်အရေအတွက် ၂၀၀ ခန့် ထွက်ရှိပြီး ငွေကျပ် သုံးသိန်းခွဲခန့် ကုန်ကျကြောင်း၊ ဈေးနှုန်းအနေဖြင့် ဩဂုတ်လ တတိယပတ်တွင် ငါးချဉ် ၁၀ ကျပ်သား နှစ်ထုပ်ပါ တစ်ဘူးလျှင် ငွေကျပ် ၄၀၀၀၊ ပုစွန်ချဉ် ၁၀ ကျပ်သား နှစ်ထုပ်ပါ တစ်ဘူး လျှင် ငွေကျပ် ၄၅၀၀ ဖြင့် ရောင်းချလျက်ရှိကြောင်း၊ ငါးပိဿာချိန် ၁၀ အသုံးပြုပြီး ငါးချဉ်ထုတ်လုပ်နိုင်ပါက ငွေကျပ် ၅၀၀၀ အကျိုးအမြတ်ရရှိကြောင်း၊ ဈေးကွက် အနေဖြင့် ဒေသတွင်းရှိ ဘုရားကြီး၊ မဒေါက်၊ ရွှေကျင်၊ ဒိုက်ဦး၊ ပေါ၊ ပြန်တန်ဆာစသည့် မြို့များသို့ တင်ပို့ရောင်းချမှုအပြင် ရန်ကုန်မြို့သို့လည်း တင်ပို့ရောင်းချလျက်ရှိရာ ဝယ်ယူသုံးစွဲမှု မြင့်တက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

### မကွေးမြို့နယ်အတွင်း မိုးနှမ်းသီးနှံများ လှိုင်လှိုင်ထွက်ပေါ်၍ အရောင်းအဝယ်ဖြစ်

မကွေး ဩဂုတ် ၂၁  
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မကွေးမြို့ နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာများနှင့် မင်းဘူး၊ ပွင့်ဖြူ၊ စလင်း၊ မြို့သစ်၊ နတ်မောက်မြို့ နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာများတွင် မိုးနှမ်း များ လှိုင်လှိုင်ထွက်ပေါ်လျက်ရှိရာ မကွေးဈေးကွက်သို့ နေ့စဉ်ဝင်ရောက်၍ အရောင်းအဝယ် ဖြစ်လျက်ရှိကြောင်း၊ ဩဂုတ်လ တတိယပတ်တွင် နှမ်းဖြူ (ဂျပန်) တစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၁၅၀၀၀၊ နှမ်းဖြူ(ဒြဲကျော်)တစ်တင်း လျှင် ငွေကျပ် ၁၄၀၀၀၊ နှမ်းနီ(စမုန်) တစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၁၄၀၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ် ဖြစ်ခဲ့ကြောင်း၊ ဩဂုတ်လ ဒုတိယပတ်နှင့် ဩဂုတ်လ တတိယပတ် အရောင်းအဝယ် ဖြစ်သည့် ဈေးနှုန်းများနှင့် ယှဉ်ပါက ဩဂုတ်လ ဒုတိယပတ်အတွင်း နှမ်းဖြူ (ဂျပန်) တစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၁၄၀၀၀၊ နှမ်းဖြူ(ဒြဲကျော်) တစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၁၄၀၀၀၊ နှမ်းနီတစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၁၄၅၀၀၊ နှမ်းနီ(စမုန်) တစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၂၀၀၀၀ ပေါက်ဈေးရှိရာ ဩဂုတ် လ တတိယပတ်တွင် နှမ်းဖြူ(ဂျပန်)

တစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၇၀၀၀၊ နှမ်းဖြူ (ဒြဲ) တစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၅၀၀၀၊ နှမ်းနီ တစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၃၀၀၀၊ နှမ်းနက် (စမုန်) တစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၁၅၀၀၀ စသည်ဖြင့် ဈေးနှုန်းမြင့်တက်၍ အရောင်း အဝယ်ဖြစ်ခဲ့ကြောင်း၊ ရာသီဥတုမမှန်ခြင်း၊ အထွက်နှုန်း လျော့နည်းခြင်းနှင့် ပြည်ပ ဝယ်လိုအား ကောင်းမွန်ခြင်းတို့ကြောင့် ဈေးနှုန်းမြင့်တက်ရခြင်း ဖြစ်ကြောင်း၊ ဈေးကွက်အနေဖြင့် ဒေသတွင်း ဆီကြိတ် ခွဲထုတ်လုပ်သည့် ဆီစက်လုပ်ငန်းရှင်များ နှင့် နှမ်းလှော်ဖိုလုပ်ငန်းများမှ ဝယ်ယူမှု အပြင် ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့တို့သို့ တင်ပို့ရောင်းချပြီး ထိုမှတစ်ဆင့် တရုတ် နိုင်ငံ၊ ထိုင်းနိုင်ငံနှင့် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံတို့သို့ တင်ပို့လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

### ဥယျာဉ်ဇင်ကျေးရွာ၌ ခရမ်းချဉ်သီးများ စတင်စိုက်ပျိုး

မကွေး ဩဂုတ် ၂၁  
မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူးမြို့နယ် ဥယျာဉ်ဇင်ကျေးရွာ ၌ စပါး၊ နှမ်း၊ ပဲသီး၊ ခရမ်းချဉ်သီးနှင့် ဥယျာဉ်ခြံသီးနှံများကို စီးပွားဖြစ်စိုက်ပျိုးကြပြီး ထိုင်ဝမ်ခရမ်းချဉ်သီးနှင့် ဩဂုတ်လမှ စတင်၍ စိုက်ပျိုးလျက်ရှိရာ စိုက်ဧက သုံးဧကကျော် စိုက်ပျိုးထားရှိကြောင်း သိရသည်။

ခရမ်းချဉ်သီးစိုက်ပျိုးရာတွင် တိုင်ထောင်စနစ်ဖြင့် မြေအောက် ရေကိုအသုံးပြု၍ စိုက်ပျိုးကြောင်း၊ ထိုင်ဝမ်ခရမ်းချဉ်သီး မျိုးစေ့ တစ်ထုပ်လျှင် ငွေကျပ် ၂၇၀၀၀ ဖြင့် စိုက်ပျိုးရေးဆေးဆိုင်များမှ ဝယ်ယူ၍ စိုက်ပျိုးကြပြီး တစ်ဧကလျှင် မျိုးထုပ် ခြောက်ထုပ်ခန့် ကုန်ကြောင်း၊ စိုက်ပျိုးပြီး နှစ်လခွဲအကြာတွင် ခူးဆွတ်ရ၍ မျိုး၊ မြေပြင်ခ၊ သွင်းအားစုနှင့် လုပ်သားခအပါအဝင် တစ်ဧက

လျှင် စုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၂၅ သိန်းခန့် ကုန်ကျကြောင်း၊ ယခင်နှစ် က တစ်ဧကလျှင် ခရမ်းချဉ်သီးပိဿာချိန် ၄၂၅၀ ခန့် ထွက်ရှိခဲ့ပြီး တစ်ပိဿာလျှင် ငွေကျပ် ၂၀၀၀ နှုန်းဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်ခဲ့ ကြောင်း၊ အကျိုးအမြတ်အနေဖြင့် တစ်ဧကလျှင် ငွေကျပ်သိန်း ၆၀ ခန့်ရရှိခဲ့ပြီး မင်းဘူးမြို့ပေါ်ရှိ ပွဲရုံများသို့ တင်ပို့ရောင်းချ ကြကြောင်း၊ ယခုနှစ်တွင်လည်း အထွက်နှုန်းကောင်းမွန်ပြီး ဈေးကောင်းရရှိပါက အကျိုးအမြတ်များစွာရရှိနိုင်ကြောင်း ထိုင်ဝမ် ခရမ်းချဉ်သီးစိုက် တောင်သူတစ်ဦးထံမှ သိရသည်။

သတင်း  
ရင်း  
မြစ်  
-  
စီးပွား/  
ကူးသန်း

၂၁- ၈ - ၂၀၂၄ ရက်နေ့ တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်၊ မြို့နယ်အလိုက် ဆန်၊ ဆီ၊ မီးဖိုချောင်သုံးပစ္စည်းများ၊ သားငါးဈေးနှုန်းများ

စဉ်	မြို့အမည်	ဆန်(တစ်ပြည်)			ဆီ(တစ်ပိဿာ)			စားဖိုဆောင်သုံး (တစ်ပိဿာ)										အသား၊ ငါး(တစ်ပိဿာ)					
		ဧည့်မထ	ငစိန်	ပေါ်ဆန်း	ပဲဆီ	စားအုန်းဆီ	ငရုတ်မြောက်	ကြက်သွန်နီ	ကြက်သွန်ဖြူ(ရှမ်းစ)	ကြက်သွန်ဖြူ(ကြွေကုတ်)	ခုနင်းတက်	ချင်း	ဆား	မြေပဲ	ကုလားပဲဝါ	မန်ကျည်းသီး	အာလူး	သကြား	ကြက်	ဝက်	အမဲ	ဆိတ်	ငါးမြစ်ချင်း
၁	၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	၁၂	၁၃	၁၄	၁၅	၁၆	၁၇	၁၈	၁၉	၂၀	၂၁	၂၂	၂၃	၂၄
၁	မြစ်ကြီးနား	၃၆၀၀		၇၁၀၀	၂၂၀၀၀	၆၆၀၀	၁၇၀၀၀	၄၀၀၀	၁၈၀၀၀	၁၂၀၀၀	၇၅၀၀	၁၂၀၀၀	၁၀၀၀	၉၀၀၀	၈၀၀၀	၆၀၀၀	၄၀၀၀	၅၅၀၀	၁၈၀၀၀	၂၂၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၆၀၀၀	၁၅၀၀၀
၂	ကျိုင်းတုံ	၄၅၀၀		၇၀၀၀	၂၀၀၀၀	-	၁၆၀၀၀	၃၅၀၀	၁၄၀၀၀	၁၅၀၀၀	၁၀၀၀၀	၁၀၀၀၀	၂၅၀၀	၁၂၀၀၀	၉၀၀၀	၇၀၀၀	၅၀၀၀	၇၀၀၀	၁၉၀၀၀	၂၆၀၀၀	၂၄၀၀၀		၁၆၀၀၀
၃	တောင်ကြီး	၃၂၀၀	၃၄၀၀	၆၅၀၀	၁၈၀၀၀	၆၉၀၀	၁၈၀၀၀	၂၈၀၀	၁၂၅၀၀	၁၃၀၀၀	၇၅၀၀	၉၀၀၀	၆၀၀	၉၅၀၀	၇၀၀၀	၅၅၀၀	၄၅၀၀	၅၅၀၀	၁၄၀၀၀	၂၃၀၀၀	၂၀၀၀၀	၃၀၀၀၀	၁၆၀၀၀
၄	ဘားအံ	၃၆၀၀		၆၀၀၀	၁၈၀၀၀	၆၅၅၀	၁၃၀၀၀	၃၆၀၀	၁၅၀၀၀	၁၈၀၀၀	၁၀၀၀၀	၉၀၀၀	၁၀၀၀	၁၀၀၀၀	၇၀၀၀	၈၀၀၀	၅၅၀၀	၆၅၀၀	၁၅၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၈၀၀၀	၉၀၀၀
၅	မော်လမြိုင်	၃၄၀၀		၅၄၀၀	၁၇၀၀၀	၆၆၄၅	၁၂၀၀၀	၃၂၀၀	၁၆၀၀၀	၂၀၀၀၀	၁၃၀၀၀	၁၂၀၀၀	၁၂၀၀	၁၀၀၀၀	၈၀၀၀	၉၀၀၀	၆၅၀၀	၆၀၀၀	၁၅၀၀၀	၂၁၀၀၀	၁၈၀၀၀	၃၀၀၀၀	၁၂၀၀၀
၆	ထားဝယ်	၃၅၀၀		၆၁၀၀	၁၈၅၀၀	၆၈၀၀	၁၅၀၀၀	၃၄၀၀	၁၈၀၀၀	၁၆၀၀၀		၁၂၀၀၀	၆၀၀	၁၁၀၀၀	၈၅၀၀	၅၅၀၀	၇၀၀၀	၆၂၀၀	၁၆၀၀၀	၂၂၀၀၀	၁၈၀၀၀	၂၄၀၀၀	
၇	မြိတ်	၃၇၀၀		၆၀၅၀	၁၇၀၀၀	၆၈၇၅	၁၂၀၀၀	၃၀၀၀	၁၄၀၀၀	၁၈၀၀၀	၁၂၅၀၀	၇၈၀၀	၈၀၀	၁၁၀၀၀	၇၅၀၀	၇၃၀၀	၅၅၀၀	၆၀၀၀	၁၇၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၂၀၀၀	၂၅၀၀၀	
၈	ရန်ကုန်	၃၂၀၀		၅၄၀၀	၂၀၀၀၀	၆၅၇၀	၁၀၀၀၀	၃၀၀၀	၁၈၀၀၀	၂၄၀၀၀	၁၄၀၀၀	၉၀၀၀	၈၀၀	၇၅၀၀	၇၃၀၀	၈၀၀၀	၆၅၀၀	၅၈၀၀	၁၅၀၀၀	၂၂၀၀၀	၂၂၀၀၀	၃၀၀၀၀	၁၃၀၀၀
၉	ပုသိမ်	၃၂၀၀		၅၀၀၀	၂၀၀၀၀	၆၇၅၀	၆၀၀၀	၂၆၀၀	၁၇၀၀၀	၂၂၀၀၀	၇၀၀၀	၁၂၀၀၀	၃၀၀	၉၀၀၀	၇၀၀၀	၇၀၀၀	၅၇၀၀	၅၂၀၀	၁၂၀၀၀	၁၈၀၀၀	၁၈၀၀၀	၂၅၀၀၀	၁၀၀၀၀
၁၀	ဟားခါး			၈၅၀၀	၂၂၀၀၀	-	၄၅၀၀၀	၆၀၀၀	၂၅၀၀၀				၄၀၀၀	၁၂၀၀	၁၁၅၀၀		၆၀၀၀	၈၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၇၀၀၀	၂၇၀၀၀		၂၂၀၀၀
၁၁	မုံရွာ	၃၆၅၀	၃၀၀၀	၆၁၀၀	၁၇၅၀၀	၇၁၀၀	၁၂၀၀၀	၂၂၀၀	၁၃၅၀၀	၁၂၀၀၀	၁၀၅၀၀	၆၀၀၀	၁၀၀၀	၉၀၀၀	၈၃၀၀	၅၅၀၀	၃၅၀၀	၅၅၀၀	၁၂၀၀၀	၁၇၀၀၀	၁၆၀၀၀	၂၀၀၀၀	၁၀၀၀၀
၁၂	မန္တလေး	၃၃၀၀		၆၀၀၀	၂၀၀၀၀	၇၁၆၀	၁၂၀၀၀	၂၇၀၀	၁၅၀၀၀	၁၆၀၀၀	၈၀၀၀	၁၀၀၀၀	၈၀၀	၉၅၀၀	၆၅၀၀	၆၀၀၀	၅၀၀၀	၆၀၀၀	၁၃၀၀၀	၂၂၀၀၀	၂၂၀၀၀	၂၆၀၀၀	၁၃၀၀၀
၁၃	ပခုက္ကူ	၃၂၀၀		၅၈၀၀	၁၉၀၀၀	၇၃၀၀	၈၀၀၀	၂၃၀၀	၁၃၀၀၀	၁၅၀၀၀	၁၀၀၀၀	၇၅၀၀	၇၀၀	၁၂၀၀၀	၈၀၀၀	၆၀၀၀	၄၂၀၀	၅၀၀၀	၁၄၀၀၀	၂၃၀၀၀	၂၀၀၀၀	၂၀၀၀၀	၁၀၀၀၀
၁၄	မကွေး	၃၁၅၀		၅၇၀၀	၁၇၅၀၀	၇၀၀၀	၁၀၅၀၀	၂၄၀၀	၁၃၀၀၀	၁၄၀၀၀	၁၀၀၀၀	၇၀၀၀	၇၀၀	၆၅၀၀	၆၅၀၀	၄၀၀၀	၄၂၀၀	၅၀၀၀	၁၃၀၀၀	၁၄၀၀၀	၁၄၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၂၀၀၀
၁၅	ပြည်	၃၁၀၀		၅၃၀၀	၂၀၀၀၀	၆၈၀၀	၁၂၀၀၀	၂၅၀၀	၂၀၀၀၀	၂၂၀၀၀		၈၀၀၀	၆၀၀	၈၀၀၀	၇၂၀၀	၇၀၀၀	၅၀၀၀	၅၂၀၀	၁၃၀၀၀	၂၀၀၀၀	၁၆၀၀၀	၂၅၀၀၀	၁၃၀၀၀
၁၆	ပဲခူး	၃၀၀၀		၅၁၀၀	၁၇၅၀၀	၆၈၅၀	၈၅၀၀	၂၈၀၀	၁၃၀၀၀	၁၆၀၀၀	၆၀၀၀	၁၀၀၀၀	၄၅၀	၈၀၀၀	၆၂၀၀	၅၀၀၀	၅၁၀၀	၅၅၀၀	၁၁၀၀၀	၁၆၀၀၀	၁၅၀၀၀	၂၃၀၀၀	၇၀၀၀
၁၇	ပျဉ်းမနား	၃၀၀၀		၆၄၀၀	၁၈၆၀၀	၇၀၃၀	၁၁၅၀၀	၂၆၀၀	၁၃၈၀၀	၁၉၅၀၀	၇၅၀၀	၅၈၀၀	၅၀၀	၉၀၀၀	၇၆၀၀	၆၂၀၀	၃၂၀၀	၅၆၀၀	၁၂၄၀၀	၁၈၀၀၀	၁၈၅၀၀	၂၄၀၀၀	၁၁၈၀၀
၁၈	နေပြည်တော်	၃၀၀၀		၆၄၀၀	၁၉၀၀၀	၇၀၃၀	၁၂၀၀၀	၂၈၀၀	၁၄၄၀၀	၂၀၀၀၀	၈၀၀၀	၆၀၀၀	၅၀၀	၉၅၀၀	၈၀၀၀	၆၅၀၀	၃၆၀၀	၅၆၀၀	၁၂၆၀၀	၁၈၅၀၀	၁၈၅၀၀	၂၄၀၀၀	၁၂၀၀၀
၁၉	ကလေး	၃၆၀၀	၃၀၀၀		၁၆၀၀၀	၁၃၅၀၀	၂၅၀၀၀	၄၀၀၀	၁၃၀၀၀	၁၇၀၀၀	၁၀၀၀၀	၁၂၅၀၀	၁၅၀၀	၉၅၀၀	၉၀၀၀	၅၀၀၀	၆၀၀၀	၇၀၀၀	၂၃၀၀၀	၂၆၀၀၀	၂၆၀၀၀		၁၅၀၀၀

ရေတွက်ပုံ(ကျပ်)



**ပျောက်ဆုံးကြောင်း**  
အဖ ဦးကျော်သန်း၏သား ကျွန်တော် ဦးမင်းဇော် [၁၂/ သာယာ(နိုင်)၁၅၅၆၇၃] ၏ CDC.Number 56272 ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။  
**Ph-09-961293791**

**ဖခင်အမည်မှန်**  
မော်လမြိုင်မြို့၊ ပါရမီ- ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း၊ Grade-6 တန်းမှ မင်းလရီ ထောဦး ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ မင်းနန္ဒထောဦး [၉/၁၈၈(နိုင်) ၀၀၉၄၆၂]ဖြစ်ပါကြောင်း။  
**မင်းနန္ဒထောဦး**

**ပတ်စ်ပို့ပျောက်**  
(၁) ဦးအေးခိုင် ၏ သမီး ကျွန်မ မအေးအေး [၁၄/ဟာသတ(နိုင်)၃၅၄၅၅၄၂]၏ ပတ်စ်ပို့နံပါတ် (မမှတ်မီ) မှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိရပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။  
**ဖုန်းနံပါတ် -09651659137**

**ပျောက်ဆုံးကြောင်း**  
(၁)ဦးမှတ်ကျော်၏သား ဦးချစ်လင်းသူ [၂/ကမန(နိုင်) ၁၄၀၃၃၇]၏ ပတ်စ်ပို့စာအုပ် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိရပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။  
**ဖုန်း- ၀၉-၆၉၈၀၉၁၈၉၅**

**ဖခင်အမည်မှန်**  
ရေးခရိုင် ၊ ရေးမြို့၊ အ.ထ.က (၁)၊ Grade(9)မှ မမေဒေးမိုး၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးကျော်သူချို [၁၀/ရမန(နိုင်)၂၁၂၄၉၉] ဖြစ်ပါကြောင်း။  
**ဦးကျော်သူချို**

**“ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း”**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ဌေးကြယ်(က)ရပ်ကွက်၊ ကျိုက္ခိတ်လမ်း၊ အမှတ်(၂၉၄)ဟုခေါ်တွင်သော ပထမထပ်(မျက်နှာမူလျှင်- ဘယ်)ရှိ တိုက်ခန်း(၁)ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးတို့ကို ဒေါ်ခင်ခင်စိုး [၁၀/မလမ(နိုင်)၀၃၅၇၄၆]မှ တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုစရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။  
အဆိုပါ တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာစာပါရှိသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရွက်အထောက်အထားများဖြင့် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုသတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်၍ ကန့်ကွက်မည့်သူများမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးမြောက်သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်မာမာသိန်း (LL.B)**  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၇၉၂)**  
**ဒေါ်နီနီဝင်း (LL.B) ဒေါ်နင်းဝေလွင် (LL.B)**  
**(စဉ်-၅၁၇၀၈) (စဉ်-၅၄၃၀၅)**  
**အထက်တန်းရှေ့နေများ**  
**အမှတ်- ၂၇၇၊ ပထမထပ်၊ ဗညားဒလလမ်းမ၊ အရိုးကုန်းရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း- ၀၉ ၅၀၆၄၉၅၉**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ အရှေ့ရွှေဂုံတိုင်လမ်း၊ အောင်ချမ်းသာအိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ်(၄)၊ အခန်းအမှတ်(၀၀၅)၊ (မြေညီ)ကို မူလအမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးသင်းမောင် [၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၃၄၅၉၉]ထံမှ ဆက်စပ်စာချုပ်များဖြင့် ပြန်လည်ဝယ်ယူထားသူ ဒေါ်လှလှထွေး [၁၂/သခန(နိုင်)၀၄၅၇၀၆]က ၎င်းအမည်ဖြင့်တိုက်ခန်း ပိုင်ဆိုင်ခွင့်စာအုပ် ပြုလုပ်ပေးပါရန် ဌာနသို့ လျှောက်ထားလာပါသည်။ ထုတ်ပေးရန် မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည့် ရက်မှ (၁၄)ရက် အတွင်းစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား ပြည့်စုံစွာဖြင့် တင်ပြကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
**အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနခွဲ**  
**မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊ တိုက်အမှတ် (၁၅၈/၁၆၈)၊ အခန်းအမှတ်(၂) သည် ဌာနမှ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ သမဝါယမအသင်းအမည်ဖြင့် ဝယ်ယူခွင့်ရရှိခဲ့သော အခန်းဖြစ်ပြီး မကွေးတိုင်းဒေသကြီး သမဝါယမဦးစီးဌာန၏ သမဝါယမ အချင်းချင်း ရောင်းချရန် ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်မြင့်မြင့်ဦး [၁၂/ဒလန(နိုင်)၁၂၀၈၄၅]၊ မြင့်မိုးမိုးမင်း ဆောက်လုပ်ရေးနှင့် အထွေထွေစီးပွားရေးလုပ်ငန်းသမဝါယမ အသင်းလီမိတက်က ဝယ်ယူပြီး ဖြစ်ကြောင်း အထောက်အထားများ တင်ပြပြီး တိုက်ခန်းပိုင်ဆိုင်ခွင့်မှတစ်ဆင့်စာအုပ် ထုတ်ယူခွင့်ပြုပါရန် ဌာနသို့ တင်ပြလျှောက်ထားလာပါသည်။ ထုတ်ပေးရန်မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ (၁၄)ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား ပြည့်စုံစွာဖြင့် တင်ပြကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
**အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနခွဲ**  
**မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန**

**ဖခင်အမည်မှန်**  
ရေးခရိုင် ၊ ရေးမြို့၊ အ.ထ.က (၁)၊ Grade(9)မှ မသဲပြည်ဆည်းဆာ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးကျော်ဝေလျှို [၁၀/ရမန(နိုင်)၁၆၄၀၄၉] ဖြစ်ပါကြောင်း။  
**ဦးကျော်ဝေလျှို**

**ဖခင်အမည်မှန်**  
ရေးခရိုင် ၊ ရေးမြို့၊ မူလတန်းလွန်ကျောင်း အမှတ်(၂)၊ Grade(3)မှ မကာရန်ချို၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးကျော်ဝေလျှို [၁၀/ရမန(နိုင်)၁၆၄၀၄၉] ဖြစ်ပါကြောင်း။  
**ဦးကျော်ဝေလျှို**

**မူးယစ်ကိုပစ် ပန်းတိုင်သစ် စိတ်သစ် လူသစ် ဘဝသစ်**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**  
သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၆/၂)၊ မြေကွက်အမှတ် (၉၀/က)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၉၀/က)၊ သုဒဿန (၂) လမ်း၊ (၁၆/၂) ရပ်ကွက်၊ သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ ဦးအောင်သိန်း [၁၂/သာယာ(နိုင်)၀၂၂၁၃၇] အမည်ပေါက် နှစ် (၆၀) မြေငှားဂရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးအောင်သိန်း ကွယ်လွန်သဖြင့် ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်အမှတ် - ၂၂၃၇/၂၀၂၄ (၇-၃-၂၀၂၄) ဖြင့် ဒေါ်ညိုညိုစန်း၊ ဦးဝင်းသိန်း၊ ဦးမျိုးသိန်း၊ ဒေါ်စန်းစန်းမော်၊ မောင်သူရထိုက်၊ မောင်မြိုးစော်မြင့်၊ မန္တလေးအောင်၊ မိုးစက်ပွင့်၊ မောင်လွမ်းမိုးကျော်တို့မှ ပိုင်ဆိုင်ပြီး ၎င်းတို့အနက် အမေရိကန်တစ်ဦးဖြစ်သူ ဒေါ်ညိုညိုစန်း (စနိုး) ကွယ်လွန်သဖြင့် ၎င်း၏ပိုင်ဆိုင်မှုအစွဲအတွက် ဦးဝင်းလှိုင် [၁၂/သာယာ(နိုင်)၀၂၀၇၄၄] မှ တရားဝင် အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသည့် တစ်ဦးတည်းသောဆင်ပွန်းတော်စပ်ကြောင်း ၎င်းမှစ၍ အခြားသောအမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူ တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့ကွယ်လွန်သူ (၁၁၉၆/၂၀၂၄) (၃၀-၅-၂၀၂၄)၊ သေစာရင်း၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်း၊ ဂရန်မူရင်းတို့ တင်ပြ၍ ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်းဖြင့် ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးဝင်းသိန်း [၁၂/သာယာ(နိုင်) ၀၂၀၇၄၄]၊ ဦးမျိုးသိန်း [၁၂/သာယာ(နိုင်)၀၂၀၇၄၄]၊ ဒေါ်စန်းစန်းမော် [၁၂/သာယာ(နိုင်) ၀၀၂၂၉၇]၊ မောင်သူရထိုက် [၁၂/သာယာ(နိုင်)၁၆၅၅၈၉]၊ မောင်မြိုးစော်မြင့် [၁၂/သာယာ(နိုင်)၁၆၅၅၈၉]၊ မန္တလေးအောင် [၁၂/သာယာ(နိုင်)၁၆၅၅၈၉]၊ မိုးစက်ပွင့် [၁၂/လမန(နိုင်)၁၄၂၂၉၄]၊ မောင်လွမ်းမိုးကျော် [၁၂/လမန(နိုင်)၁၄၂၂၉၄] တို့နှင့် ပူးတွဲ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူး လျှောက်ထားလာမှုအပေါ် ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက တရားဝင်ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
**ဌာနမှူး (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)**  
**မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**  
ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၄၃၊ မြေကွက်အမှတ်-၅၆၈၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၅၆၈၊ သခင်းဖိုးလှကြီးလမ်း၊ ၄၃ ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြေကွက် ဒေါ်ခင်ကြည် CF.၀၃၄၀၄၈ အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) မြေငှားစာချုပ်ဂရန်မြေအား ရန်အမည်ပေါက် ဒေါ်ခင်ကြည်၊ ဒေါ်နီတာရန်နီတရားဝင်(ခ) ဒေါ်ကြည်ကြည်၊ ဦးအောင်၊ ဒေါ်ရီလာ(ခ) ဒေါ်လှဝင်းတို့အား တရားပြိုင်ထားကာ ဦးအောင်၊ ဒေါ်ရီလာ(ခ) ဒေါ်လှဝင်းတို့အား ခရိုင်တရားမဏ္ဍိုင် တရားမကြီးမှုအမှတ် ၂၉/၂၀၂၄ ဖြင့် ပဋိညာဉ်အတိုင်း မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုပေးစေလိုမှုဖြင့် တရားစွဲဆိုခဲ့ခြင်းအပေါ် အနိုင်ဒီကရီချမှတ်သည့် ၂၈-၃-၂၀၂၄ ရက်စွဲပါ စီရင်ချက်၊ ဒီကရီနှင့် တရားမဏ္ဍိုင်အမှတ် ၆၃/၂၀၂၄ တို့အရ တရားရုံးကိုယ်စား ဘီလစ်ဒေါ်ခင်ရုပ်လှိုင် [၇/ရကန(နိုင်)၀၆၂၂၆၄၅၄ တရားရုံးအမိန့် ဘီလစ်ခန့်စာ၊ ဂရန်၊ နိုင်ကတိတိုင်တင်ပြ၍ မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ မြေပုံကွင်းဆင်းစစ်ဆေးရာ တစ်ထပ်အုတ်ညှပ်တိုက်တစ်လုံးရှိပြီး အိမ်နားထားရှိပါသည်။ အိမ်နားထားရှိခြင်းအား သိရှိတာဝန်ယူပါကြောင်း ကွင်းဆင်းဖောင်တွင် တရားရုံးမှ ကွင်းဆင်းသိရှိကြောင်း လက်မှတ်ချုပ်ဆိုရန် ပြေပုံကူးလျှောက်ထားခြင်းအား အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာခြင်းအား တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
**ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)**  
**မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန**  
**ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်**  
ကျွန်ုပ်တို့၏ဆွေ ဒေါ်နန်းနန်းလှိုင် [၁၂/မကတ(နိုင်) ၀၉၅၃၅၇]၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်-  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်၊ ဧရာခမ်းသာအိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ် (၁၁-အေ)၊ အခန်းအမှတ် (၂၅၁) (၆-လှ)၊ အကျယ်အဝန်း (၆၀၀)စတုဂံပေရှိ ကွန်ပျူတိုင်ခန်းနှင့် တွယ်ကပ်လျက်ရှိသော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အရပ်အားလုံးတို့သည် ဦးထွန်းထွန်းစော် [၉/ပာန(နိုင်) ၁၂၅၀၀၆]နှင့် ဒေါ်နန်းနန်းနု [၉/မထလ(နိုင်) ၁၈၈၉၆၇] တို့မှ မိမိသဘာဝ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင် ရောင်းချခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုပြီး ဖော်ပြပါတိုက်ခန်း၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အရပ်အား အခြားသူတစ်ဦးတစ်ယောက်ထံ ရောင်းချ၊ ပေါင်နံ၊ စွန့်လွှတ်၊ ပေးကမ်း၊ လှူဒါန်းထားခြင်းတို့မှ ကင်းရှင်းကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့ဆွေအား ရောင်းချရန်ကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်တို့ဆွေမှ ဝယ်ယူရန် ရောင်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသအား (စရန်ငွေ)အဖြစ် ဒေါ်နန်းနန်းနုထံ ပေးချေထားပြီးဖြစ်၍ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူများ ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်းများနှင့်တကွ ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇-ရက်)အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့လက်ထောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အဆိုပါတိုက်ခန်း၏ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စရပ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်ခင်မြတ်အောင် (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) စဉ်- ၈၄၇၇**  
**LL.B, D.B.L, D.I.L, D.I.P.L, Dip in Global English**  
**PGDCWE, DL-DIP(101,202,302,317)(Switzerland)**  
**အမှတ်(၁၃၂၅) ရွှေပြည်သာ(၆)လမ်း၊ (၃၂)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဒဂုံမြို့နယ်။**  
**ဖုန်း- ၀၉-၅၀၂၅၅၈၃၊ ၀၉-၉၆၅၀၂၅၅၈၃၊ ၀၉-၄၄၄၄၄၄၄၃**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**  
မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၄၂ သမိုင်းမြေကွက်အမှတ်-၁/ယ၊ ဧရိယာ ၀.၅၅၈ ဧက မြေကွက်တည်နေရာ အမှတ် (၁)၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်လမ်း(၅) ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ် (ဒေါ်ခင်အောင်)အမည်ပေါက် မြေပိုင်မြေအား မရမ်းကုန်းခရိုင်တရားရုံး၊ တရားမအထွေထွေမှုအမှတ်-၁၀/၂၀၂၃ အရ [၂၃-၆-၂၀၂၃] ရက်စွဲပါ အမွေထိန်းလက်မှတ်စာတရားမအထွေထွေမှုအမှတ်-၄၇/၂၀၂၃ အရ [၆-၉-၂၀၂၃] ရက်စွဲပါ စီမံခန့်ခွဲခွင့် အမိန့်တို့တင်ပြ၍ ဦးရေထက်ခိုင်း [၁၂/ရကန(နိုင်)၀၅၀၉၃၄]မှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ မြေစာရင်းမှတ်ချက်(၁)(၂)(၃)ရှိ မြေပုံကူးလျှောက်ထားခြင်း မှတ်ချက်နှင့်မြေစာရင်းမှတ်ချက်(၄)ရှိ ဒေါ်ခင်အောင်မှ အပိုင်ပေးမြေပုံကူးလျှောက်ထားခြင်း မှတ်ချက်များနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြရန် အကြောင်းကြားခံရာ ဦးရေထက်ခိုင်းမှ ရှင်းလင်းတင်ပြလာသည့်အထောက်အထားများအရ ၁၉၈၉ ခုနှစ်၊ မြေပုံကူးမှတ်ချက်မှာ အရောင်းမြေပုံကူးဖြစ်ပြီးပြန်လည်အပ်နှံလာခြင်း၊ ၁၉၉၁ ခုနှစ် မြေပုံကူးမှတ်ချက်မှာ သားကြီးဖြစ်သူ ဦးရေထက်ခိုင်းအား မူလမြေစာရင်း၊ ၀.၅၅၈ ဧကထဲမှ အလျား ၈၄/၄၉' x အနံ ၆၀/၈၄' အား အပိုင်ပေးရန် မြေပုံကူးစာရင်းယူခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး အပိုင်ပေးစာချုပ်အမှတ်-၂၅၆၉/၂၅(၁-၂-၉၂)ဖြင့် ချုပ်ဆိုပြီးဖြစ်ခြင်း၊ ၁၉၉၈ခုနှစ်၊ မြေပုံကူးမှတ်ချက်မှာ သားလတ်ဖြစ်သူ ဦးကျော်ထက်ခိုင်းအား မူလဧရိယာ ၀.၅၅၈ ဧကထဲမှ မွေစိတ်ရသေးသောမြေကွက်တစ်ကွက် ၅၀ ပေအရှေ့ အနောက် ၁၀၀ ပေ၊ ၁၀၀ ပေလမ်း အပါအဝင်အား အပိုင်ပေးရန် မြေပုံကူးစာရင်းယူခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး အပိုင်ပေးစာချုပ်အမှတ်-၁၈၈/၂၀၀၀(၂၈-၁-၃၀၀၀)ဖြင့် ချုပ်ဆိုပြီးဖြစ်ခြင်း၊ ယခုအရောင်းမြေပုံကူးခြင်းမှာ ဦးရေထက်ခိုင်းနှင့် ဦးကျော်ထက်ခိုင်း တို့(၂)ဦးအား အပိုင်ပေးပြီး ကျန်မြေအား မောင်နုမ (၆)ဦးမှ ညီတူညီမျှခွဲဝေယူရန် မိဘ(၂)ပါး၏ ဆန္ဒရှိမှုကြောင့် အစိတ်ကြီးဖြစ်သည့်နှင့်အညီ မြေစာရင်း၌ ခွဲစိတ်မြေပုံများ မပြုလုပ်ဘဲ မိခင်အမည်ဖြင့် မြေကွက်ကြီးတစ်ကွက်လုံး ဧရိယာ(၀.၅၅၈)ဧကအား အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်နိုင်ရေးအတွက် မရမ်းကုန်းခရိုင်တရားရုံးတော်သို့ တရားစွဲဆို လျှောက်ထားခဲ့ရာ [၂၃-၆-၂၀၂၃]ရက်နေ့တွင် စီရင်ချက်ရှိပြီး စီမံခန့်ခွဲခွင့်အား (၆-၉-၂၀၂၃)ရက်နေ့တွင်ရရှိခဲ့ပြီးနောက် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း ရှင်းလင်းတင်ပြလာခြင်းတို့ကြောင့် မရမ်းကုန်းခရိုင်တရားရုံး တရားမအထွေထွေမှု အမှတ်-၁၀/၂၀၂၃ တွင် ၎င်းအား အမွေထိန်းလက်မှတ်စာတရားပေးရန် ချမှတ်သည့်အမိန့်၊ တရားမအထွေထွေမှု အမှတ်-၄၇/၂၀၂၃ တွင် မြေကွက်တစ်ကွက်လုံးအားစီမံခန့်ခွဲခွင့်ရရှိသည့်အမိန့် တို့အား အထောက်အထားပြု၍ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ဒေါ်ခင်အောင် သက်ရှိထင်ရှားရှိစဉ်က ဦးရေထက်ခိုင်းနှင့်ဦးကျော်ထက်ခိုင်းတို့အား အပိုင်ပေးပေးခဲ့သည့် မြေကွက်အစိတ်အပိုင်းအား ချန်လှပ်ပြီး ကျန်အစိတ်အပိုင်းအား အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူး portion ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ရာ တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
**ဌာနမှူး (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)**  
**မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန**  
**ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ**

**ရန်ကုန်မြို့၊ သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၆/၂)၊ မြေကွက်အမှတ် (၉၀/က)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၉၀/က)၊ သုဒဿန (၂) လမ်း၊ (၁၆/၂) ရပ်ကွက်၊ သယံဇာတကျွန်းမြို့နယ်၊ ဦးအောင်သိန်း [၁၂/သာယာ(နိုင်)၀၂၂၁၃၇] အမည်ပေါက် နှစ် (၆၀) မြေငှားဂရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးအောင်သိန်း ကွယ်လွန်သဖြင့် ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်အမှတ် - ၂၂၃၇/၂၀၂၄ (၇-၃-၂၀၂၄) ဖြင့် ဒေါ်ညိုညိုစန်း၊ ဦးဝင်းသိန်း၊ ဦးမျိုးသိန်း၊ ဒေါ်စန်းစန်းမော်၊ မောင်သူရထိုက်၊ မောင်မြိုးစော်မြင့်၊ မန္တလေးအောင်၊ မိုးစက်ပွင့်၊ မောင်လွမ်းမိုးကျော်တို့မှ ပိုင်ဆိုင်ပြီး ၎င်းတို့အနက် အမေရိကန်တစ်ဦးဖြစ်သူ ဒေါ်ညိုညိုစန်း (စနိုး) ကွယ်လွန်သဖြင့် ၎င်း၏ပိုင်ဆိုင်မှုအစွဲအတွက် ဦးဝင်းလှိုင် [၁၂/သာယာ(နိုင်)၀၂၀၇၄၄] မှ တရားဝင် အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသည့် တစ်ဦးတည်းသောဆင်ပွန်းတော်စပ်ကြောင်း ၎င်းမှစ၍ အခြားသောအမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူ တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့ကွယ်လွန်သူ (၁၁၉၆/၂၀၂၄) (၃၀-၅-၂၀၂၄)၊ သေစာရင်း၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်း၊ ဂရန်မူရင်းတို့ တင်ပြ၍ ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်းဖြင့် ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးဝင်းသိန်း [၁၂/သာယာ(နိုင်) ၀၂၀၇၄၄]၊ ဦးမျိုးသိန်း [၁၂/သာယာ(နိုင်)၀၂၀၇၄၄]၊ ဒေါ်စန်းစန်းမော် [၁၂/သာယာ(နိုင်) ၀၀၂၂၉၇]၊ မောင်သူရထိုက် [၁၂/သာယာ(နိုင်)၁၆၅၅၈၉]၊ မောင်မြိုးစော်မြင့် [၁၂/သာယာ(နိုင်)၁၆၅၅၈၉]၊ မန္တလေးအောင် [၁၂/သာယာ(နိုင်)၁၆၅၅၈၉]၊ မိုးစက်ပွင့် [၁၂/လမန(နိုင်)၁၄၂၂၉၄]၊ မောင်လွမ်းမိုးကျော် [၁၂/လမန(နိုင်)၁၄၂၂၉၄] တို့နှင့် ပူးတွဲ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူး လျှောက်ထားလာမှုအပေါ် ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက တရားဝင်ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
**ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)**  
**မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန**  
**ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ****

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**  
ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၆၄/ဒဂုံရတနာ၊ မြေကွက် အမှတ်-၂၄၀၊ မြေကွက်တည်နေရာ-အမှတ်-၂၄၀၊ ကံတော်လမ်း၊ ၆၄/ဒဂုံရတနာရပ်ကွက်၊ ဒဂုံတောင် ဦးစိုးမြင့် (ခ) စစ်တာကြင် [၁၂/ကတတ(နိုင်) ၀၁၁၇၈၈] အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)စက်မှုမြေငှားဂရန် မြေအား ဂရန်အမည်ပေါက် ဦးစိုးမြင့် (ခ)စစ်တာကြင်ဖြစ်ပြီး ဒေါ်ခင်စိန် (ခ)ဒေါ်စိန်သွယ် သွယ်အောင်အား တရားပြိုင်ထားကာ ဒဂုံမြို့သစ်ခရိုင်တရားရုံးတော်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်- ၂၉/၂၀၂၃ ခုနှစ်တွင် ဦးသိန်းကိုမှ တရားလိုပြုလုပ်၍ ပဋိညာဉ်အတိုင်း အရောင်းအဝယ်မှတ်ပုံတင် စာချုပ်ချုပ်ဆိုပေးစေလိုမှုဖြင့် တရားစွဲဆိုခဲ့ရာ [၂၉-၂-၂၀၂၄] ခုနှစ်တွင် အနိုင်ဒီကရီချမှတ်ခဲ့ပြီး တရားမဏ္ဍိုင်အမှတ်-၇၄/၂၀၂၄ ၏ နေ့စဉ်မှတ်တမ်း၊ [၂၄-၅-၂၀၂၄] ခုနှစ်တွင် ချမှတ်သည့် ထုံးပုံကျအပြီးသတ်အမိန့်၊ ဒဂုံမြို့သစ်ခရိုင်တရားရုံး [၂၄-၅-၂၀၂၄]ရက်စွဲပါ စာအမှတ်-၆၃၄/၅-၂/၂၀၂၄ ၏ ဘီလစ်ခန့်စာ၊ တရားရုံးကိုယ်စား ဘီလစ်ဒေါ်ခင်ရုပ်လှိုင် [၇/ရကန(နိုင်)၀၆၂၂၆၄] မှ နှစ်(၆၀) မြေငှားစာချုပ်ရန်အမိန့်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတိပြားတို့ တင်ပြ၍ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားခြင်းအား မြေပုံကွင်းဆင်းစစ်ဆေးရာ အဆောက်အအုံရှိပြီး (၂)ထပ်တိုက် ဂိုဒေါင်(၁)လုံးရှိပြီး တရားရုံးမှ သေတ္တာဖြင့် ကွင်းဆင်းသိရှိကြောင်း လက်မှတ်ရေးထိုး ပေးပါသဖြင့် ဘီလစ်ဒေါ်ခင်ရုပ်လှိုင်၏ အရောင်းမြေပုံကူးလျှောက်ထားခြင်းအား တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
**ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)**  
**မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန**  
**ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**  
ဗဟန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၃၆၇၊ မြေကွက်အမှတ်-၇၅အီး/၁ဧရိယာ(၀.၂၅၇)ဧက၊ မြေကွက်တည်နေရာ အမှတ်-၁၃၄(စီ)၊ သံလွင်လမ်း၊ ရွှေတောင်ကြား(၁)ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ဒေါက်တာတန်ချန်တီတီ(-)၊ အမည်ပေါက် မြေပိုင်မြေအား အမည်ပေါက်(ခင်ပုန်း)ဒေါက်တာတန်ချန်တီတီကွယ်လွန်သဖြင့်ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်အမှတ်-၁၂/၂၀၅၅ (၁၇-၁-၂၀၅၅)နှင့်အများပြင်စာချုပ်အမှတ်-၂၃၇/၂၀၅၅(၁၃-၁၀-၂၀၅၅)ဖြင့် (စနိုး)ဒေါ်ခင်စားမှပိုင်ဆိုင်ပြီး ဒေါ်ခင်စားထံမှ အပိုင်ပေးစာချုပ်အမှတ်-၂၈၇၉/၂၀၀၇(၂-၈-၂၀၀၇)ဖြင့် ပိုင်ဆိုင်ခဲ့သည့် မြေပုံကူးဦးကျော်စိုး[၁၂/မကတ(နိုင်)၀၄၄၉၅၅] မှအမည်ပေါက် အရောင်းစာချုပ်အမှတ်-၂၅၉/၁၉၅၃(၁၈-၄-၁၉၅၃)၊ မိတ္တူမှန်ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်အမှတ်-၁၂/၁၉၅၅ (၁၇-၁-၂၀၅၅) မိတ္တူမှန်နှင့်အများပြင်စာချုပ်အမှတ်-၂၃၇/၂၀၅၅(၁၃-၁၀-၂၀၅၅)မိတ္တူမှန်၊ အပိုင်ပေးစာချုပ်အမှတ်-၂၈၇၉/၂၀၀၇ (၂-၈-၂၀၀၇)မိတ္တူမှန်နှင့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတိပြားတို့တင်ပြ၍ အမည်ပြောင်းလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင် ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှု မရှိပါကလုပ်ထုံး လုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
**ဌာနမှူး (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)**  
**မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန**  
**ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၄၃)၊ မြေကွက်အမှတ် (၄၁၀)၊ အကျယ်အဝန်း(အလျားအနံ) (၄၀ပေx၆၀ပေ)၊ ဧရိယာ (၀.၀၅၅)ဧက၊ (၂၄၀၀)စတုဂံပေပေရှိ ဦးကျော်စိုးအမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)မြေငှားစာချုပ်ဂရန်မြေကွက်ကြီးအနက်မှ တရားဝင်ပစ္စည်းပစ်တိုက်ရသေးသောမြေကွက်ကြီး၏ (ခေါင်းရင်းဘက်အခြမ်း)ဖြစ်သော မြေအကျယ်အဝန်း (အလျားအနံ) (၂၀ပေx၆၀ပေ)ရှိ မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ယခုအခေါ်အဝေါ် (၄၁၀) (ခေါင်းရင်း)၊ စေတနာ (၂)လမ်း (၄၃)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ်တပ်မတော်သည် (ဒေါ်ခင်စား) မိမိပိုင်ဆိုင်သော မွေအိမ်(၁)လုံး၊ ရေ၊ မီး အစုံအလင် အပါအဝင် ယင်းတို့နှင့်ဆက်စပ် ပတ်သက်လျက်ရှိသည့်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အရပ်အားလုံးတို့ကို နှစ်(၆၀) မြေငှားစာချုပ်ဂရန်ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထားစာချုပ် စာတမ်းများများစွာတကွ တရားဝင်လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ပြန်လည်ပေးပေးချက်ရှိသည့် တူ ဝန်သို့ပြန်သော ဦးမျိုးမြင့် (၉/ပရပ (နိုင်) ၀၆၅၇၀၃) ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိမိပိုင်ဆိုင်သူက [၂၀-၈-၂၀၂၄] ရက်စွဲပါ “မြေပိုင်ဆိုင်မှုအရောင်း အဝယ်စာချုပ်အရ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို အနက်မှ ဝန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေ၍ ဝယ်ယူထားပါသည်။ အဆိုပါပစ္စည်းနှင့်ပတ်သက်၍ အဆိုသတ်အခြေအနေအထားအရ တရားဝင်လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင် ရေးကိစ္စရပ်များကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသောကြောင့် ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်းအထောက်အထား များများဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့လက်ရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက တရားဝင်ပိုင်ဆိုင် ရေးကိစ္စရပ် များကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်ခင်ခင်လှ**<











**ပတ်စပို့ပျောက်ဆုံးကြောင်း**  
(၁) ဦးစောမြင့်၏ သမီး  
ကေသီစောမြင့် (၁၂/လမန(နိုင်)  
၀၁၉၆၂၁၂၁၂၁ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်  
အမှတ်(MH 574692)သည် ခရီး  
သွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့်  
တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြား  
ပေးပါရန်။  
**ဖုန်း-၀၉-၈၅၀၃၅၅၆**

**ပတ်စပို့ပျောက်ဆုံးကြောင်း**  
(၁) ဦးဝင်းနောင်၏ သား  
မင်းထွဋ်နောင် (၁၂/၁၈၆(နိုင်)  
၀၂၅၂၁၇၂၁၇၂၁ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်  
အမှတ်(MH 574691)သည် ခရီး  
သွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့်  
တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြား  
ပေးပါရန်။  
**ဖုန်း-၀၉-၄၂၁၁၇၆၂၂**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**  
**ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ (၈) ရပ်ကွက်၊ ကျန်စစ်**  
**မင်းအိမ်ရာ အပိုင်(၂)၊ တိုက်(၄၄)၊ အခန်း(၄၀၂)၊ စတုတ္ထထပ်၊ အကျယ်အဝန်း**  
**(၁၁၅၀) စတုဂံပေရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်။**  
ဖော်ပြပါ အမည်ပေါက် တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား  
အမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးကျော်ထွန်းဦး (၇/၀၈၆(နိုင်)၁၄၂၁၄၈) ထံမှ  
ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် ရောင်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်  
ဒေသအား စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် ပိုင်ရှင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူ  
မဆို အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက မှီငဲ့လုံ့လသော စာရွက်စာတမ်း  
မူရင်းအထောက်အထားများနှင့်တကွ ယနေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်  
တို့ထံသို့ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကုန်ဆုံးသည်အထိ  
ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီပြီးဆုံးသည်အထိ  
ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်  
ပါသည်။  
**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ**  
**ဦးစော်မောင်လွင်(LLB)**  
**အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၇၇၀၀)**  
**Ph:09-426779993**  
**E-51 Sagawar Street/FMI City , Hlaingtharyar.**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ သူရ(၆)လမ်း၊ (၉)  
ရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၁၀၄)တွင် ဆောက်လုပ်ထားသည့် (၂)ခန်းတွဲ (၆)ထပ်တိုက်  
၏ (၅)လွှာ၊ စတုတ္ထထပ်၊ (မြေရင်းခန်း)၊ တိုက်မျက်နှာမူလှည့် ညာဘက်ခြမ်း  
အကျယ်အဝန်း (၁၇၀x၅၇၀)ခန့်ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်  
အား မြေရင်း/ကန့်ကွက်သူချုပ်အရ ကန့်ကွက်ထုတ်ဖောက်ခွင့်ရှိသည့်  
တိုက်ခန်းဖြစ်ကြောင်း ရောင်းချခြင်းဖြင့် စီမံခန့်ခွဲပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဖွင့်ဟ  
ပြောဆိုခံခဲ့သည့် ဒေါ်ရွှေမိုးသူ(၁၁/၀၈၆(နိုင်)၀၄၅၆၁၇)ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ  
ဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။  
အဆိုပါအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤ  
ကြော်ငြာပါသည့်နေ့ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း မှီငဲ့လုံ့လသောစာရွက်စာတမ်း  
မူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်  
အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီပြီးဆုံးသည်  
အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန်  
ကြေညာအပ်ပါသည်။

**ညွှန်ကြားချက်အရ -**  
**ဒေါ်အိမ်နီကြူ LL.B , M.A (Business Law)**  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၉၅၃၃)**  
**အမှတ် (၃၇)၊ အနော်ရထာလမ်း၊ (၁၄) ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊**  
**ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၆၃၀၅၅**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၁)ရပ်ကွက်၊ နွယ်နီ(၆)  
လမ်း၊ အမှတ်(၃၀၅) ဟုခေါ်တွင်သော ဦးကျော်လွင်(၁၂/၂၃၇၈(နိုင်)၁၄၀၇၃၃)  
အမည်ပေါက်နှင့်(၆၀)ဂရမ်မြေအမျိုးအစား မြေနှင့်အကျယ်အဝန်းပေ(၂၀x၆၀)  
ရှိမြေပေါ်တွင်ဆောက်လုပ် ထားသောနေအိမ်ဆောက်အိမ်အပိုင်အပိုင်အကျိုး  
ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ဆက်စပ်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူ  
ဒေါ်ညွှန်သိန်း (၁၂/၂၃၇၈(နိုင်)၀၈၆၂၅၅)၏ သားသမီးများဖြစ်ကြသော ဒေါ်ညွှန်ဦး  
(၁၂/၂၃၇၈(နိုင်)၀၈၆၂၅၅)၊ ဦးစော်မင်းထွန်း(၁၂/၂၃၇၈(နိုင်)၁၄၀၉၅၀)နှင့်ဒေါ်မြင့်  
မြင့်ကြည်(၁၂/၂၃၇၈(နိုင်)၁၄၀၉၅၀)တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်  
အတွက် တန်ဖိုးငွေ၏ စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသဖြင့်  
ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း  
မှီငဲ့လုံ့လသော စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်  
ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်း  
အဝယ်ကို တရားဝင်ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေ  
ရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ**  
**ဒေါ်နီနီနိုင်(LL.B,D.M.L)** **ဒေါ်ဖြိုးရီ(LL.B,D.M.L,D.I.L,D.B.L)**  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၅၇၀၀၄) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၈၄၀၀၁)**  
**အမှတ်-၅၇၇/၅၆၇၊ အခန်း(၉၀၃)၊ ဇလွှာ၊ (MACTOWER)**  
**မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း နှင့်ကုန်သည်လမ်းထောင့်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊**  
**ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း-၀၉-၉၅၀၄၅၅၆၀၊ ၀၉-၉၅၀၄၅၅၆၉**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်  
- ၁၅၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ် ရွှေကမ်းသာယာ(၂)၊ မြေကွက်အမှတ်-၂၆၀(စီ)၊  
အကျယ်အဝန်း(၃၂၅၅)ပေရှိ ဦးကျော်လင်းနှင့် ဒေါ်ခင်သုစာဦးတို့ အမည်ပေါက်  
နှစ်(၆၀)ဂရမ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော နေအိမ်  
အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား ဒေါ်ရွှေလှ(၁၄/၀၈၆(နိုင်)၁၄၂၃၃၂)  
ကိုိုင်ဆောင်သူမှ ပိုင်ဆိုင်လက်ရှိဖြစ်ကြောင်းဝန်ခံ၍ ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေဖြစ်သူအား  
ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေမှလည်း ဝယ်ယူရန် သဘောတူညီခဲ့ပြီး  
ရောင်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသအား ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။  
အထက်ပါအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက  
ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ မှီငဲ့လုံ့လသောစာရွက်  
စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်  
ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်အား ပြီးမြောက်အောင် ဆက်လက်ဆောင်  
ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ**  
**ဦးစော်မောင်မောင်** **ဦးမင်းသိုက်စိုး**  
**(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) (စဉ်-၁၃၀၀၁) (အထက်တန်းရှေ့နေ) (စဉ်-၄၈၆၄၄)**  
**အမှတ်-၂၈၊ မင်းရဲကျော်စွာ(၁၈)လမ်း၊ (၃/၇)ရပ်ကွက်၊**  
**လှိုင်သာယာ(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၅၂၃၃၄**

**ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန**  
**ကုသရေးဦးစီးဌာန**  
**မြောက်ဥက္ကလာပပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး**  
**အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း**  
၁။ (၂၀၂၄-၂၀၂၅)ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ငွေလုံးငွေရင်းအသုံးစရိတ် ခွင့်ပြု  
ရန်ပုံငွေဖြင့် မြောက်ဥက္ကလာပပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၊ နှလုံးဆေးကုသဌာနရှိ  
GE Healthcare Cath Lab System စက်တွင် Spare Parts  
များဖြစ်သော Jedi 100 Vasc IT နှင့် Innova Touch Unit(Lift Interco  
ROHS PWA)များ အသစ်လဲလှယ်ခြင်းလုပ်ငန်းအား ဆောင်ရွက်မည်  
ဖြစ်ရာ မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူပါမည်။  
၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစည်းကမ်းများနှင့်လုပ်ငန်းစာရင်းအသေးစိတ်ကို  
သိရှိလိုပါက ဆေးရုံအုပ်ကြီးရုံးတွင် ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက် စုံစမ်းနိုင်  
ပါသည်။  
တင်ဒါပုံစံစာတင်ရောင်းချမည့် - (၂၃-၈-၂၀၂၄)(သောကြာနေ့)  
နေ့ရက်နှင့်အချိန် (နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီ)  
တင်ဒါလျှောက်လွှာပို့မည့် - (၆-၉-၂၀၂၄)(သောကြာနေ့)  
နေ့ရက်နှင့်အချိန် (ညနေ ၄:၀၀ နာရီ)  
**တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရေးကော်မတီ**  
**မြောက်ဥက္ကလာပပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး**  
**ဖုန်း-၀၉၆၉၉၄၂**

**ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်**  
**(၆) ကုန်းဘောင်(၁၁)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၀၉၇/၈)**  
**အကျယ်အဝန်း(၂၀x ၆၀)ပေခန့်၊ ကျောက်ခင်းစိန်(၁၂/မဂတ**  
**(နိုင်)၁၄၀၆၀၁)အမည်ပေါက်နှင့်(၆၀)ဂရမ်မြေကွက်နှင့်**  
**နေအိမ်အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း။**  
အထက်ဖော်ပြပါ မြေနှင့်အိမ်အား မြေအမည်ပေါက်ထံမှ အရောင်းအဝယ်  
ကတိစာချုပ်အဆင့်ဆင့်များဖြင့် ဖော်သိမ်းသိမ်းအောင်(၁၂/၀၈၆(နိုင်)၀၈၆၉၅၂)က  
တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး အရှင်အရှင်ကင်းရှင်းစွာဖြင့် လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်  
လက်ရှိကြောင်းနှင့်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသည့်အတွက်  
ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်(စရန်ငွေ)အချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ  
သည်။ အဆိုပါအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ မှီငဲ့လုံ့လသောစာရွက်စာတမ်း  
မူရင်းများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း မှီငဲ့လုံ့လသောစာရွက်  
စာတမ်း အထောက်အထား(မူရင်း)များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့လက်ထပ်လုပ်ငန်း  
ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေ  
နှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိ  
စေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ - ဒေါ်နွယ်နီအေး(LL.B)**  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၃၃၉)**  
**အမှတ်(၃/၃၀၄)၊ ဂန္ဓမာလမ်း၊ ဝေသာနီမြို့နယ်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊**  
**ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၂၅၂၀၀၀၇**

**အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒလမြို့နယ်၊ တာကြီးလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၃၆၉) ဟုခေါ်တွင်  
သော မြေအကျယ်အဝန်း (၄၀x၆၀)ပေရှိ မြေကွက်များနှင့်ယင်းမြေကွက်များပေါ်ရှိ အကျိုး  
ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးသည် မြို့ရွာနှင့်အိမ်ထောင်ရေးဦးစီးဌာန၏ မြို့မြေစာရင်းတွင်  
ဦးစိန်လှ (TTE-၁၃၃၄၄၄) အမည်ဖြင့် မှတ်သားတည်ရှိပြီး ၎င်း၏ထံမှ ဒေါ်အမာ  
(၁၂/၃၇၈(နိုင်)၀၉၅၃၅)မှ(၁၆-၆-၂၀၀၁)ရက်နေ့တွင် နှစ်ဦးသဘောတူညီပြီးမြေအရောင်း  
အဝယ်ကတိစာချုပ်အရ ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်လက်ရှိထား ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး  
ဖြစ်ပါသည်။  
အထက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်များနှင့် ယင်းမြေကွက်များအကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား  
ကျွန်ုပ် မိတ်ဆွေ မှူးစစ်တရားဝင်နှင့်မြို့ရွာကော်မရှင် မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်မှ ရောင်းချခြင်း၊  
ပေါင်ခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ နှံ့လွှတ်ခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်းတို့ကို တစ်နည်းနည်းဖြင့်(၁၄/၀၈၆)  
လုပ်ငန်းနှင့်အညီအောင် ကန့်ကွက်လိုအား ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေများထံရှိပြီး မှီငဲ့ လိုလဲပါက တရား  
ဥပဒေနှင့်အညီအရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ -**  
**ဦးစော်မိုးထွန်း(LL.B)**  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၄၅၇၇)**  
**အမှတ်(၁၀၁)၊ ပထမထပ်(၃၉)လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ၀၉-၄၂၀၇၃၃၉၀၉-၄၂၀၈၈၈၇၃၃**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**  
ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၁ကမ-၁၄/  
တိုးချဲ့၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ် ၁၅ ရပ်ကွက်၊ ပဒုမ္မာလမ်း၊ အမှတ်-၁၁၇၉ အလျား  
၁၀ပေ x အနံ ၆၀ပေရှိ ဒေါ်ညိုညိုစန်း အမည်ပေါက် မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ  
ရေ မီးအစုံအိမ်နှင့် မြေပေါ်မြေအောက်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို  
စာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ရောင်းချခွင့်ရှိသူ ဒေါ်ပိုင်တင် (၁၂/မဂဒ  
(နိုင်)၀၅၈၇၄၈)ထံမှ ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးရာစာမြင့် (၉/၀၈၆(နိုင်)  
၀၅၈၇၅၅) စရန်ငွေပေးပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်အပေါ် ကန့်ကွက်လိုပါက  
ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ (၇)ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်းမူရင်းအထောက်  
အထားအပြည့်အစုံဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှု  
တစ်စုံတစ်ရာမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်  
ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ -**  
**ဦးကျော်ဆွေဝင်း(LL.B,D.B.L,D.I.L)**  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၈၉၂)**  
**အမှတ်(၁၃၂၈)၊ ကုန်းဘောင်လမ်း၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊**  
**ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၉၀၉၂**

**အများသိစေရန်ကြေညာချက်**  
အင်းစိန်မြို့နယ်၊ မြို့သစ်(က+ခ)ရပ်ကွက်၊ က-၅ လမ်း၊ အမှတ်(၃၀၀)၊  
မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(မြို့သစ်/က)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၀၀)တွင် ၂ ခန်းတွဲ  
(၈)ထပ်တိုက် (Roof Slab) (Lift ၁စီးပါ) အဆောက်အအုံ ဆောက်လုပ်ခွင့်ပြုပါရန်  
မြေပိုင်ဆိုင်မှုအခြေပြ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြမြေစီမံ  
ခန့်ခွဲမှုဌာန၏ နှစ်(၆၀)ဂရမ် မြေအမည်ပေါက် ဒေါ်အေးအေးရီ၏ အထူးကိုယ်စား  
လှယ်လွှဲစာ(SP)ရရှိသူ ဒေါ်သိန်းမြင့်(၁၂/အစန(နိုင်)၁၆၃၆၅၄)မှ ၂၀၂၃/၂၀၂၄  
ခုနှစ်၊ မြေယာစီမံခန့်ခွဲရေးဌာနမှတ်တမ်းစာရွက်စာတမ်း(D/Map) ပူးတွဲလျက် တင်ပြ  
လျှောက်ထားလာရာတွင် မြေအမည်ပေါက်ဒေါ်အေးအေးရီ၏ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး  
ကတိပြားတင်ပြနိုင်မှုမရှိခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက မှီငဲ့လုံ့လသော  
အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာချက်ပါရှိသည့်နေ့မှစ၍ ရက်ပေါင်း (၁၅)ရက်  
အတွင်း လျှောက်ထားကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှု  
မရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်စိစစ်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်  
ကြောင်းအသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
အင်ဂျင်နီယာဌာန (အဆောက်အအုံ)  
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-( ၂၄-သမိုင်း )၊  
မြေကွက်အမှတ်-( 8 M )ဟုခေါ်တွင်သည့်မြေယာ( ၀.၀၉၀ )ဧကအကျယ်ရှိ B ဘိုးဘွားပိုင်အိမ်ယာ  
မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိအမှတ်( 8 M )၊မင်းဓမ္မလမ်းလမ်း( ၃ )ရပ်ကွက်၊မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊  
ရန်ကုန်မြို့ဟုခေါ်တွင်သည့်RC( ၂ )ထပ်အဆောက်အအုံအပါအဝင်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံး  
တို့ကို တရားဝင် ပြန်လှယ်ပေါက်အဖြစ်လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်ခွင့်အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချ  
ပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်းဝန်ခံကတိပြုသူများဖြစ်ကြသည့် ဦးရန်နိုင် ၁၂/အလန(နိုင်)၀၁၈၉၄၄ နှင့် ဒေါ်စန်းစန်း  
၁၂/အလန(နိုင်)၀၁၈၉၈၃ တို့ထံမှကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေကအပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက်စရန်ငွေ  
ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ကန့်ကွက်လိုပါကခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့်  
ယနေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်းကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့်သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်  
ပါကအရောင်းအဝယ်ကိုဥပဒေနှင့်အညီပြီးဆုံးသည်အထိဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းအများသိစေရန်  
ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေ၏လွှဲအပ်ချက်အရ-  
**ဒေါ်မေချောစိုးဦး** **ဒေါ်မေရည်စိုးဦး** **ဒေါ်မေစွန်းစိုးဦး**  
**LL.B,D.B.L** **LL.B,D.B.L** **LL.B,D.B.L,D.I.R**  
**( စဉ်-၇၇၅၅ )** **( စဉ်-၈၁၁၂ )** **( စဉ်-၁၃၂၃၅ )**  
**တ ရား လွှတ် တော် ရှေ့ နေ များ**  
**ခြံအမှတ်( ၅၀၇/အေ )၊ပြည်ရိပ်သာလမ်း၊ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ရန်ကုန်မြို့၊**  
**ဖုန်း-၀၉-၅၀-၅၇၇၃၄ ၀၉-၉၅-၅၀-၅၇၇၃၄ ၀၉-၅၁-၄၁၀၅၃**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် -  
( ၄၅ )၊ရွှေဝါထွန်းလမ်း၊မြေကွက်အမှတ်-( ၅၂၁ )ဟုခေါ်တွင်သည့်မြေယာ( ၀.၀၅၅ )ဧက  
အကျယ်ရှိနှစ်( ၆၀ )ဂရမ်မြေကွက် နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပါအဝင်  
အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ် အားလုံးတို့ကို တရားဝင် လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်ခွင့်အပြီးအပိုင်  
လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်းဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးမြင့်ဦး ၁၂/လသန(နိုင်)၀၁၅၆၄၂  
ထံမှကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေကအပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက်စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍  
ကန့်ကွက်လိုပါကခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား( မူရင်း )များဖြင့်ယနေ့မှစ၍  
(၇)ရက်အတွင်းကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့်သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက  
အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့် အညီပြီးဆုံးသည် အထိ ဆောင် ရွက် သွားမည် ဖြစ် ကြောင်း  
အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။  
ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေ၏လွှဲအပ်ချက်အရ-  
**ဒေါ်မေချောစိုးဦး** **ဒေါ်မေရည်စိုးဦး** **ဒေါ်မေစွန်းစိုးဦး**  
**LL.B,D.B.L** **LL.B,D.B.L** **LL.B,D.B.L,D.I.R**  
**( စဉ်-၇၇၅၅ )** **( စဉ်-၈၁၁၂ )** **( စဉ်-၁၃၂၃၅ )**  
**တ ရား လွှတ် တော် ရှေ့ နေ များ**  
**ခြံအမှတ်( ၅၀၇/အေ )၊ပြည်ရိပ်သာလမ်း၊ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ရန်ကုန်မြို့၊**  
**ဖုန်း-၀၉-၅၀-၅၇၇၃၄ ၀၉-၉၅-၅၀-၅၇၇၃၄ ၀၉-၅၁-၄၁၀၅၃**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ဒေါပုံမြို့နယ်၊ဇေယျာသီရိရပ်ကွက်၊ဇေယျာသီရိ( ၃ )လမ်း ၊  
တိုက်အမှတ်( ၃၀A )၊ပထမထပ်၊( ၁၂၃ပေx ၅၀ပေ )အကျယ်ရှိရေခင်းစုံလင်စွာပါရှိသည့်  
တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ် အားလုံးတို့ကို တရားဝင် လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်ခွင့်  
အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်းဝန်ခံကတိပြုသူဦးဆာမိ(ခ)ကျော်မြင့်  
TKA-092692၊၁၂/ပထ(နိုင်)၀၁၀၉၀၈၀၈မှကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေကအပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက်  
စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ကန့်ကွက်လိုပါကခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား  
(မူရင်း)များဖြင့် ယနေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်းကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့်  
သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါကအရောင်းအဝယ်ကိုဥပဒေနှင့်အညီပြီးဆုံးသည်အထိဆောင်ရွက်  
သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။  
ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေ၏လွှဲအပ်ချက်အရ-  
**ဒေါ်မေချောစိုးဦး** **ဒေါ်မေရည်စိုးဦး** **ဒေါ်မေစွန်းစိုးဦး**  
**LL.B,D.B.L** **LL.B,D.B.L** **LL.B,D.B.L,D.I.R**  
**( စဉ်-၇၇၅၅ )** **( စဉ်-၈၁၁၂ )** **( စဉ်-၁၃၂၃၅ )**  
**တ ရား လွှတ် တော် ရှေ့ နေ များ**  
**ခြံအမှတ်( ၅၀၇/အေ )၊ပြည်ရိပ်သာလမ်း၊ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ရန်ကုန်မြို့၊**  
**ဖုန်း-၀၉-၅၀-၅၇၇၃၄ ၀၉-၉၅-၅၀-၅၇၇၃၄ ၀၉-၅၁-၄၁၀၅၃**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂၇/၇) လူနေရပ်ကွက်  
အမှတ်(ရွှေပင်လုံအိမ်ရာ)မြေကွက်အမှတ်(၆၆)၊အကျယ်အဝန်း(၈၀x၈၀)အကျယ်ရှိ ဒေါ်နီနီအမည်ပေါက်  
သည် နှစ်(၆၀)ဂရမ်မြေကွက်(အရပ်ဒေါ်-ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ရွှေပင်လုံအိမ်ရာအပိုင်(၂)၊ နှင်းဆီလမ်း  
နှင့်နှင်းဆီ(၂)လမ်းထောင့်အမှတ်(၆၆/၇)ဟုခေါ်တွင်သည့် နှစ်(၆၀)ဂရမ်မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင်  
ဆောက်လုပ်ထားသည့်(၂)ထပ်အဆောက်အအုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်  
လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်ခွင့် အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ အမည်ပေါက်  
ဒေါ်နီနီဦး(၁၂/၃၇၈(နိုင်)၀၀၅၀၅၀)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ  
တစ်ချို့ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာစာထုတ်သည့်နေ့မှစ၍ (၀၄)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်  
မှုအထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ကန့်ကွက်မှု မရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ  
ဆက်လက် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ -**  
**ဒေါ်သူစာနေဝန်း (LL.B)** **ဒေါ်ထက်ထက်အောင် (LL.B)**  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၈၀၇၅) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၅၃၃၆)**  
**09-4080 988 22, 09-4008 600 81, 09-4588 879 18**  
**အမှတ် (1/A2)၊ မြသီတာအိမ်ရာ ၊ (၁၄/၃)ရပ်ကွက် ၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ် ၊ ရန်ကုန်မြို့။**

**“အများသိရှိစေရန်ကြေညာခြင်း”**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊(၃)ရပ်ကွက်၊ အောင်သိန္နီကသာဇေယျကျောင်းလမ်း၊ အမှတ်(၂၅)ပေါ်၌  
ဆောက်လုပ်နေသည့် အကျယ်အဝန်း(၁၅၀x၅၀ပေ)ရှိ ဒုတိယထပ်တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်ကို (၁-၂-၂၀၂၄)  
ရက်စွဲပါ “မြေနှင့်တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်”အရ ဒေါ်သန်းသန်းရီ [၀၀/ သမရ(နိုင်)၀၄၀၆၃၁]က ပိုင်ဆိုင်အကျိုး  
ခံစားလျက်ရှိပြီး တရားဝင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဟု ဝန်ခံပြောဆိုပြီး အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချလိုကြောင်း အဆိုပြု  
ကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေမှဝယ်ယူရန်အတွက် သဘောတူညီပြီး အရောင်းအဝယ်ပြုငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေ  
ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဤအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက မှီငဲ့လုံ့လသော အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ  
ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်အရေးဆိုနိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်  
အပြီးသတ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုပြီး ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**ဒေါ်မေရီ(၁၃/ကစန(နိုင်)၁၁၀၉၀၈)လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ -**  
**ဦးအုပုစိ** **ဒေါ်ဆုလှလှနိုင်**  
**အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်- ၅၃၀၇၇) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၅၅၅၄)**  
**အမှတ်(၂၅၁)၊ အင်းစိန်လမ်း၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း-09-260005183, 09-688905183**



**ဖခင်အမည်မှန်**  
မိတ္ထီလာမြို့၊ Royal  
ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း  
Grade-10 မှ မောင်ရှင်းခန့်  
အောင်၏ဖခင် ဦးဖိုးချော၏  
အမည်မှန်မှာ ဦးဖိုးချော/၅/  
အရတာ(နိုင်)၀၀၅၉၂၁ဖြစ်ပါ  
ကြောင်း။

**ပျောက်ဆုံးကြောင်း**  
(ဘ) ဦးကျော်စော၏သား  
ကျော်သူဟန် [၁၂/၉ကမ(နိုင်)  
၂၁၀၇၅၄]၏ MEO Class III  
result sheet သည် ခရီးသွားရင်း  
ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိ  
ပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။  
**ဖုန်း-၀၉-၄၂၆၁၇၀၇၄**

**မင်းရဲသီဟိုဠ်မြတ်တော်ရောင်း၊ အသီးကောက်ပုတ်ပြတ်စနစ်  
လုပ်ကိုင်ခွင့်အဆိုပြုလွှာအော်ယူခြင်း**  
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ငူခရိုင်၊ အုတ်တွင်းမြို့နယ်ရှိ  
မင်းရဲသီဟိုဠ်မြတ် (ဖက်စပ်)မှ ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် မိုးဦး၊  
မိုးနှောင်းတော့ခတ်ခြင်းလုပ်ငန်း၊ မြေဩဇာကျွေးခြင်းလုပ်ငန်း၊  
မီးခိုးမှိုင်းတိုက်ခြင်း လုပ်ငန်းများ အပါအဝင် အသီးရူးရသီးအတွင်း  
ထွက်ရှိမည့် သီဟိုဠ်သရက်စေ့များအား တစ်ရာသီအသီးကောက်  
ပုတ်ပြတ်စနစ်ဖြင့် လုပ်ကိုင်ခွင့်လျှောက်ထားသူများသည် အဆိုပြု  
လွှာများအား ၂၉-၂၀၂၄ ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ မြန်မာစက်မှု  
ပလန်တေးရှင်းလီမိတက်၊ ရုံးအမှတ်(၅၀)၊ နေပြည်တော်သို့ ပေးပို့  
တင်သွင်းနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။  
**မြန်မာစက်မှုပလန်တေးရှင်းလီမိတက်  
ဖုန်း-၀၆၇၃-၄၃၁၂၀၂၊ ၄၃၁၂၂၀ ၀၉-၅၉၆၆၀၄၂**

**MTSH MYANMAR THILAWA SEZ HOLDINGS PUBLIC CO. LTD.**  
Shwe Zabu River View Complex, 23G-1, No.3B, Tower (A), Penthouse-01 & 02, Strand Road, Ahlone Township,  
Yangon, Myanmar. Tel: (+951) 2301731, Email: info@mtshmyanmar.com

**ကောသလမကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေအစည်းအဝေး  
(11th Annual General Meeting ) ကျင်းပမည့်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာခြင်း**

၁။ မြန်မာသီလဝါ အက်(စ်)အီးဇက် ဟိုးဒင်းပတ်ဘလစ် အများနှင့်သက်ဆိုင်သောကုမ္ပဏီ လီမိတက်၏  
ကောသလမကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည် အထွေထွေအစည်းအဝေးကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပ  
ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း အစုရှယ်ယာရှင်များအား လေးစားစွာ အသိပေးအပ်ပါသည်-  
ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၂၀၂၄ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၂၀ ရက် (သောကြာနေ့)  
ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် (၁၀ : ၀၀) နာရီတိတိ  
ကျင်းပမည့်ပုံစံ - Zoom Webinar

၂။ ကောသလမကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည် အထွေထွေအစည်းအဝေး ကျင်းပပြုလုပ်မည့် အသေးစိတ်  
အချက်အလက်များအား ကုမ္ပဏီ၏website <https://mtshmyanmar.com> တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှု နိုင်  
ပါသည်။

၃။ အစည်းအဝေး တက်ရောက်ရန် မှတ်ပုံတင်ခြင်းနှင့် မဲပေးခြင်းတို့ ပြုလုပ်နိုင်ရန်အတွက် အစု  
ရှယ်ယာရှင်များမှ မှတ်ပုံတင်ထားသော တယ်လီဖုန်းနံပါတ်များသို့ website link ကို SMS ဖြင့် ပေးပို့သွား  
မည် ဖြစ်ပါသည်။

၄။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက MTSH ၏ Investor Relationship Department Phone No.  
09-96999 7808, 09-96999 7817 သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့  
မြန်မာသီလဝါ အက်(စ်)အီးဇက် ဟိုးဒင်းပတ်ဘလစ်  
အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်

**ကွန်ဒိုတိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်၍ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ ဒေါ်မြနီလမ်းနှင့်  
မဟာဆွေလမ်းထောင့်၊ အမှတ်(၆၅၅)၊ ပြည့်စုံချမ်းသာကွန်ဒို အမှတ်(၃)ပေါ်တွင်  
ဆောက်လုပ်ထားသော (၈၂) ထပ်တိုက်၊ အခန်းအမှတ်(၆၀၆) (၆-လွှာ)  
အကျယ်အဝန်း(၁၆၄၄) စတုဂံပေရှိ ကွန်ဒိုတိုက်ခန်း(၁)ခန်းနှင့် ကိုယ်ပိုင်မိတာ၊  
ကိုယ်ပိုင်မော်တော်ကား၊ ကားပါကင် (ကားတစ်စီးရပ်နားရန်နေရာ) အပါအဝင် အကျိုး  
ခံစားခွင့်များအားလုံးကို ဝယ်ယူရန် မေတ္တာဖြင့်အပြီးအပိုင်ပေးကမ်းခြင်း ကတိ  
စာချုပ်ဖြင့် ပိုင်ဆိုင်လက်ရှိထားသူဖြစ်သော ဒေါ်ကြည်ကြည်ဖြူဖြူ(၁၂/သကတ(နိုင်)  
၀၁၂၀၅၂)ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက တိုက်ခန်းရောင်းဖိုးပေးအပ်ပေးတစ်တစ်  
ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ်ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ စရန်ငွေပေးချေထားခြင်း  
နှင့်ပတ်သက်၍ မည်သူမဆိုကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထား  
စာချုပ်စာတမ်း(မူရင်း)များနှင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း  
ကျွန်ုပ်တို့လားရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အထက်  
ဖော်ပြပါ ကွန်ဒိုတိုက်ခန်းကို တရားဝင်နည်းလမ်းတကျအရောင်းအဝယ်စာချုပ်  
ဆက်လက်ချုပ်ဆို၍ ဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း  
အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ  
ဒေါ်ခင်မာမာ (LLB)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၃၆၀၀)  
အမှတ်-၅၀၊ ပထမထပ်၊ အခန်း(၆-၆)၊ ဘဏ်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၄၄၃၁၆**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**  
ကျွန်ုပ်တို့ Medical Garden Company Limited သည် 20-8-  
2024 ရက်နေ့တွင် အစုရှယ်ယာရှင်များအား အစည်းအဝေး အော်ယူ  
ကျင်းပခဲ့ပြီး အစုရှယ်ယာရှင်များအားလုံး သဘောတူညီချက်ဖြင့်  
ကုမ္ပဏီ၏ မတည်ငွေရင်းပမာဏအား ယခင်ငွေကျပ် သိန်း ၇၀၀၀ မှ  
ယခုငွေကျပ် သိန်း ၃၃၀၀၀ သို့ လျှော့ချပြောင်းလဲရန်အတွက် သဘော  
တူညီဆုံးဖြတ်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ထို့ပြင် ကျွန်ုပ်တို့ Medical Garden  
Company Limited သည် ကြေးမြီများ ကင်းရှင်းကြောင်း ကြေညာ  
အပ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ယခုသတင်းစာပါ နေ့ရက်မှစ၍ (၇) ရက်  
အတွင်း ကန့်ကွက်လိုသူများ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အသိပေး  
ကြေညာပါသည်။  
**Medical Garden Company Limited  
U KO KO Aung  
Director  
Ph:09-5113739**

**"ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်"**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ငူခရိုင်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-(၆) မြေ  
ကွက်အမှတ်-( ၉၉ )၊ မြေဧရိယာ(၂၄၀၀)စတုဂံပေရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်နှင့်ယင်း  
မြေကွက်တည်ရှိရာ အမှတ်-၉၉၊ တံသာဝတီ(၂၁)လမ်း၊ ၆-ရပ်ကွက်၊ တောင်ငူခရိုင်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊  
ရန်ကုန်မြို့၊ ဟုခေါ်တွင်သော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား အမည်ပေါက်တရားဝင်  
လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးနေသာလင်း  
(၀၂/မတ(နိုင်) ၀၈၉၈၅၅) ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ  
ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။  
သို့ပါ၍ အဆိုပါမြေကွက်နှင့်မြေကွက်ပေါ်ရှိအကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်နှင့်ပတ်သက်၍  
ဆိုင်ရွေးဆိုင်ခွင့်ရှိသူမည်သူမဆိုကြေညာချက်ပါသည့်နေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်းခိုင်လုံသော  
စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်  
ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်နေ့ အတွင်းကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စပေးနှင့်  
အညီဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ -  
ဒေါ်နန်းဆင့်ဆင့်ထွန်း (LLB) ဒေါ်မိုးမိုးအေး (LLB)  
D.B.L,D.M.L D.B.L,D.M.L,D.L.L  
(စဉ်-၀၂၆၀၉) WIPO,DL-101 Switzerland (စဉ်-၈၅၅၈)  
(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ) (ဖုန်း-၀၉-၄၂၅၄၅၅၅၂၀၂  
အမှတ်-၈၂၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ဗောဓိကုန်းရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာလမ်း၊  
မြေကွက်အမှတ်(၄-၄၇)ပေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်း (၄၂ နှစ် x ၁၀၆)ပေရှိ  
မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ဆိုင်ခန်းနှင့် ရောင်းအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်  
အရပ်ရပ်အားလုံးအား ဒေါ်ကျင်သီ [၁၂/လမန(နိုင်)၁၀၀၆၇၃] ဦးကျော်ကျော်အောင်  
[၁၂/လမန (နိုင်)၁၀၀၆၇၃]နှင့် ဒေါ်အေးသန္တာဆွေ [၁၂/မရက(နိုင်)၁၄၄၄၇၇]  
ကိုယ်ပိုင်ဆိုင်သူတို့မှ တရားဝင်လက်ရှိထား ပိုင်ဆိုင်ကာ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်  
ခွင့်ရှိသူဟု ထုတ်ဖော်ဝန်ခံကတိပြုပြီး ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်၏  
မိတ်ဆွေ ဒေါ်ဦးခင်ဝင်း [၁၁/စတန(နိုင်)၀၁၅၅၇၈]မှ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း  
ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။  
အဆိုပါအရောင်းအဝယ်နှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော  
စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍  
(၁၄) ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်  
အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အရောင်းအဝယ် ပြီးဆုံး  
သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများ  
သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**ဒေါ်ဦးခင်ဝင်း၏ လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ  
ဒေါ်နွယ်နွယ်ထွန်း (LLB, D.B.L)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၂၇၃၇)  
အင်းစိန်ရေနေအသင်းရုံးခန်း၊ စုပေါင်းရုံးဝင်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
ဖုန်း-၀၉-၅၉၆၆၀၇၄၁**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ညောင်ရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်လမ်း၊  
အမှတ်-၃၁/၃၂ ဟုခေါ်တွင်သော မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၅၃၂/၁၇၊ မြေကွက်  
အမှတ်-၃၁/၃၂၊ ဧရိယာ(၀-၉၁၁)ဧက အကျယ်အဝန်း (၁၂၂၂.၆၆ x ၁၂၂၂.၆၆) ပေ  
ရှိ ဦးထွန်းထွန်းနိုင်၊ ဒေါ်လှိုင်မင်းဦးအညီအညွတ် ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်  
ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို တရားဝင်လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်း  
ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးထွန်းထွန်းနိုင် (၁၄/ပမန(နိုင်)  
၀၀၀၉၉၉) ဒေါ်လှိုင်မင်းဦး (၁၂/ပမတ(နိုင်)၀၀၂၀၅၅)တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့အဆိုပါ  
ဦးထွန်းထွန်းနိုင်အောင် (၉/မကန(နိုင်)၀၉၂၀၀၁)မှ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန်  
အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း  
အထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့  
လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက  
ဥပဒေနှင့်အညီဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန်  
ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ -  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၀၀၀)  
(LLB,GTI(EC),DL-101, WIPO (Switzerland)  
အမှတ်(၃၃/အ) ၀၀၀၀၀၀၀၀ သိရိလမ်း၊ ဝေပေါင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့  
၀၉-၄၂၅၄၅၅၅၅၅ ၀၉-၄၂၅၄၅၅၅၅၅ ၀၉-၄၂၅၄၅၅၅၅၅**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ လင်းလွန်းမြောက်ရပ်ကွက်၊  
စစ်ကိုင်းလမ်း၊ တိုက်အမှတ်(၁၉)၊ (၆)ထပ်တိုက်၊ (၂)ခန်းတွဲ (၃)လွှာ/ဘီ၊ မြေဧရိယာ  
ခန့်၊ (ဒုတိယထပ်)အကျယ်အဝန်း (၁၄၄၅၀ပေ)ရှိ တိုက်ခန်းတစ်ခန်းနှင့် ကိုယ်ပိုင်  
စာ၊ မီးခွဲအကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို အရောင်းအဝယ်ဆက်စပ်  
စာချုပ်များဖြင့် ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးဆန်းညီညီလတ် [၁၁/သတန(နိုင်)၀၆၇၂၂၂]  
နှင့် ဒေါ်စောစောအေးလင်း [၇/ရတန(နိုင်)၀၈၉၈၀၀]တို့မှ ငှားတိုသလျှင် တရားဝင်  
ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဖွဲ့ဝင်ဝန်ခံ၍ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်း  
လာသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူများ ဒေါ်လှိုင်မင်းဦး(၆/ပမတ (နိုင်)၀၀၈၇၀၀)  
ဒေါ်ရွှေခမ်း [၄/ပမန(နိုင်)၀၀၄၆၅၈]နှင့် ဒေါ်တင်တင်ခင်စိန်စိန် [၄/ပမန(နိုင်)  
၀၀၄၆၅၆]တို့က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါ၍ အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်သည့်  
တိုက်ခန်း တန်ဖိုးငွေ၊ စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။  
သို့ပါ၍ ဖော်ပြပါတိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော  
စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍  
(၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်  
အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက အရောင်းအဝယ် ပြီးဆုံး  
သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများ  
သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ  
ဒေါ်စင်စင်ထွန်း (LLB)  
အထက်တန်းရေးရာ (စဉ်-၃၅၈၉၄)  
အမှတ် ၁၄၆/ဘီ၊ မုဒိတာအိမ်ရာ ၁၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊  
ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း - ၀၉-၄၂၀၄၅၅၈၈၊ ၀၉-၅၉၆၆၀၇၅၅၅**

**ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်  
(၂၄/၆)၊ လှူနေရပ်ကွက်အမှတ်-(၇/၆)၊ သန္တာလမ်း၊ အမှတ်-(၈၉/က)၊  
အကျယ်ပေ(၂၀x ၆၀)၊ ဧရိယာ(၀.၀၂၇)ဧက၊ (၁၂၀၀)စတုဂံပေရှိ  
ဒေါ်တင်အေး အမည်ပေါက်နှစ် (၆၀)မြေငှားစာချုပ် ထွက်ရှိထားသည့်  
မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ရေခဲအိမ် (၁)ထပ်အိမ်နှင့်  
ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း**  
အထက်ဖော်ပြပါလိပ်စာရိအိမ်မြေအား အရပ်ကတိစာချုပ်များဖြင့်  
ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး အရှုပ်အရှင်းကင်းရှင်းကြောင်းနှင့် လွှဲပြောင်းရောင်းချ  
ပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုသူ ဦးသက်ထက်ဦး [၉/မတမ (နိုင်)၀၁၁၃၀၀]  
ကိုယ်ပိုင်ဆိုင်သူထံမှ ဝယ်ယူရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးဘိုနိုင် [၁၄/  
ဘကလ(နိုင်)၂၁၀၄၆၅]ကိုယ်ပိုင်ဆိုင်သူမှ စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေထား  
ပြီးဖြစ်သောကြောင့် ကန့်ကွက်လိုသူမည်သူမဆို ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း  
အိမ်မြေပိုင်ဆိုင်မှု စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား(မူရင်း)များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်  
တို့ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မည့်သူ  
မရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်  
ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်သူကြားသူ  
ဦးဘိုနိုင်  
[၁၄/ဘကလ(နိုင်)၂၁၀၄၆၅]**  
**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ  
ဒေါ်အေးသန္တာစိန် (LLB)  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၅၈၀၀)  
အမှတ်-၃၇၄(ခ)၊ ကနောင်ဝန်မြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်  
ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၄၆၅၅၄**

**"တရားဝင်စနစ်မယားဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်  
အသိပေးကြေညာချက်"**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ (တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၆၆)ရပ်ကွက်၊  
အင်းဝအိမ်ရာ၊ အမှတ်(၈.၂၀၂)နေ့ ဒေါ်ခင်ကြည်မင်း [၁၂/အစန(နိုင်)၀၀၂၀၄၈]  
ကိုယ်ပိုင်ဆိုင်သူ၏ လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အသိပေးကြေညာ  
အပ်ပါသည်-  
UAE နိုင်ငံ Abu Dhabi မြို့တွင် လက်ရှိအလုပ်လုပ်ကိုင်နေသော ဦးပြည့်ဖြိုး  
နိုင် (@ Harry (ဘ)ဦးဘိုနိုင် [၁၂/စခန(နိုင်)၀၆၂၃၂၂] (Passport No- MD  
360783)နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်ကြည်မင်း(ဘ)ဦးမောင်မောင်အေး  
[၁၂/အစန(နိုင်)၀၀၂၀၄၈]တို့သည် (၁၅-၅-၂၀၀၈) ရက်နေ့တွင် အင်းစိန်မြို့နယ်  
တရားရုံးတော်တွင် နှစ်ဦးသဘောတူ အကြောင်းပေးထား၍ တရားဝင်လက်ထပ်  
ထိမ်းမြားထားခဲ့ပြီး (၂၀၁၁) ခုနှစ်တွင် သားတစ်ဦးမွေးဖွားခဲ့ပါသည်။ ဦးပြည့်ဖြိုး  
နိုင် (@HARRY)နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်ကြည်မင်းတို့သည် ယနေ့တိုင်  
ကွာရှင်းခြင်းမရှိပါကြောင်းနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေတစ်ဦးတည်းသာလျှင် ဦးပြည့်ဖြိုး  
နိုင် (@ HARRY)၏ တရားဝင်စနစ်မယားဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေး  
ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်သူကြားသူ  
ဒေါ်ခင်ကြည်မင်း  
[၁၂/အစန(နိုင်)၀၀၂၀၄၈]**  
**လွှဲအပ်သူကြားချက်အရ-  
ဒေါ်ယုန်းစော(LLB,D.B.L) ဒေါ်ကြည်ဖြိုး  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ  
(စဉ်-၅၀၄၆၅) (စဉ်-၁၇၄၈၂/၁-၂-၂၀၂၁)  
အမှတ်-(၉၃)၊ နဂရတလမ်း၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၉၆၆၀၄၅၅၄**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**  
မြောက် ၉၅၅ လာပမြို့နယ်၊  
မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁)၊ မြေ  
ကွက်အမှတ်(၉၄၄)၊ ၁၂၅၀ စတုဂံပေ  
မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၉၄၄)  
သုမိတ္တာ(၂၄)လမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊  
ဦးအုန်းကြွယ် ISM 215791 အမည်  
ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေအား ဦးအုန်း  
ကြွယ် (မောင်)သည်(၄-၁၀-၂၀၅၇)ရက်  
နေ့တွင်လည်းကောင်း၊ ဒေါ်လှိုင်  
(မိခင်)သည်(၄-၁၀-၂၀၀၈)ရက်နေ့  
တွင်လည်းကောင်း၊ အသီးအသီးလွန်  
ခဲ့ကြသဖြင့် ဦးကျော်စော [၁၂/၉ကမ  
(နိုင်)၀၈၄၄၂၂]မှ တရားဝင် အမှု  
ဆက်ခံပိုင်ဆိုင်သည့် တစ်ဦးတည်း  
သော သားတော်စစ်ကြောင်း မိမိမှလွှဲ  
ကြားသော အမှုဆောင်ခွင့်ရှိသူ  
တစ်ဦးတစ်ယောက် မှ မရှိသည့်မှာ  
မှန်ကန်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာ၊  
အမှတ်-၁၃၃၇/၂၀၂၄ (၁၁-၂-၂၀၂၄)  
ထောက်ခံကျမ်းကျိန်လွှာ(၂)စောင်၊  
သေစာရင်း၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်း၊  
နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်၊ ဂရန်မူရင်း၊  
ဝင်စာအမှတ်(၁၀၂၃၃/၈-၈-၂၀၂၄)  
ရက်စွဲဖြင့် မြေပြင်တွင် (၂)ထပ်အုတ်  
ညွှပ် (၂)လုံးမှ (၁)လုံးတွင် အိမ်ငှား  
ဒေါ်ခင်မာမာ နေထိုင်ခြင်းနှင့် ပတ်  
သက်၍ ဦးကျော်စောမှတာဝန်ယူ  
ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ အမှုဆက်ခံ  
ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်  
မြေပုံကူး လျှောက်ထား လာရာ  
တရားဝင် ခိုင်လုံသော အထောက်  
အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်  
နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်  
နိုင်ပါကြောင်း နှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါ  
က လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း  
ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်  
ပါကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါ  
သည်။  
**ဌာနမှူး  
(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)  
မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန  
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေး  
တော်မော်**

စဉ်	လျှောက်ထားသူ				လျှောက်ထားသူ			
	အမည်	မှတ်ပုံတင်	မြို့နယ်	မြေတိုင်း	မြေကွက်	မြေအမည်ပေါက်	လိပ်စာ	လျှောက်ထားသူ အကြောင်းအရာ
၀၁။	ဒေါ်အေးမြင့်	၁၂/သကတ(နိုင်)၀၀၀၂၂	သာကေတ	၈	၄၄၄/၈	ဒေါ်မြတ်	၄၄၄/၈၊ နဂရတ(၂)အထက်လမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၀၂။	ဒေါ်မင်းသိန်းနု	၁၀/မဒန(နိုင်)၀၀၄၄၀၀	မရမ်းကုန်း	၁၀	၂/ည-၂၂/အ-၂	ဒေါ်ခင်သက်နိုင်	၄၄၄/၈၊ သီရိမင်္ဂလာလမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၀၃။	ဒေါ်မာလာလှိုင်	၁၀/စခန(နိုင်)၀၀၄၄၀၄	ဒဂုံမြောက်	၃၅	၄၄၅	ဒေါ်တင်ညီအောင်	၄၄၅၊ ဗဟိုရိလမ်း၊ (၃၅)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၀၄။	ဒေါ်ခင်စင်	၉/မရ(နိုင်)၀၀၄၆၆၆	ဒဂုံမြောက်	၂၄	၂၂၀/က	ဒေါ်ကျော်ကျော်အောင်	၂၂၀/က၊ ဝတ်လမ်း၊ (၂၅)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၀၅။	ဒေါ်ခင်သီတာနု	၁၂/သမတ(နိုင်)၀၀၂၀၅၀	ဒဂုံမြောက်	၃၁	၂၂၆	ဒေါ်မောင်မောင်ကြည်	၂၂၆၊ ဝေယျာအေးမြို့နယ်၊ (၃၁)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၀၆။	ဒေါ်ခင်စန္ဒာ	၁၂/ဒကန(နိုင်)၀၀၂၅၅၁	တပေ	၃၄-၈	၁၆အေ၀၇	ဒေါ်အေးအေး	၁၆အေ၀၇၊ ဝေယျာအေးမြို့နယ်၊ (၃၁)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၀၇။	ဒေါ်ခင်စန္ဒာ	၉/မရ(နိုင်)၀၀၂၅၅၁	ဒဂုံမြောက်	၄၄	၄၄၀	ဒေါ်ခင်စိန်စိန်	၄၄၀၊ နဂရတ(၄)လမ်း၊ (၄၄)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၀၈။	ဒေါ်ခင်သန်းအေး	၁၂/သကတ(နိုင်)၀၀၄၄၇၆	သာကေတ	၁/အနော်ရ	၄၄/က	ဒေါ်မာမာ	၄၄/က၊ အနော်ရ(၂)လမ်း၊ ၁/အနော်ရရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၀၉။	ဒေါ်ခင်စိန်	၁၂/လရန(နိုင်)၀၀၁၂၅၄	ဒေါ်	၄၄	၄၄	ဒေါ်တင်ဖြူ	၄၄၊ ဒေါ်တင်ဖြူအောင်လမ်း၊ အထောက်ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၁၀။	ဒေါ်ခင်ထက်ထက်	၁၂/သမတ(နိုင်)၀၀၄၄၄၄	သာကေတ	၁၀/တောင်	၂၂၆၇/အ-၁	ဒေါ်ကျော်စော	၂၂၆၇/အ-၁၊ ဝေယျာအေးမြို့နယ်၊ (၃၅)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၁၁။	ဒေါ်ခင်ဖြူ	၁၂/လရန(နိုင်)၀၀၁၀၆၆	ဗဟန်း	၃၅	၄၂/၁-၁	ဒေါ်တင်အေး	၄၂/၁-၁၊ သီရိမင်္ဂလာလမ်း၊ အထောက်ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၁၂။	ဒေါ်ခင်ဖြူ	၁၂/လရန(နိုင်)၀၀၁၀၆၆	ဗဟန်း	၃၅	၄၂/၁-က	ဒေါ်တင်အေး	၄၂/၁-က၊ သီရိမင်္ဂလာလမ်း၊ အထောက်ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၁၃။	ဒေါ်ခင်ရန်လွန်	၉/မရ(နိုင်)၀၀၄၄၀၆	ကမရတ်	၃၆D	၂၆အေ(၁၁)/၂	ဒေါ်နွယ်နွယ်	၂၆အေ(၁၁)/၂၊ သလွင်လမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၁၄။	ဒေါ်ခင်အေး	၁၂/သကတ(နိုင်)၀၀၁၀၆၆	သာကေတ	၃၅	၄၂/၁-၁	ဒေါ်တင်အေး	၄၂/၁-၁၊ သီရိမင်္ဂလာလမ်း၊ အထောက်ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၁၅။	ဒေါ်ခင်ဖြူ	၁၄/ပမန(နိုင်)၀၀၆၄၇၇	ဒဂုံမြောက်	၄၀	၁၀/ကနပုံအိမ်ရာ	ဒေါ်တင်အေး	၁၀/ကနပုံအိမ်ရာ	အမည်ပြောင်း
၁၆။	ဒေါ်ခင်မင်းသိန်း	၅/တဆန(နိုင်)၀၀၄၄၇၁	ဒဂုံမြောက်	၈၃	၂၄၅	ဒေါ်ခင်စိန်စိန်	၂၄၅၊ ကြာညီလမ်း၊ (၄၀)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၁၇။	ဒေါ်ခင်ရည်သင်း	၁၂/လမန(နိုင်)၀၀၄၄၇၉	လှိုင်	၁၅	၆၄/ပ	ဒေါ်ခင်စိန်စိန်	၆၄/ပ၊ ကြာညီလမ်း၊ (၇)ရပ်ကွက်	အမည်ပြောင်း
၁၈။	ဒေါ်ခင်ရည်အေး	၁၂/ကတ(နိုင်)၀၀၄၄၀၅						







**အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ ရတနာလမ်း၊ အမှတ် (၄၄) ဟုခေါ်တွင်သော (၂)ခန်းတွဲ (၆)ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံ၏ မြေညီထပ် (မြေရင်းခန်း)၊ (၁)ပြင်ပကျပ် (၅၀ပေ) အကျယ်အဝန်းရှိ တိုက်ခန်းနှင့်တကွ ယင်းတိုက်ခန်းတွင် တွယ်ကပ်တပ်ဆင်ထားသည့် လျှပ်စစ်မိတာ၊ ရေပေးစနစ်၊ ဖွဲ့စည်းအစုံအပင်အစုံအပင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးတို့ကို ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူများဖြစ်ကြသော ဦးထွန်းစိုး [၁၁/ပထက (နိုင်) ၀၄၅၇၃၂]နှင့် ဒေါ်လှစင်စော [၁၁/ပထက (နိုင်) ၀၈၆၇၃၂]တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ထိုကဲ့သို့ အရောင်းအဝယ်ပြုခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ နှစ်နာမူတစ်စုံတစ်ရာအကြောင်းရှိနိုင်သည့် မည်သည့်ဆိုင်ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြေညာခြင်း (၇) ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်ချက်မရှိပါက တည်ဆဲဥပဒေများအား မဆန့်ကျင်စေဘဲ အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -  
**ဦးထွန်းစိုး** (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၄၄၈)  
**အမှတ် (၄၆/ပထက)၊ မဟာဗန္ဓုလမ်း၊ မြောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၄၄၄၁၁၂၁၁**

**သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း**

ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ အမှတ်- ၁၅၀/ အထက် ပုဇွန်တောင်လမ်းမကြီး၊ တောင်လုံးပြန်ရပ်ကွက်နေ ဒေါ်နော်ဝါးထူး [၇/ကတခ(နိုင်) ၀၇၅၃၃၂]၏သား မောင်ဟိန်း ထက်ဇော် [၇/ကတခ(နိုင်) ၁၇၆၄၃၂]သည် မိခင်နှင့် မိသားစုအပေါ် ဂုဏ်သိက္ခာညှိုးနွမ်းအောင် အကြိမ်ကြိမ်ပြုလုပ်နေ၍ ယနေ့မှစ၍ သားအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ပါကြောင်း။ နောက်နောင် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သော မည်သည့်ကိစ္စမဆို တာဝန်ယူဖြေရှင်း ပေးမည်မဟုတ်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

**မိခင် - ဒေါ်နော်ဝါးထူး**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**

ဦးလင်းထွန်းဦး (၁၂/တမန (နိုင်) ၁၃၂၇၈၄) တိုင်ဆောင်သူ၏ ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း ကြေညာအပ်ပါသည် -

**ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သာဓကတမြို့နယ် (၈) ရပ်ကွက်၊ နဝရတ်လမ်းကျယ်၊ အမှတ်-၁၇၊ ဒုတိယထပ်၊ (၃-လွှာ)၊ အကျယ်အဝန်း (၁၉ x ၅၄ ပေ) ရှိ မိန့်ကုန်ဒီတိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက်သော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အရပ်အားလုံးကို အဆက်အစပ် စာချုပ်များဖြင့် လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အရပ်အားလုံးကို (၁၂/သပက (နိုင်) ၁၆၄၀၅၈) ထံမှ အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် အတွက် (၂၀-၈-၂၀၂၄) ရက်နေ့တွင် စရန်ငွေတချို့အား ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ တိုက်ခန်းအား အရောင်းအဝယ်ပြုခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက သက်ဆိုင်သည့် မူရင်းစာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ယနေ့ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပြီး သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုတစ်စုံတစ်ရာမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။**

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဦးသန်းလွင်ဦး (LL.B)	ဒေါ်အိအိအေး (LL.B)	ဒေါ်ခိုင်သန်းဇင် (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၄၄၁)	တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၄၄၆)	အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၄၄၂)

အမှတ်-၇၉၆၊ လေယူသုလမ်း၊ မေတ္တာညွန့်ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
 Ph : 09-250560773, 09-68594228

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာဓကတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၀/တောင်၊ မြေကွက်အမှတ် (၆၇၈/ခ)၊ ဧရိယာစတုရန်းပေ (၂၀ပေ x ၆၀ပေ)ရှိ နှစ်(၆၀) မြေငှားဂရန်စာချုပ်မြေကွက်နှင့်တကွ ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အမှတ် (၆၇၈/ခ)၊ သာဓကတ(၃)လမ်း၊ ၁၀/တောင်ရပ်ကွက်၊ သာဓကတမြို့နယ်ဟု ခေါ်တွင်သော အိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အရပ်အားလုံးတို့သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် (၁) ဦးခိုင်လွင် (၂) ဒေါ်ခင်ရွှေ အမည်ဖြင့် မှတ်သားတည်ရှိပါသည်။ အဆိုပါမြေနှင့်အိမ်အား မိဘနှစ်ပါးထံမှ အမွေဆက်ခံ၍ လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ထားသူများဖြစ်သော (၁) ဒေါ်ခင်ယုနွယ် [၁၂/သပက (နိုင်) ၀၀၀၇၇၀] (၂) ဒေါ်ခင်ယုနွယ် [၁၂/သပက (နိုင်) ၁၂၀၈၁၆]တို့က မိမိတို့သာလျှင် လွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့်ရှိပါကြောင်း အမွေစားအမွေခံအစ အမှုအခင်း အရှုပ်အရှင်းကင်းပါကြောင်း တရားဝင်လက်ရောက် လွှဲပြောင်းရောင်းချပေးပါမည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုသူများထံမှ ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ဤကြေညာခြင်းနှင့်အညီ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထား မူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ဆက်သွယ်၍ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -  
**ဒေါ်ခင်ရွှေ (LL.B, DBL, DML)**  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၆၅၅၈)**  
**အမှတ်(၃၅)၊ အခန်း(၁၀၂)၊ ဦးစိစာရအိမ်ရာ၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ 09-420119478**

**“သက်ဆိုင်ပါက ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း”**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ သုတလမ်း၊ အမှတ်(၄၂၅-က) မြေပေါ်တွင်ဆောက်လုပ်ထားသော (၁)ခန်းတွဲ (၆)ထပ် တိုက်ခန်း (၅)လွှာ အကျယ်အဝန်း (၁၈ပေ x ၅၄ပေ)ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် ကိုယ်ပိုင်မိတာ၊ ကိုယ်ပိုင်ဖော်တာအပါအဝင် ယင်းတိုက်ခန်းတွင်တပ်ဆင်ပါရှိသော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အရပ်အားလုံးတို့ကို ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း အဆိုပြု၍ လက်ရှိလက်ဝယ်ထား စီမံခန့်ခွဲရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးမောင်မောင်သန်း (၁၁) ဦးလှသန်း [၁၂/ဥပက (နိုင်) ၀၄၅၇၃၂]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးကတိ စာချုပ်ချုပ်ဆို၍ ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ဤအရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်သည့် တိုက်ခန်းအပါအဝင် ယင်းတိုက်ခန်း၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အရပ်အားလုံးနှင့်ပတ်သက်၍ သက်ဆိုင်ပါက ကန့်ကွက်လိုပါလျှင် ကြော်ငြာပါသည့် နေ့ရက်မှ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက် ကန့်ကွက်သည့်တိုင် ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည့်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်မောင်မောင်လှ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ  
**ဒေါ်ခင်ခင်နန်းစော (LL.B)**  
**အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၇၄၄၉၉)**  
**အမှတ်(၇၆၅)၊ ပထမထပ်၊ အခန်းအမှတ်(၁၀၃/စ)၊ MAC Tower ၊ ကုန်သည်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။**  
**ဖုန်း- ၀၉-၄၂၀၉၇၈၃၂၊ ၀၉-၇၈၀၂၉၀၄၄**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၆)၊ ပင်းယ (၁)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၄၆)၊ အကျယ်အဝန်း(၄၀ပေ x ၆၀ပေ)ရှိ ဧရိယာပိုင် (AA-၀၂၀၄၆၅)အမည်ပေါက် ဝယ်ယူခြင်းအတွင်းမှတစ်ဆင့် ဝယ်ယူရန် ရသေ့သော အနေအထားဖြင့် မြေကွက်ကို မှားယွင်းစွာ ဝယ်ယူခြင်း (ဘယ်ဘက်ခြမ်း) (၂၀၂၀-၆၀၆၀)ရှိ မြေအစိတ်အပိုင်းနှင့် နေအိမ်အား ဝယ်ယူရန်အတွက် အစွမ်းအား အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်အဆင့်ဆင့်များဖြင့် ဦးလှစွေ (BQ-၀၀၉၇၁) (၁၂/အစန (နိုင်) ၀၄၅၇၆၉) က တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး အစွမ်းအား ကင်းရှင်းစွာဖြင့် လက်ဝယ်ထားရှိပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိကြောင်းနှင့် လွှဲပြောင်းရောင်းချ ပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လက်ဝယ်ယူရန် (စရန်ငွေ) အချို့ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူအဖြစ် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာခြင်းနှင့်အညီ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား (မူရင်း) များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လက်ဝယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည့်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -  
**ဦးလှစွေ (LL.B)**  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၂၃၃၉)**  
**အမှတ်(၃/၃၀၄)၊ ဂန္ဓမာလမ်း၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။**  
**ဖုန်း- ၀၉- ၂၅၂၀၀၀၇၈**

**အများပြင်ဆင်ကြောင်းကြေညာခြင်း**

ကျွန်ုပ်အား လွှဲအပ်ချက်ပေးသူ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ (၁၈-၈-၂၀၂၄)ရက်နေ့ ကြေးမုံသတင်းစာ ကြော်ငြာစာမျက်နှာ (၂)တွင် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြော်ငြာတွင် နှစ်(၆၀) မြေငှားဂရန်စာချုပ် အမည်ပေါက်အမှန်မှာ ဦးအောင်ကျော်စံ + ၁ ဟု ကြော်ငြာရာ ဦးအောင်ကျော်စံ + ၁ ဟု မှားယွင်းဖော်ပြပါရှိခဲ့ပါသဖြင့် အမည်ပေါက်အမှန်မှာ ဦးအောင်ကျော်စံ + ၁ ဟု ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပေးပါရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ချက်အရ -  
**ဦးအောင်ကျော်စံ (LL.B)**  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၁၀၄၈၉/၂၀၁၅) ဖုန်း - ၀၉- ၄၄၄၄၄၅၂၂**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁)၊ ရွှေပြည်စိုးလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၆၅)၊ အကျယ်အဝန်း (၄၁x၆၀)ပေရှိ ဦးစန်းအောင် အမည်ပေါက် နှစ် (၆၀) ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အရပ်အားလုံးကို အရောင်းအဝယ် ဆက်စပ်စာချုပ်များဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်၍ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဒေါ်ဌေးဌေးဝင်း [၁၂/ဥပက (နိုင်) ၀၁၇၆၃၁]မှ ရောင်းချလိုကြောင်းကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေ၍ ဝယ်ယူပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက သက်ဆိုင်သောစာရွက်စာတမ်းမူရင်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါပြီး (၇)ရက်အတွင်းကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

(လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ)  
**ဒေါ်ယုယုနွယ် (LL.B, D.B.L)**  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၁၅၅၅၈)**  
**အမှတ် (၁၀၁၅/ဘီ)၊ ဗိုလ်မှူးမထူးလမ်း၊ (၄၄) ရပ်ကွက်၊**  
**ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။**  
**၀၉-၄၅၀၆၅၇၇၃**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ (၁၉)ရပ်ကွက်၊ ကံကော် (၁)လမ်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၈)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၃၁၈/ခ)၊ (အလျား ၂၀ပေ x အနံ ၆၀ပေ)ရှိ ဦးရွှေလှဝင်း အမည်ပေါက် မြေချပါမစ်မူရင်းမြေကွက်နှင့် နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အရပ်အားလုံးကို အရောင်းအဝယ် ထားသူဖြစ်သော ဒေါ်အုန်းအေးသက်သာ [၁၄/ကပန (နိုင်) ၁၇၄၉၃၂]ထံမှနေ၍ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ဖြူဖြူဌေး [၁၂/အစန (နိုင်) ၁၇၄၄၃၂]မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေထားပြီးဖြစ်၍ ယခုကြေညာသည့်နေ့ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ခိုင်လုံသောအထောက်အထား မူရင်းများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက မြေနှင့်နေအိမ်အရောင်းအဝယ်ကိစ္စအား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ  
**ဒေါ်ဖြူဖြူဌေး**

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ  
**ဦးရဲထွန်း**  
**(စဉ်- ၂၄၄၀)**  
**(LL.B, D.B.L, D.A.Psy)**

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ  
**ဒေါ်အေးမာလှိုင်**  
**(စဉ်- ၁၃၃၇)**  
**(LL.B)**

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ  
**တိုက်အမှတ်(၄၈၇/က)၊ မြေညီထပ်၊**  
**အောင်ဗမ္မာလမ်း၊ ကြီးပွားရေးရပ်ကွက်၊**  
**သယံဇာတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာ**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁)၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ် (၆/၉)၊ မန္တလေးလမ်း၊ အိမ်အမှတ်(၂၁၁/က)၊ အလျား (၆၀)ပေနှင့် အနံ (၁၀)ပေရှိ ဂရန်မြေအမျိုးအစား မြေကွက်အား မူလပိုင်ရှင်အမည်ပေါက် ဦးအုန်းမောင်(ခ) ဦးစောအုန်းမောင် [L/RGN ၀၀၀၀၇၇/ ၁၂/ရပသ (နိုင်) ၀၀၄၅၇၃၂]၏ သမီးဖြစ်သူ မနန်းတင်တင်ရီ [၁၂/ရပသ (နိုင်) ၀၀၂၉၂၂]မှ မိမိသာ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့်ရှိပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုရောင်းချကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူမှ အလျား(၆၀)ပေနှင့် အနံ(၂၀)ပေအနက်မှ အလျား(၆၀)ပေနှင့် အနံ(၁၀)ပေ (ခေါင်းရင်းခြမ်း)အား ဝယ်ယူရန် ရောင်းဖိုးငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသအား စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါအရောင်းအဝယ်ကိစ္စနှင့်ပတ်သက်ပြီး ကျွန်ုပ်အိမ်ကိုင်မောင်မူရင်းများနှင့် အခြားသောသူများ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသည့်ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်အား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ  
**ဒေါ်ခိုင်သခင် (LL.B)**  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၂၇၀၄)**  
**အမှတ်(၄၆)၊ ပထမထပ်၊ မဟာဗန္ဓုလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊**  
**ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း- ၀၉-၄၂၀၀၀၉၅၅**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ အုန်းတောဘုရားလမ်း၊ ဟံသာရိပ်မွန်အိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ်(၁၈၀)၊ အခန်းအမှတ် (၂၀၂) ကို ဌာနနှင့် အကျိုးတူဆောင်လုပ်သော အောင်ဇမ္ဗူဆောင်လုပ်ရေးထံမှ ဒေါ်မိုးမိုးတင် [၁၂/ကမရ (နိုင်) ၀၈၉၇၃၂]က ဝယ်ယူခဲ့ပြီး ၎င်းထံမှ စပ်ဆက် စာချုပ်များဖြင့်ပြန်လည် ဝယ်ယူထားသူ ဒေါ်တင်တင်ဝင်း [၁၂/ကမရ (နိုင်) ၀၃၆၆၃၆]က ၎င်းအမည်ဖြင့်တိုက်ခန်း ပိုင်ဆိုင်ခွင့်စာအုပ်ပြုလုပ်ပေးပါရန် ဌာနသို့ လျှောက်ထားလာပါသည်။ ထုတ်ပေးရန်မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ (၁၄)ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား ပြည့်စုံစွာဖြင့် တင်ပြကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

**အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဌာန**  
**မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန**

**ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်**

၂၁-၈-၂၀၂၄ ရက် နေ့ကြေးမုံသတင်းစာ စာမျက်နှာ (၂၁)ပါ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ ဒေါ်ငယ်ငယ်သိန်း ညွှန်ကြား ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာချက် မှ ကြော်ငြာတွင် ဒေါ်ကျော်ထူးအစား ဦးကျော်ထူးဟု အမှန်ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်။

**ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ မြို့ဟောင်းအနောက်ရပ်ကွက်၊ ရန်ကုန်-သန်လျင်တံတားအနီး၊ ကြယ်စင်မြို့တော်အိမ်ရာစီမံကိန်း၊ အဆောက်အအုံအမှတ်- A2 တွင် ၈ ထပ် RC ကွန်ကရစ်တိုက်ခန်းအမျိုးအစား၊ တိုက်အမှတ်(၂)၊ အခန်း အမှတ် (၇၁၈) Type(E)၊ ၇ လွှာဟု ခေါ်တွင်သော ဧရိယာစတုရန်းပေ (၁၇၅၂) အကျယ်အဝန်းရှိသည့် ကွန်ကရစ်တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းတွင်ပါရှိသော လေအေးပေးစက် (၅)လုံးအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အရပ်အားလုံး တို့အား အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းကို ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**

အထက်ဖော်ပြပါ ကွန်ကရစ်တိုက်ခန်းနှင့်တကွ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အရပ်အား တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဟု ဝန်ခံကတိပြုသူများ ဦးစန်းသန်း [၁၂/သပက (နိုင်) ၁၄၄၅၃၂]၊ ဒေါ်ဝင်းပပ [၁၂/သပက (နိုင်) ၀၀၈၆၇၇]တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေ ဒေါ်မိုးမိုးမိုး [၁၂/မက (နိုင်) ၀၈၈၁၃၁] က အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသအား စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူများအနေဖြင့် ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်မာသော စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား (မူရင်း) များနှင့်တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လက်ဝယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -  
**ဒေါ်သီရိလှိုင် (LL.B, C.B.L, D.B.L, LQB(UK), B.D.S, E.D.S)**  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၁၅၆၀)**  
**အမှတ် (၉၇/ခ)၊ နတ်မောက်ပန်းခြံ (၁)လမ်း၊ ၆/၃ ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၄၃၁၁၃၆၉**

**ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ၃ ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာလမ်းနှင့် ပြည်တော်အေးလမ်းထောင့်ရှိ အမှတ်- ၁၂၂၈၊ (၂)ခန်းတွဲ(၆)ထပ်ကန်ထရိုက် တိုက်ခန်း၏ခေါင်းရင်းဘက်ခြမ်း၊ အပေါ်ဆုံးထပ်၊ (၆/လွှာ)တိုက်ခန်းကိုဝယ်ယူ လက်ဝယ် ရရှိပြီးဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း**

အထက်ပါတိုက်ခန်းသည် (၁၃.၁၀.၂၀၂၂)ရက်စွဲပါ “မြေရှင်နှင့်ကန်ထရိုက်တာ တို့နှစ်ဦးသဘောတူကတိစာချုပ်” အရ ကန်ထရိုက်တာဦးလှမြင့်(၁၂/ မကတ(နိုင်) ၁၂၀၄၉၇)က အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိသည့်တိုက်ခန်းဖြစ်ပြီး ကန်ထရိုက်တာဦးလှမြင့်မှတစ်ဆင့် လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်ရောင်းချခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုရောင်းချသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးခိုင်ထွဋ်(၁၂/ အစန(နိုင်) ၁၅၅၄၄၂) ကို ခိုင်မာသော သက်သေခံကန်ထရိုက်တာ ဦးလှမြင့်ထံသို့ ရောင်းဖိုးငွေများအပြေအကြေးပေးချေ၍ တိုက်ခန်းလက်ရောက်ရရှိပြီး ဖြစ်ကြောင်း အများသိရန်စေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -  
**ဒေါ်တင်တင်မြ (LL.B, LL.M, D.B.L)**  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၈၀၀၄)**  
**အမှတ်(၅၀/၅လွှာ)၊ အနောက်မြင်းမြိုင်တွင်းလမ်း၊ တာမွေမြို့နယ်၊ (ခ)ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်။ ဖုန်း- ၀၉- ၅၀၄၃၃၈၃**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ လင်း/မြောက်ရပ်ကွက်၊ ဇလွန်လမ်း၊ အမှတ်(၁၆) ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော (Hall Type) (၆)ထပ်တိုက်ခန်း (မှန်ခန်းထပ်စားအပါ) ဧရိယာ (၂၅x၅၀) ပေ ကျယ်ဝန်းသော တိုက်ခန်းတစ်ခန်းနှင့် ကိုယ်ပိုင် (ရေ+မီး)အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အားလုံးကို ဝယ်ယူရန် လက်ရှိတရားဝင်ပိုင်ရှင်ဖြစ်သော ဦးအုန်းမြင့် [၁၂/စန(နိုင်) ၀၃၂၀၂၅]အား ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေမှ စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ စရန်ငွေပေးချေထားခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ မည်သည့်ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားစာချုပ်စာတမ်း (မူရင်း) များနှင့် ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အထက်ဖော်ပြပါတိုက်ခန်းကို တရားဝင်နည်းလမ်းတကွ အရောင်းအဝယ် စာချုပ် ဆက်လက်ချုပ်ဆို၍ ဝယ်ယူသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ညွှန်ကြားချက်အရ  
**ဒေါ်အေးမြင့်ရီ**  
**BSc, DA, HGP, R.L, DBL, DML, DIL**  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၃၁၇၃)**  
**ဖုန်း- ၀၉-၄၂၈၇၇၀၈၂၀**  
**အမှတ်- ၁၄၂၊ ပထမထပ်၊ ၃၉-လမ်း (အောက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။**

ဦးသိန်းညွန့်  
**BA, HGP, R.L, DBL, DML, DIL**  
**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၃၅၆၁)**  
**ဖုန်း- ၀၉ - ၅၀၅၃၀၀၇**











**ငြင်းချက်ထုတ်ရန်ဆင့်စာ**  
(တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့် ၅၊ နည်းဥပဒေ ၂၀)  
**သာကေတမြို့နယ်တရားရုံးတော်**  
၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်- ၆၆  
ဒေါ်သွယ်သွယ်ညွန့် နှင့် ၁။ ဦးရွှေဝင်း  
၂။ ဒေါ်ခင်သန်းဝင်း  
**တရားလို**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ၁/ထူပါရုံရပ်ကွက်၊ ထူပါရုံအရှေ့(၅)လမ်း၊ အမှတ် (၁၂၄၃)နေ ၁။ ဦးရွှေဝင်း၊ ၂။ ဒေါ်ခင်သန်းဝင်း (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။  
သင်တို့အပေါ်၌ တရားလို ဒေါ်သွယ်သွယ်ညွန့်က ပဋိညာဉ်အတိုင်း အရောင်းအဝယ်စာချုပ် မှတ်ပုံတင်ပေးစေလိုကြောင်းနှင့် လျှောက်ထားစွဲဆို သည့်ဖြစ်ရပ်နှင့်သက်ဆိုင်သည့်အကြောင်းနှင့် လျှောက်ထားစွဲဆို သည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ ကိုယ်စားလှယ်နှင့်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေ နှင့်ဖြစ်စေ၊ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ ၄ ရက် (၁၃၈၆ ခုနှစ်၊ တော်သလင်း လဆန်း ၂ ရက်) မှန်းမတည့်မီ ၁၀:၀၀ နာရီအချိန်တွင် အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏အဆိုလျှောက် ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့လာရောက် ရမည်။ ၎င်းအပြင် အထက်ပါနေ့ရက်တွင် သင်တို့မလာရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင်တို့မျက်ကွယ်တွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်တို့က ထုချေ တင်ပြအမိန့်ပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင်တို့နှင့်အတူ ယူဆောင်လာ ရမည်။ သို့မဟုတ် သင်တို့ကိုယ်စားလှယ် ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင်တို့က ထုချေလျှောက်တင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီ လေးရက်က တင်သွင်းရမည်။  
၂၀၂၄ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၁၉ ရက်နေ့တွင် ဤရုံးတော်တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။  
(ဝင်းအိအိထွေး)  
**မြို့နယ်တရားသူကြီး**  
သာကေတမြို့နယ်တရားရုံး

**သယံဇာတနှင့်သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန**  
**မြန်မာ့ပုလဲထုတ်လုပ်ရေးနှင့်ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ(ထုတ်လုပ်ရေး)ရုံး၊ ဗြိတိမြို့၊ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း**  
၁။ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း မြန်မာ့ပုလဲထုတ်လုပ်ရေးနှင့် ရောင်းဝယ် ရေးလုပ်ငန်းတွင် ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ လုပ်ငန်း များဆောင်ရွက်လိုပါသဖြင့် မှတ်ပုံတင်ယူလိုသူ လုပ်ငန်းရှင်များထံမှ အိတ်ဖွင့် တင်ဒါများတင်သွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်-  
(က) မှတ်ပုံ(ခွဲသတ်/ရေခဲ/Sealbo) ရောဂျာများ ရောင်းချခြင်း (တင်ဒါ အမှတ်- ၁၊ တင်ဒါအမှတ်-၂)  
၂။ (က) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါလျှောက်လွှာပုံစံ - ၂၁-၈-၂၀၂၄ ရက်နေ့မှစ၍ စတင်ရောင်းချမည့်ရက် ရုံးချိန်အတွင်း  
(ခ) တင်ဒါအမှတ်(၁)ပိတ်မည့် - ၃-၉-၂၀၂၄ ရက် (၉:၀၀)နာရီချိန်ထိ ရက်နှင့် အချိန်  
(ဂ) တင်ဒါအမှတ်(၂)ပိတ်မည့် - ၃-၉-၂၀၂၄ ရက် (၁၀:၃၀)နာရီချိန်ထိ ရက်နှင့် အချိန်  
(ဃ) တင်ဒါအမှတ်(၁)စိစစ်ရွေးချယ် - ၃-၉-၂၀၂၄ ရက် မည့်နေ့ရက်နှင့် အချိန် (၉:၃၀)နာရီ  
(င) တင်ဒါအမှတ်(၂)စိစစ်ရွေးချယ် - (၃-၉-၂၀၂၄)နေ့ မည့် နေ့ရက်နှင့် အချိန် (၁၁:၀၀)နာရီ  
(စ) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများတင်သွင်း - မြန်မာ့ပုလဲထုတ်လုပ်ရေးနှင့် ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ (ထုတ်လုပ်ရေး)ရုံး၊ အမှတ်(၁၀)၊ ကမ်းနားလမ်း၊ ဗြိတိမြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၄၀၇၇၉၃၃၉၉၊ ၀၉-၄၂၉၉၀၂၀၅၃၃  
(ဆ) အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများ စိစစ်ရွေးချယ်မည့်နေ့ရက် - မြန်မာ့ပုလဲထုတ်လုပ်ရေးနှင့် ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ဒုတိယအထွေထွေမန်နေဂျာ (ထုတ်လုပ်ရေး)ရုံး၊ အမှတ်(၁၀)၊ ကမ်းနားလမ်း၊ ဗြိတိမြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၄၀၇၇၉၃၃၉၉၊ ၀၉-၄၂၉၉၀၂၀၅၃၃  
၃။ မှတ်ပုံများကြည့်ရှုရန်နှင့် တင်ဒါများနှင့်ပတ်သက်သည့် အသေးစိတ်အချက် အလက်များအား မြန်မာ့ပုလဲထုတ်လုပ်ရေးနှင့်ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ဒုတိယ အထွေထွေမန်နေဂျာ(ထုတ်လုပ်ရေး)ရုံး၊ အမှတ်(၁၀)၊ ကမ်းနားလမ်း၊ ဗြိတိမြို့၊ ဖုန်း(၀၉-၄၀၇၇၉၃၃၉၉)၊ (၀၉-၄၂၉၉၀၂၀၅၃၃)များသို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။  
**တင်ဒါဖုတ်ခေါ်စာတို**

**အမှတ်တံဆိပ်အသိပေးကြေညာချက်**  
အမှတ် ၁၊ ပင်လုံ လမ်းမ၊ ၃၀ ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတွင်နေထိုင်သော ဦးစော်မျိုးအောင် (၅/မကန(နိုင်)၀၆၁၈၆၉)နှင့် ဒေါ်စွန်းဦးခိုင် (၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၆၁၇၁၅) တို့သည် အောက်ဖော်ပြပါ အမှတ်တံဆိပ်၏ပိုင်ရှင်အဖြစ် ရန်ကုန်မြို့၊ မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်း မှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် တရားဝင် မှတ်ပုံတင်သွင်းထားရှိပြီး ဖြစ်ပါသည်။



**မှတ်ပုံတင်အမှတ်-၄/၆ ၂၉၇/ ၂၀၂၄**  
ဖော်ပြပါ အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှု အမျိုးအစား-၃၅ တွင်ပါဝင်သော "အမျိုးသား/အမျိုးသမီးနှင့် ကလေးဝတ် အဝတ်အထည်/ အတွင်းခံ/ ဦးထုပ်/ ဖိနပ်/ ခါးပတ်/ အိတ်အမျိုးမျိုး၊ စာရေးကိရိယာနှင့် ကျောင်းသုံးပစ္စည်း အမျိုးမျိုး၊ ဖန်စီပစ္စည်းအမျိုးမျိုး၊ တစ်ကိုယ်သုံး သန့်ရှင်းရေး ကုန်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုး၊ အလှကုန်နှင့် အသားအရည် ထိန်းသိမ်းရေးဆိုင်ရာပစ္စည်းအမျိုးမျိုး၊ ဖုန်းနှင့် ဖုန်းအပို/ ဆက်စပ်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုး၊ စာအုပ်နှင့် အရုပ်အမျိုးအမျိုး၊ သန့်ရှင်းရေးသုံး ကုန်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုး၊ လူသုံးဆေးဝါးနှင့် ဖြည့်စွက် စာအမျိုးမျိုး၊ ကွန်ပျူတာပစ္စည်းအမျိုးမျိုး၊ အခြားလျှပ်စစ်ပစ္စည်းနှင့် လူသုံးကုန်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးကို လက်လီလက်ကားရောင်းချသော စတိုးဆိုင်နှင့် မိနီမတ် လုပ်ငန်းများ" လုပ်ကိုင်ရာတွင် အသုံးပြုလျက်ရှိပါသည်။

ဖော်ပြပါ အမှတ်တံဆိပ် အမည်အမှတ်အသားကို ဦးစော်မျိုးအောင်နှင့် ဒေါ်စွန်းဦးခိုင်တို့၏ သဘောတူ ခွင့်ပြုချက် တစ်စုံတစ်ရာမရှိပါဘဲ အခြားမည်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက်က တစ်စိတ်တစ်ဒေသသော်လည်းကောင်း၊ တိုက်ရိုက်သော် လည်းကောင်း၊ သွယ်ဝိုက်၍သော်လည်းကောင်း၊ တပုသုံးစွဲခြင်း များကို မပြုလုပ်ကြရန်နှင့် အကယ်၍ ပြုလုပ်ပါက တည်ဆဲ ဥပဒေများနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ အရေးယူမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
ဦးစော်မျိုးအောင်နှင့် ဒေါ်စွန်းဦးခိုင်တို့၏  
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
**ဦးကျော်မိုးထက် (LL.B)**  
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၅၀၀၂/၂၀၁၈)  
Tel: (+959) 450059247

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်**  
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၄၄)ရပ်ကွက်၊ ဗညားဒလလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၁၇၉) ဟုခေါ်တွင်သည့် မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်မည့် (၂)ခန်းတွဲ၊ (၆)ထပ်တိုက်၏ မြေညီထပ်၊ မြေရင်းခြမ်း (မြေကွက်အမှတ်-၉၄၆ နှင့် ကပ်လျက်တက်ခြမ်း)၊ (အလျား ၁၇ပေ x အနံ ၅ပေ) အကျယ်အဝန်း၊ တိုက်ခန်း(၁) ခန်းအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်ကို ကန့်ကွက်တာဖြစ်သည့် ဦးအောင်ကျော်ထွန်း(၁/အစန(နိုင်) ၀၅၀၅၂၃) (ကြယ်မြင့်ကုမ္ပဏီလီမိတက်)မှ အရစ်ကျကြိုပြိုင်စနစ်ဖြင့် တရားဝင်ရောင်းချရာ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူမှ ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းကြေးငွေ၏တစ်စိတ် တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြေညာချက်ပါ နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးမောင်မောင်ချစ်(စလင်း) (LL.B) ဒေါ်မိုးလှနွယ်(LL.B, D.B.L, D.I.L, D.M.L, တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၇၇၄၇) WIPO(Switzerland) Ph: 09-954280932 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၃၉၂၄) အမှတ်(၈၁)၊ တကောင်း(၅)လမ်း၊ Ph: 09-420080932, 09-983837110 (၇)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်။**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း**  
ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ဟောမလှိုင်(၁၄/တကလ(နိုင်) ၄၃၄၅၃၈) ကိုင်ဆောင်သူ၏ တရားဝင်လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများ သိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်-  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၄၊ ၄/မြောက်ရပ်ကွက်၊ မြို့မ (၁၅)လမ်းအရှေ့၊ မြေကွက်အမှတ်(၃၁/က)ဟုခေါ်တွင် သော မြေဧရိယာ (အလျား ၁၅၀ x အနံ ၆၀)ရှိ မြေကွက်သည် ဆောက်လုပ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနတွင် (၁၆-၇-၁၉၉၇)ရက်စွဲပါ အိမ်ရာဆောက်လုပ်ရေးဆိုင်ရာလက်မှတ်- (၄၂)ဖြင့် ဦးညွန့်လွင် (၆/တကလ(နိုင်) ၀၂၄၁၀၂) ကိုင်ဆောင်သူမှ တရားဝင်အမည်ပေါက်အဖြစ် မှတ်သားတည်ရှိပြီး ယင်းမြေကွက်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ဦးအောင်ဘု [၁၂/ သကတ(နိုင်)၀၇၅၆၀၀]မှ အရပ်ကတိစာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့လှည်းကောင်း၊ တစ်ဖန်ယင်းမြေကွက်၏ (မြေရင်းဘက် အခြမ်း)၊ မြေကွက်အမှတ်(၃၁/ခ)၊ မြေဧရိယာ(အလျား ၁၅၀ x အနံ ၆၀)ရှိ မြေကွက်တို့အား အရပ်ကတိစာချုပ်ဖြင့် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူ လက်ရှိထားလျက် အဆိုပါမြေကွက်(၂)ကွက်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ဦးအောင်ဘု [၁၂/ သကတ(နိုင်)၀၇၅၆၀၀]မှ အရပ်ကတိစာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန် စကားကမ်းလှမ်းလာသူ ဦးအောင်ဘု [၁၂/သကတ(နိုင်)၀၇၅၆၀၀] ထံသို့ အဆိုပါမြေကွက်(၂)ကွက်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ဦးအောင်ဘု [၁၂/ သကတ(နိုင်)၀၇၅၆၀၀]မှ အရပ်ကတိစာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဦးအောင်ဘုထံသို့ စရန်ငွေများ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။  
အထက်ပါအရောင်းအဝယ်စွန့်စပ်လျှဉ်း၍ ပိုင်ရှင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူမည် သူမဆို ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်နေ့ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက် အထားများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်ထံသို့ ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက်မရှိခဲ့ပါက အဆိုပါအရောင်းအဝယ်စွန့်စပ် ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ ဒေါ်ဟောမလှိုင် (စဉ်-၄၄၄၅၃၈) [၁၄/တကလ(နိုင်)၄၃၄၅၃၈] လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးအောင်မိုး (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၉၈၈၈) [၂၉-၄-၂၀၁၄] အမှတ်(၁၄၀၇/က)၊ ထူပါရုံ (၁၃)လမ်းအရှေ့၊ ၁/ထူပါရုံရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း- ၀၉- ၄၇၇၉၃၃၄၄၊ ၀၉-၇၉၈၀၉၃၂၉၉၊ ၀၉-၄၄၄၁၉၃၃၄၄**

**ဘိုကလေးမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်) ဝါဆိုသင်္ကန်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ**  
ဘိုကလေးမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)၏ (၂၉)ကြိမ်မြောက် ဝါဆိုသင်္ကန်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည် ဖြစ်ပါ၍ ဘိုကလေးမြို့နယ်သူ/မြို့နယ်သားများ ကြွရောက်ပါဝင် ကုသိုလ် ယူကြပါရန် လေးစားစွာဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်-  
ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၂၅-၈-၂၀၂၄ (တနင်္ဂနွေနေ့)  
ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် (၉:၀၀)နာရီမှ (၁၂:၀၀)နာရီထိ  
ကျင်းပမည့်နေရာ - ဘိုကလေးမြို့နယ်အသင်း(ဓမ္မာရုံ)၊ ရွှေဂုံတိုင်လမ်းမကြီး၊ ခြောက်ထပ်ကြီးဘုရားဝင်း၊ (SSC)ဆေးရုံရှေ့။ ဗဟန်းမြို့နယ်။  
**ဆက်သွယ်ရန်- ၀၉-၅၁၀၈၇၀၅၊ ၀၉-၇၉၅၉၆၀၇၅၊ ၀၉-၇၈၇၁၇၁၃၈**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၀)၊ ဇေယျာ(၁၅)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၄၇/က)၊ မြေအကျယ်အဝန်း(၂၀ပေ x ၆၀ပေ)ရှိ နှစ်(၆၀)မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော (၁)ခန်းအသင်း (၆)ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံ ၂ ပမ္မာထပ်၊ (၆-လွှာ)၊ အကျယ်အဝန်း (၁၈ပေ x ၅၄ပေ)၊ ရှိ တိုက်ခန်း(၁)ခန်းနှင့်ယင်းတိုက်ခန်းတွင် အပိုင်အမာတွယ်ကပ်တစ်ဆင့်ထားသော ပစ္စည်းများနှင့်ပတ်လျဉ်း၍ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ဒေါ်ညိုညိုဝင်း(၁၂/သယက(နိုင်) ၀၉၃၀၇၆)သည် "နှစ်ဦးသဘောတူ အဆင့်ဆင့်အဆက်ဆက်တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်" များဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး မိမိတစ်ဦးတည်းသာလျှင် တရားဝင်လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် လွတ်လပ်စွာလွှဲ ပြောင်း ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေထံသို့ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း ရောင်းချရန်စကားကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်း အဝယ်ပြုလုပ်သောတန်ဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ်ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ် ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာချက်ပါ နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား(မူရင်း) များဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီး မြောက်အောင်မြင်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်မြမြမြမြ (LL.B) ဒေါ်ကောကောနိုင် (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၅၅၄၄) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၃၃၄၄၄) ဦးတိုးဝေနိုင် (LL.B) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၅၉၃၃၃) အမှတ်(၁၃၁)၊ မြရတနာ(၇)လမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၄၂၈၀၂၂၃၃၄၄၊ ၀၉-၄၂၆၈၇၆၆၆၆၀၊ ၀၉-၇၆၉၈၂၂၃၃၃၃။**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂၇/၂)၊ ရွှေပင်လုံ အိမ်ရာ၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၄)၊ မြေအကျယ်အဝန်း(၈၀ပေ x ၇၀ပေ)၊ ဧရိယာ(၀.၁၂၈)ဧက၊ (၅၆၀၀) စတုဂံပေရှိ နှစ်(၆၀)မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော (၁)ခန်းအသင်း (၆)ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံ ၂ ပမ္မာထပ်၊ (၆-လွှာ)၊ အကျယ်အဝန်း (၁၈ပေ x ၅၄ပေ)၊ ရှိ တိုက်ခန်း(၁)ခန်းနှင့်ယင်းတိုက်ခန်းတွင် အပိုင်အမာတွယ်ကပ်တစ်ဆင့်ထားသော ပစ္စည်းများနှင့်ပတ်လျဉ်း၍ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ဒေါ်ညိုညိုဝင်း(၁၂/သယက(နိုင်) ၀၉၃၀၇၆)သည် "နှစ်ဦးသဘောတူ အဆင့်ဆင့်အဆက်ဆက်တိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်" များဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး မိမိတစ်ဦးတည်းသာလျှင် တရားဝင်လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် လွတ်လပ်စွာလွှဲ ပြောင်း ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေထံသို့ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းရောင်းချရန်စကားကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်း အဝယ်ပြုလုပ်သော တန်ဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ်ပေးချေ ထားပြီးဖြစ်ပါ သည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာချက်ပါ နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက် အထား(မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံလာ ရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီး မြောက်အောင်မြင်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်မြမြမြမြ (LL.B) ဒေါ်ကောကောနိုင် (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၅၅၄၄) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၃၃၄၄၄) ဦးတိုးဝေနိုင် (LL.B) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၅၉၃၃၃) အမှတ်(၁၃၁)၊ မြရတနာ(၇)လမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၄၂၈၀၂၂၃၃၄၄၊ ၀၉-၄၂၆၈၇၆၆၆၆၀၊ ၀၉-၇၆၉၈၂၂၃၃၃၃။**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ တောင်သူကုန်းရပ်ကွက်၊ ဦးဖိုးထွန်းလမ်းရှိ အကွက်အမှတ် (၉/၀)၊ ကျေးရွာအမည်- နံ့သာကုန်းကျေးရွာ၊ အကွက်အမည်- တောင်သူကုန်း၊ ဦးပိုင်အမှတ်- (၁၂/က)၊ (၁၂/ခ)၊ ဧရိယာ (၃.၂၈၁) ဧကအနက်မှ အိမ်အမှတ် (မ/၁၁၉၅) ဟုခေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်း (၂၀x၈၅)ပေ ကျယ်ဝန်းသည့် (၃/ခ) မြေအမျိုးအစားမြေကွက်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အားလုံးကို ဝယ်ယူရန်လက်ရှိတရားဝင် ပိုင်ရှင်ဖြစ်သော ဒေါ်ခင်မမ [၁၂/အစန(နိုင်) ၁၆၅၅၇၁]အား ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေမှ စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ စရန်ငွေ ပေးချေထားခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ မည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထား စာချုပ်စာတမ်း (မူရင်း)များနှင့် ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက အထက်ဖော်ပြပါ (၃/ခ)မြေကွက်ကို တရားဝင်နည်းလမ်းတကျ အရောင်းအဝယ် စာချုပ် ဆက်လက်ချုပ်ဆို၍ ဝယ်ယူသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်အေးဖြင့်ရီ B.Sc,DA, HGP, R.L, DBL, DML, DIL ဦးသိန်းညွန့် BA, HGP, R.L, DBL, DML, DIL တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၃၁၇၃) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၃၅၆၁) ဖုန်း- ၀၉-၄၂၈၇၇၀၈၂၀ ဖုန်း-၀၉- ၅၀၅၃၁၀၇ အမှတ်- ၁၄၂၊ ပထမထပ်၊ ၃၉-လမ်း(အောက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။**



### ဖိတ်ကြားလွှာ

ပရိယတ္တိသာသနာ့နဂါယက ရန်ကုန်ဆန်လှူအသင်းကြီး၏ (၉၈)ကြိမ်မြောက် အကျိုးတော်ဆောင် ဓမ္မကထိက ဆရာတော်များထံမှ ဩဝါဒဒံယူ၊ ချီးကျူးဂုဏ်ပြုပူဇော်ပွဲနှင့် (၁၀)သိန်းအထက် အလှူရှင်များအား ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာ ပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို အောက်ပါ အစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ကြွရောက်ကြည့်ညှိပူဇော်ကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အမှုဆောင်အဖွဲ့

ပရိယတ္တိသာသနာ့နဂါယက ရန်ကုန်ဆန်လှူအသင်းကြီး  
ဖုန်း - ၀၉ - ၂၅၄၈၉၁၆၇၀၊ ၀၉ - ၂၆၆၀၆၆၀၇၇

အစီအစဉ်

ကျင်းပမည့်နေ့ရက် ။ ။ ၁၃၈၆-ခုနှစ်၊ ဝါခေါင်လပြည့်ကျော်(၆)ရက်၊ ၂၅-၈-၂၀၂၄ (တနင်္ဂနွေနေ့)

ကျင်းပမည့်အချိန် ။ ။ နံနက် (၉:၃၀) နာရီ

ကျင်းပမည့်နေရာ ။ ။ အမှတ်(၇၇/၇၉)၊ အထက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်း၊ ရန်ကုန်ဆန်လှူအသင်း တိုက်သစ်၊ ၁၇ရမ်းခင်းမဆောင်၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။

#### “အများသိစေရန်”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၁၀၈-၁၊ (၁၁)ရပ်ကွက်၊ စပါယ်(၆)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ် (၃၀၁/၁)၊ မြေအကျယ်အဝန်း(၂၀ ပေ x ၆၀ ပေ)ရှိ နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရန်မြေကွက်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် **ဒေါ်တင်မိုးသူ [၁၀/မဒန(နိုင်)၀၀၇၀၈]**အမည်ဖြင့် တရားဝင်မှတ်သားတည်ရှိ လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်ထားသဖြင့် အဆိုပါ မြေကွက်သည် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ **ဒေါ်တင်မိုးသူ** တစ်ဦးတည်းမှသာ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်းနှင့် အဆိုပါမြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ သိရှိခြင်းမရှိဘဲ မည်သူမဆို ကျူးကျော်ဝင်ရောက် နေထိုင်ခြင်း၊ ခြံစည်းရုံးခတ်ခြင်း၊ မြေတိုင်းတာခြင်း၊ မြေပြုပြင်ခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ လှူဒါန်းခြင်း၊ ဂရန်သစ်လျှောက်ထားခြင်းများ (လုံးဝ) မပြုလုပ်ပါရန်နှင့် အကယ်၍ ပြုလုပ်ခဲ့ပါက ပြုလုပ်သူ၏ တာဝန်သာဖြစ်ပြီး တရားဥပဒေများနှင့်အညီ အရေးယူ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**ဒေါ်တင်မိုးသူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -**  
ဦးအာကလင်း (LLB)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၄၄/၂၀၂၁)  
အမှတ်(၈၅၈)၊ အင်းဝလမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊  
ဖုန်း-၀၉-၂၆၄၈၉၂၈၈၊ ၀၉-၂၆၀၃၉၉၀၃၅

#### “အများသိစေရန်”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၁၀၈-၁၊ (၁၁)ရပ်ကွက်၊ စပါယ်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၃၀၁/က)၊ မြေအကျယ်အဝန်း(၂၀ပေx၆၀ပေ)ရှိ နှစ်(၆၀)မြေငှား ဂရန်မြေကွက်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် **ဒေါ်တင်မိုးသူ [၁၀/မဒန(နိုင်)၀၀၇၀၈]**အမည်ဖြင့် တရားဝင်မှတ်သားတည်ရှိ လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်ထားသဖြင့် အဆိုပါ မြေကွက်သည် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ **ဒေါ်တင်မိုးသူ** တစ်ဦးတည်းမှသာ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်းနှင့် အဆိုပါမြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ သိရှိခြင်းမရှိဘဲ မည်သူမဆို ကျူးကျော်ဝင်ရောက် နေထိုင်ခြင်း၊ ခြံစည်းရုံးခတ်ခြင်း၊ မြေတိုင်းတာခြင်း၊ မြေပြုပြင်ခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ လှူဒါန်းခြင်း၊ ဂရန်သစ်လျှောက်ထားခြင်းများ (လုံးဝ) မပြုလုပ်ပါရန်နှင့် အကယ်၍ ပြုလုပ်ခဲ့ပါက ပြုလုပ်သူ၏ တာဝန်သာဖြစ်ပြီး တရားဥပဒေများနှင့်အညီ အရေးယူ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**ဒေါ်တင်မိုးသူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -**  
ဦးအာကလင်း (LLB)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၄၄/၂၀၂၁)  
အမှတ်(၈၅၈)၊ အင်းဝလမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊  
ဖုန်း-၀၉-၂၆၄၈၉၂၈၈၊ ၀၉-၂၆၀၃၉၉၀၃၅

#### ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

အင်းစိန်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၃၉၉(က)၊ သီရိမင်္ဂလာစိမ်းချက်၊ မြေကွက်အမှတ် ၈/၅၁-B၊ ဧရိယာ (၀.၀၉၁) ဧက၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၉၉)၊ ဆန်းသစ်ဦးလမ်း(၂)၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ ဖောက်ခွဲရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ဒေါ်တင်တင်ကြည် [၁၂/လမတ(နိုင်)၀၀၃၉၆၂] အမည်ပေါက်နှစ် (၆၀) မြေငှားဂရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်တင်တင်ကြည် (မိခင်) သည် (၁၆-၅-၂၀၂၁) ရက်နေ့တွင်လည်းကောင်း၊ ဦးခင်မောင်စော် (ဖခင်)သည် (၆-၁-၂၀၁၁) ရက်နေ့တွင်လည်းကောင်း၊ ကွယ်လွန်သွားခဲ့ကြသဖြင့် (၁) ဦးသူရဇော် [၁၂/လမတ(နိုင်)၀၀၆၈၉၂]၊ (၂) ဒေါ်မေသူဇော် [၁၂/လမတ(နိုင်)၀၀၆၇၈]၊ (၃) ဒေါ်ဖြူဖြူဇော် [၁၂/လမတ (နိုင်)၀၀၂၀၂၆]၊ (၄) ဒေါ်စုလှိုင်ဇော် [၁၂/လမတ(နိုင်)၀၀၆၇၉]တို့မှ မိဘများတွင် ၎င်းတို့ မောင်နှမ (၄) ဦးကသာ မွေးဖွားခဲ့ပါကြောင်း အခြားအမွေစားအမွေခံကိစ္စမှ သားသမီးမွေးစားထားခြင်းမရှိပါကြောင်း၊ ၎င်းတို့သည် ဗုဒ္ဓဘာသာကိုးကွယ်သူများဖြစ်ကြသည့် အားလျော်စွာ ဖော်ပြပါ မြေကွက်နှင့် မြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား တရားဝင်သားသမီးအရင်းများဖြစ်ကြသော ၎င်းတို့မောင်နှမ (၄) ဦးကသာ မြန်မာ့ဓလေ့ထုံးတမ်းဥပဒေနှင့်အညီ အမွေဆက်ခံခြင်း၊ ဥပဒေတို့အရ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်း၊ ၎င်းတို့ (၄) ဦးမှလွဲ၍ အခြားအမွေစား အမွေခံအစိတ်မောင်နှမတစ်ဦးမှ မရှိပါကြောင်း၊ တရားရုံးကျွမ်းကျင်သူ၊ ထပ်ဆင့်ထောက်ခံကျွမ်းကျင်သူ (၂) စောင်၊ ဂရန်မူရင်း၊ သေစာရင်းများ၊ အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်း၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်တို့ တင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ရန်မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်သူ အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)  
မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

#### အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ မုန့်/တောင်ရပ်ကွက်၊ ဗဟိုလမ်း၊ အမှတ်(၁၀၀)ဟုခေါ်တွင်သော (၂) ခန်းတွဲ (၇) ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံ၏ ဒုတိယထပ် ၃-လွှာ (ခေါင်းရင်းခန်း)၊ (၁၈ ပေ x ၆၀ ပေ) အကျယ်အဝန်းရှိ တိုက်ခန်းနှင့်တကွ ယင်းတိုက်ခန်းတွင် တွယ်ကပ်တပ်ဆင်ထားသည့် လျှပ်စစ်စိတ်ကူး၊ ရေမော်တာ၊ ပစ္စည်းအစုံအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးထွန်းညွှန် [၆/မအရ(နိုင်)၀၂၉၃၄၁] ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ထိုကဲ့သို့ အရောင်းအဝယ်ပြုခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ နှစ်နှစ်မှ တစ်နှစ်တစ်ရာအကြောင်းရှိနိုင်သည့် မည်သူမဆို ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါပြီး (၇) ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်ချက်မရှိပါက တည်ဆဲဥပဒေများအား မဆန့်ကျင်စေဘဲ အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -**  
ဦးမျိုးသူရအောင် (LLB)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၄၄/၀၈)  
အမှတ် (၄၆/ပထမ်)၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊  
ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၉-၄၄၁၁၂၇၁၁

#### “အများသိစေရန်”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ် [ယခင်-ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်]၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၇၃)၊ အမှတ်(၁၂၇၂)၊ မြေအမျိုးအစား- ပါမစ်မြေ၊ မြေအကျယ်အဝန်း(၄၀ပေx၆၀ပေ)ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား မူလပါမစ်အမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးကျော်မြင့် (HZA-၀၉၀၉၅၉)ထံမှ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်စာတမ်းအဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးမျိုးမင်းထွန်း [၁၂/ကတအ(နိုင်)၀၅၄၄၈၈]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ **ဒေါ်တင်မိုးသူ [၁၀/မဒန(နိုင်)၀၀၇၀၈]**မှ အရောင်းအဝယ် စာချုပ်စာတမ်းဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး အဆိုပါ မြေကွက်အပါအဝင် မြေချပါမစ်မူရင်း၊ ဆက်စပ် စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများနှင့် အခြား စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများကို လက်ရောက် လက်ခံလွှဲပြောင်းရယူ ပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် အဆိုပါ မြေကွက်သည် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ **ဒေါ်တင်မိုးသူ** တစ်ဦးတည်းမှသာ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်းနှင့် အဆိုပါမြေကွက်နှင့် ပတ်သက်၍ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ သိရှိခြင်းမရှိဘဲ မည်သူမဆို ကျူးကျော်ဝင်ရောက် နေထိုင်ခြင်း၊ ခြံစည်းရုံးခတ်ခြင်း၊ မြေတိုင်းတာခြင်း၊ မြေပြုပြင်ခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ လှူဒါန်းခြင်း၊ ဂရန်သစ်လျှောက်ထားခြင်းများ (လုံးဝ) မပြုလုပ်ပါရန်နှင့် အကယ်၍ ပြုလုပ်ခဲ့ပါက ပြုလုပ်သူ၏ တာဝန်သာဖြစ်ပြီး တရားဥပဒေများနှင့်အညီ အရေးယူ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**ဒေါ်တင်မိုးသူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -**  
ဦးအာကလင်း (LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၄၄/၂၀၂၁)

အမှတ်(၈၅၈)၊ အင်းဝလမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊  
ဖုန်း-၀၉-၂၆၄၈၉၂၈၈၊ ၀၉-၂၆၀၃၉၉၀၃၅

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၁၇၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်-၆/၁၃၊ ရွှေလီလမ်း၊

မြေကွက်အမှတ်-၂၁၇(ခ)၊ အကျယ်ပေ (၂၀x၆၀)ရှိ ဒေါ်နော်ရစ်ချယ် အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်ထွက်ရှိထားသော အိမ်မြေနှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာခြင်း

အထက်ဖော်ပြပါအိမ်မြေအား ဂရန်အမည်ပေါက်ပိုင်ရှင်ထံမှ အရပ်ကတိ စာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူ၍ လက်ဝယ်ထားရှိ ပိုင်ဆိုင်သူ ပိုင်ရှင် ဒေါ်စန္ဒာလင်း[၁၁/ရပန(နိုင်)၀၆၂၀၇၈]ထံမှ ဝယ်ယူရန်အတွက် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးပြည့်ဖြိုးဦးမှ စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေထားပြီးဖြစ်သောကြောင့် အထက်ဖော်ပြပါ အိမ်မြေပိုင်ဆိုင်မှုနှင့် ပတ်သက်ပြီး ကန့်ကွက်လိုသူ မည်သူမဆို ယနေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း အိမ်မြေပိုင်ဆိုင် မှုစာရွက်စာတမ်း မူရင်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ**  
ဦးပြည့်ဖြိုးဦး

[၁၂/မရက(နိုင်)၁၃၈၇၀၆]

အမှတ်-၅၃၂၊ အောင်မြေသာလမ်း၊ အမှတ်-၁၁၂၊ မိုလ်ချုပ်လမ်း၊

(၂)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊  
ဖုန်း-၀၉-၅၁၈၉၆၆၉၉

**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ**  
ဒေါ်ခင်မာလှိုင်(LL.B.,D.B.L)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၇၆၅၂)

အမှတ်-၅၃၂၊ အောင်မြေသာလမ်း၊ အမှတ်-၁၁၂၊ မိုလ်ချုပ်လမ်း၊

(၅)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊  
ဖုန်း-၀၉-၅၁၈၉၆၆၉၉

#### မူပိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာ မေတ္တာရပ်ခံအသိပေးခြင်း

၁။ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြားသည် အကျိုးအမြတ်ရယူခြင်းမရှိသော နိုင်ငံပိုင် ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှုမီဒီယာဖြစ်သည်နှင့်အညီ အများပြည်သူများ ပျော်ရွှင်မှုဖြစ်စေရန်၊ အပန်းဖြေစေရန်နှင့် စိတ်ခွန်အားသစ်များ ရရှိနိုင်ရန်အတွက် အပတ်စဉ် သောကြာနေ့ညများတွင် Friday Night Live Show ဖျော်ဖြေရေးအစီအစဉ်ကို (MRTV-HD Channel)မှ (Free to Air - FTA)ဖြင့် အခမဲ့ ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိပါသည်။

၂။ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၂၃ ရက် (သောကြာနေ့)ညတွင် မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား၊ နိုင်ငံတော်သံစုံတီဗွင်း၏ တင်ဆက်မှုနှင့်အတူ ဌာနအဆိုရှင်များနှင့် ပြင်ပတေးသံရှင်များ စုပေါင်း၍ “International Songs” တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲခေါင်းစဉ်ဖြင့် ရိုက်ကူးထုတ်လွှင့် တင်ဆက်မှုတွင် “အချစ်များလက်ဆောင်” တေးသီချင်းအား ပြင်ပအဆိုရှင်ဖြင့် သီဆိုဖျော်ဖြေမည်ဖြစ်ရာ ၎င်းသီချင်းအား အခမဲ့ အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း မူပိုင်ခွင့်ရှိသူများအား လေးစားစွာဖြင့် မေတ္တာရပ်ခံ အသိပေးအကြောင်းကြားပါသည်။

INSOLVENCY LAW OF MYANMAR 2020  
OCEANGATE (MYANMAR) GARMENT COMPANY LIMITED  
(IN MEMBERS' VOLUNTARY WINDING-UP)  
INSOLVENCY LAW 147,152 AND RULES 9, 15(B)

At a General Meeting of the shareholders Oceangate (Myanmar) Garment Company Limited (herein after referred to as the "Company") Registration Number 125700233, the following Special Resolutions were passed on 20 - 8 - 2024.

Resolved-  
(1) "that the company, be, and is hereby decided to be wound up voluntarily by the members" and  
(2) "that Daw Tin Win Yu, be, and is hereby appointed Liquidator of Oceangate (Myanmar) Garment Company Limited for winding-up and also authorised and be granted power to such extent and for suitable period necessary for the members voluntary winding-up.

Mr. Sun, Hongtan  
Managing Director  
Oceangate (Myanmar) Garment Co., Ltd

INSOLVENCY LAW OF MYANMAR 2020  
CLAIM NOTICE FOR THE DEBT  
OCEANGATE (MYANMAR) GARMENT COMPANY LIMITED  
(IN MEMBERS' VOLUNTARY WINDING-UP)  
INSOLVENCY LAW 201 AND RULES 87

I, the under signed Liquidator of Oceangate (Myanmar) Garment Co., Ltd, Registration Number-125700233 have fixed the date for the claims on 19 - 9 - 2024. The creditors of the above named company are requested to submit their claims together with the supporting legal document of the debt and the claims after 19 - 9 - 2024 will not be considered for the benefit as creditors.

Daw Tin Win Yu  
Liquidator  
Famat Company Limited

#### ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာချက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၄)၊ ဥယျာဉ်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၉၀၀)၊ (၄၀x၆၀)ပေ အကျယ်အဝန်းရှိ **ဒေါ်ခင်နုနုနု [၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၄၀၉၀၈]** အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) ဂရန်မြေကွက်အနက်မှ တရားဝင်မခွဲစိတ်ရောင်းသည့် (မြေကွက်အများစုမှာပင်က ဘယ်ဘက်ခြမ်း) အမှတ်(၈၉၉)နှင့် ကပ်လျက် (၂၀ x ၆၀)ပေ အကျယ်အဝန်းရှိ အမှတ်(၉၀၀/က)ဟုခေါ်တွင်သော မြေကွက်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို အရပ်ကတိစာချုပ်ဖြင့်ဝယ်ယူပြီး ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အဆိုပြုသူ **ဦးသိန်းစော် [၁၀/သထက(နိုင်)၀၂၉၀၂၈]**က အမေ့ဆိုင်၊ အပေါင်အနှံ၊ အရုပ်အရင်းကင်းရင်းကြောင်း၊ မိမိလက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် လွတ်လပ်စွာ ပြန်လည်လွှဲပြောင်း ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုလျက် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေထံသို့ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချရန် စကားကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်းအဝယ်ပြုသည့် တန်ဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူမရှိပါက ဤကြေညာချက်ပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို စွဲကိုင်ခွင့်ရှိသူနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -**  
ဦးဝင်းကျော် (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၀၀၅) [၂၀-၁၀-၂၀၂၁]

အမှတ်-၅၇၊ တတိယထပ်(၄လွှာ)၊ စီပီလမ်း၊ ၈-ရပ်ကွက်၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၇၉၁၀၆၆၃၆၇

#### ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ ကျွန်ုပ်သားအိမ်ရာ၊ စိန်တမြားလမ်း၊ (၄) ခန်းတွဲ (၄)ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံ၏ ဒုတိယထပ်၊ တိုက်(၃၂)၊ အခန်း(၂၀၂)၊ အကျယ်အဝန်း ( ၃၅ ပေ x ၂၅ ပေ ) ရှိ ရေမီးစိုက်တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို လက်ဝယ်ထားရှိ ပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်စိုးစိုးနွယ် [၃/ဘအန(နိုင်)၀၇၂၁၂]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း(မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း၊ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်အား ပြီးမြောက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ**  
ဒေါ်ခင်မာလှိုင် LL.B, D.B.L, WIPO(Switzerland)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၇၄၄/၁၅-၆-၂၀၁၇)

အမှတ်-၂၁၊ ဝိတိစွယ်ကျေးရွာ၊ တွံတေးမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ Ph:09-250033096

#### ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သလဲနန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၆/၁)၊ သုမင်္ဂလာလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၉၉၀)၊ မြေအကျယ်အဝန်း(၄၀ပေx၆၀ပေ)ရှိ နှစ်(၆၀) မြေငှားဂရန်မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော (၂) ခန်းတွဲ (၈)ထပ်ခွဲတွဲ အဆောက်အအုံမှ ပဉ္စမထပ် (၆-လွှာ) (A)တိုက်ကိုမျက်နှာမူလျှင် ဘယ်ဘက်ခြမ်း၊ အကျယ်အဝန်း (၁၉ပေ x ၅၄ပေ)ရှိ တိုက်ခန်း၊ (၁)ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းတွင် အခိုင်အမာတွယ်ကပ်တပ်ဆင်ထားသော ပစ္စည်းများနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ယခုလက်ရှိ လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဦးပိုင်ဖြိုးဦး [၁၂/အစန(နိုင်)၀၆၅၃၂] မှ မိမိတစ်ဦးတည်းသာလျှင် တရားဝင်လက်ရှိ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် လွတ်လပ်စွာ ပြန်လည်လွှဲပြောင်း ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေထံသို့ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း ရောင်းချရန် စကားကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်သော တန်ဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ်ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား (မူရင်း) များဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးမြောက်အောင်မြင်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -**  
ဒေါ်ယဉ်ယဉ်ကြည်(LL.B)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၁၄၀၆)

အမှတ်(၅၄၄/ခ)၊ သဒ္ဓါလမ်း(၂၀)၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊  
ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၁၄၆၅၄၊ ၀၉-၇၉၆၆၀၁၆၁၂၊ ၀၉-၇၉၆၆၀၁၆၁၂

ဒေါ်ချန်ပေါင်လှေ(LL.B)

အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၆၄၉၈)

အမှတ်(၅၄၄/ခ)၊ သဒ္ဓါလမ်း(၂၀)၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊  
ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၁၄၆၅၄၊ ၀၉-၇၉၆၆၀၁၆၁၂၊ ၀၉-၇၉၆၆၀၁၆၁၂







အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ မြို့ဟောင်းအနောက်ရပ်ကွက်၊ ကျိုက်ခေါက်ဘုရားလမ်း၊ သံလွင်ရိပ်မုန့်အိမ်ရာစီမံကိန်း၊ ကြယ်စင်မြို့တော်အိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ် (၄)၊ (၁) ထပ်တိုက်) + Lift ပါ အဆောက်အအုံ အခန်းအမှတ်- ၄၀၅ (Type - B)၊ (၄-လွှာ) အကျယ်အဝန်း (905 Sqft) ရှိ တိုက်ခန်း (၁)ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်း၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်၍ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးအောင်ကျော်ဆင့် [၁၂/စခန(နိုင်) ၀၆၉၂၆၃]ထံမှ အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

ပိုင်ဆိုင်မှု၊ ရောင်းချမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်ထံသို့ ခိုင်လုံသည့်အထောက်အထား မှရင်းများနှင့်တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့် နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း နှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ အပြီးအပြတ်ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်ခိုင်စာလွင် တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၂၅၀၈) အမှတ်-၃၃/၄၉၊ အခန်း(၃၈)၊ Strand Condo (၀)ထပ်၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၄၃၁၄၄၆၆၇

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၃၂)ရပ်ကွက်၊ ဧမူသီရိ(၁)လမ်း၊ အမှတ်(၁၀၃၁)နေ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ပွင့်ဖြူမြင့် [၁၂/၂၀၂၀(နိုင်) ၀၂၀၆၀၅]၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း သိစေအပ်ပါသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၂)၊ ဧမူသီရိ(၁)လမ်း၊ အမှတ်(၈၇၁) ခြံပေးကပ်လျက်ရှိ မြေကွက်အမှတ်(၈၆၈/၁) ဟုခေါ်တွင်သော ဦးထွန်းရှိန် အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) မြေငှားဂရုနဲ့ အကျယ်အဝန်း (၁၀၀၀၀ ပေ)ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် ရေ/မီးအစုံနှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ရောင်းချသူဖြစ်သူ ဒေါ်ပွင့်ဖြူမြင့် [၁၂/၂၀၂၀(နိုင်) ၀၂၀၆၀၅]က တရားဝင် ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကာ ရောင်းချခြင်းအပေါ် ဝယ်ယူသူမှ စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသအား ပေးချေခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကျန်ငွေများအား ဆက်လက်ပေးချေမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်အား ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့ရက်မှ စ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား(မှရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုသတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးလင်းထင်သောင်း LL.B, B.A (Business Law) စဉ်-၁၆၂၅၃ (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) အမှတ်(၈၁)၊ ရွှေလှိုင်လမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်။ ဖုန်း- ၀၉-၄၅၀၅၀၅၄၅၃၇

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ၂/တောင်ရပ်ကွက်၊ မာန်ပြေ(၂)လမ်း၊ တိုက်အမှတ် (၈၀၉)၊ (၂)ခန်းတွဲ(၆)ထပ်တိုက်၊ ၅-လွှာ(အေ) (ခေါင်းရင်းခန်း)တိုက်ခန်းကို ဆက်စပ်စာချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ဝယ်ယူလက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်သူဖြစ်သူ ဒေါ်ဇွဲဇွဲမောင် [၁၂/၁၁ကတ(နိုင်)၂၂၀၉၇၀] ထံမှ တိုက်ခန်း၏ ပိုင်ဆိုင်မှုအကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း [၁၂/၂၀၂၀(နိုင်) ၀၂၀၆၀၅]က တိုက်ခန်းတန်းဖိုးငွေ၏ တန်ဖိုးငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေဝယ်ယူထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါတိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံ အထောက်အထားများနှင့် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ခိုင်မာသောကန့်ကွက်မှုတစ်စုံတစ်ရာမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးမြောက်အောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ရုံး- အမှတ်(၅၀)စီ/၃၊ (၁)ထပ်၊ ဘဏ်လမ်း၊ ဦးလှမင်း (ပေါင်းတည်) ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ LL.B (ADVOCATE) ဖုန်း- ၀၉-၅၀၃၃၃၇၂ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၅၅၅၅၅၀၃)

ဦးဘုန်းဇော်လွင် [၁၂/၂၀၂၀(နိုင်) ၀၂၀၆၀၅] သိစေရန် အသိပေးကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၇၁)၊ မင်းရဲကျော်စွာ (၆)လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၅၁၁/က)၊ အကျယ်အဝန်း (၂၀၀၀၀ ပေ)ရှိ မြေမှာ ရန်ကုန်မြို့၊ မြို့ရွာနှင့်အိုးအိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနတွင် ဦးတင်လှိုင် အမည်ဖြင့်တည်ရှိသော ပါမစ်မြေဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါမြေနှင့် မြေပေါ်တွင်ဆောက်လုပ်ထားသောအိမ်တို့အား ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်မြစိန် (ISN-၅၃၈၉၈)မှ (၈-၄-၁၉၉၇)ရက်နေ့တွင် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်လက်ရှိထားခဲ့သည်မှာ ယနေ့တိုင်ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဒေါ်မြစိန်သည် သမီးဖြစ်သူ ကျွန်ုပ်ဆွေအိမ်(၁)ဒေါ်ခိုင် [၁၂/၂၀၂၀(နိုင်) ၀၂၀၆၀၅]၏သားဖြစ်သူ ဦးဘုန်းဇော်လွင်(မြေး)အား ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဒေါ်မြစိန်နှင့်မြေကွက်အတွင်း၌ ၂၀၁၇ ခုနှစ်တွင် အခမဲ့မေတ္တာဖြင့် နေထိုင်ခွင့်ပြုခဲ့ပါသည်။ ဦးဘုန်းဇော်လွင်အား ဝိဘာသာတစ်လုံးလျှောက်ထားနိုင်ရန်အတွက် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်မြစိန်မှ ၂၀၁၇ ခုနှစ်တွင်ပင် မေတ္တာဖြင့်ပေးကမ်းခြင်းကတစ်ချက်ပင် ချုပ်ဆိုပေးခဲ့ပြီး မြေအား ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဒေါ်မြစိန်လက်ထက်တွင် ဆက်လက်ထားရှိခဲ့ပါသည်။ ယခုအခါ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဒေါ်မြစိန်သည် အသက်အရွယ်ကြီးရင့်ကာ သားသမီးများအား မှီခိုနေရသောကြောင့် ၎င်းပိုင်ဆိုင်ထားပါသော မြေကွက်အား ရောင်းချ၍ ၎င်းနေထိုင်စားသောက်ဆေးကုသရန်နှင့် လျှို့ဝှက်ရန်အပြင် သားသမီးများအား ခွဲဝေပေးရန်ဆန္ဒရှိသောကြောင့် ရောင်းချလိုပါသည်။ သို့ပါသော်လည်း ဦးဘုန်းဇော်လွင်အား (၂၀၁၇) ခုနှစ်တွင်ချုပ်ဆိုပေးထားသော မေတ္တာဖြင့်ပေးကမ်းခြင်းစာချုပ်အား အပြီးအပိုင် ဖျက်သိမ်းလိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်းနှင့် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဒေါ်မြစိန် ပိုင်မြေကွက်ထဲတွင် အခမဲ့နေထိုင်ခွင့်ပြုခြင်းအား ဆက်လက်နေထိုင်ရန် ခွင့်ပြုတောင်းဆိုအတွက် ဦးဘုန်းဇော်လွင်မှ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဒေါ်မြစိန်နှင့် ပိုင်မြေကွက်အတွင်း ဆောက်လုပ်ထားသောနေအိမ်အား (၁၉-၂-၂၀၂၄) ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ ဖျက်သိမ်းကာ အထက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်အတွင်းမှ ဖယ်ရှားပေးပါရန်နှင့် သတ်မှတ်ထားသည့် ရက်အတွင်း ဖယ်ရှားပေးခြင်းမရှိပါက သက်ဆိုင်ရာတရားဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ဒေါ်မြစိန် (ISN-၅၃၈၉၈)၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်အေးနန္ဒာ LL.B, DBL, DML, DIL ဒေါ်အေးမြတ်စွန် LL.B, LL.M တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၈၂၃၈/၂၀၁၂) (စဉ်-၅၅၀၄၂/၂၀၂၃) 09-254617221 09-956264786 အမှတ်-(၁၂)၊ ဒုတိယထပ်(၆)၊ မဂ္ဂလမ်း၊ ကျားကွက်သစ်ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။

ကျေးဇူးတင်လွှာ

ဒေါ်လေးတင့်

ကထိက(ငြိမ်း)၊ သမိုင်းဌာန၊ ရန်ကုန်ဝိဇ္ဇာသိပ္ပံတက္ကသိုလ်

ကနီမြို့

အသက် (၉၅)နှစ်

၁၂-၈-၂၀၂၄ (တနင်္လာနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားသော ဒေါ်လေးတင့်၏ စွာပနသို့ အဘက်ဘက်မှ ဝိုင်းဝန်းကူညီပေးကြသော သူငယ်ချင်းများ၊ လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များ၊ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများ၊ လူကိုယ်တိုင်ကြွရောက်၍လည်းကောင်း၊ တယ်လီဖုန်းဖြင့်လည်းကောင်း၊ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများနှင့် စားသောက်ဖွယ်ရာများပေးပို့ကြသော ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများ အားလုံးကို ကျန်ရစ်သူ မိသားစုမှ ကျေးဇူးတင်ပါကြောင်း။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ဒေါ်ပွင့်ဖြူမြင့် [၁၄/သင်္ဘောကျင်း]၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၀)၊ ဧရိယာ(၀.၀၂၈)ဧက၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်- ၄၀၊ ရွာမလမ်း၊ သင်္ဘောကျင်းရပ်ကွက်၊ ဒေါ်ပွင့်ဖြူမြင့်၊ ဦးမောင်စိန် [၁၂/၂၀၂၀(နိုင်) ၀၂၀၆၀၅] အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) ဂရုနဲ့မြေအား အမည်ပေါက် ဦးမောင်စိန် [၁၂/၂၀၂၀(နိုင်) ၀၂၀၆၀၅] (ဖခင်)သည် (၅-၆-၂၀၀၆) ရက်နေ့တွင်လည်းကောင်း၊ ဒေါ်မြသန်း (မိခင်)သည် (၂၀-၂-၂၀၀၆) ရက်နေ့တွင်လည်းကောင်း ကွယ်လွန်ကြောင်းတင်ပြ၍ ဒေါ်ခင်ဝင်းရွှေ [၁၂/၂၀၂၀(နိုင်) ၀၂၀၆၀၅] တစ်ဦးတည်းသောသမီးဖြစ်ကြောင်း၊ အခြား သောသားသမီးမွေးချင်းတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိကြောင်း၊ ကိစ္စမသား သမီးများလည်းမွေးစားထားခဲ့ခြင်းမရှိကြောင်း အထက်ဖော်ပြပါမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား တစ်ဦးတည်းသော သမီးဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်ဝင်းရွှေမှသာလျှင် မြန်မာ့ဓလေ့ထုံးတမ်းဥပဒေနှင့် အမေ့ဆက်ခံခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေအရ တရားဝင်အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်း တရားရုံးကွမ်းကျိုခံလျှာ၊ ထောက်ခံကျမ်းကျိန်လွှာ (၂)စောင်၊ ဂရုနဲ့မြေ၊ ဦးမောင်စိန်၊ ဒေါ်မြသန်းတို့၏ သေဆုံးမှုလက်မှတ်များ၊ အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်း၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်၊ မြေခွန်ပြေစာတိုင်ပြု၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာခြင်းအား တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အယူခံမှုဆိုင်ရန်ချိန်းဆိုသည့်နေ့ရက်ကို

အယူခံတရားပြင်သို့ အကြောင်းကြားစာ ( တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့် ၄၁၊ နည်းဥပဒေ ၁၄ ) အလုံအရိုင်တရားရုံးတော် ၂၀၂၄ခုနှစ်၊ တရားမအယူခံမှုအမှတ်- ၅

ဒေါ်မာလာ နှင့် ဒေါ်သင်းမြိုင် အယူခံတရားလို အယူခံတရားပြင် ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဇွန်လ (၂၇)ရက်နေ့စွဲပါ စမ်းချောင်းမြို့နယ်တရားရုံးတော်တရားကြီးမှုအမှတ်- ၂/၂၀၂၄ကို အယူခံမှု။

အယူခံတရားပြင်အမှတ်(၄၀)၊ ကျိုက်လတ်လမ်း၊ လင်းလွန်းတောင်ရပ်ကွက်၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်နေ အယူခံတရားပြင် ဒေါ်သင်းမြိုင် (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူ)သိစေရမည်။ ယခုအမှုတွင် စမ်းချောင်းမြို့နယ်တရားရုံးတော်ကချေးပေးသည့် ဒီကရီကို မူလရုံးတရားလိုက အယူခံရာ ဤရုံးတော်တွင် မှတ်ပုံတင်စာရင်း တင်သွင်း၍ ထိုအယူခံမှုကို ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ (၂၉)ရက် (၁၃၀၆) ခုနှစ်၊ ဝါခေါင်လဆုတ် ၁၀ ရက်နေ့တွင် ဆိုင်ဆိုရန် ဤရုံးတော်က ချိန်းဆိုလိုက်သည်။ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သင့်ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ ဤအယူခံမှုတွင် သင်အကဲဆောင်ရွက်ရန် ဥပဒေအရ ခွင့်ပြုထားသူ ကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်စေ မလာရောက်ခဲ့လျှင် ၎င်းအယူခံမှုကို သင်မရှိသည့်အခါတွင် တစ်ဖက်သတ် စီရင်ဆုံးဖြတ်လိမ့်မည်။

ထို့ပြင် သင်ကအယူခံနိုင်ခွင့်ရှိသော ဤအမှုတွင်ဒီကရီကိုအမိန့် ၄၁၊ နည်းဥပဒေ ၂၂ အရ ကန့်ကွက်လိုလျှင်အမိန့် ၄၁၊ နည်းဥပဒေ ၂၂ အရ ချိန်းထားသည့် အချိန်အတွင်း သင်ကကန့်ကွက်လိုကြောင်း ဤအယူခံရုံး၌ အကြောင်းကြား အစီရင်ခံစာတင်သွင်းရမည်။ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ (၁၄)ရက်နေ့ ဤရုံးတော်တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(လင်းမင်းထွန်း) ခရိုင်တရားသူကြီး အလုံအရိုင်တရားရုံး

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ၈-ရပ်ကွက်၊ မင်းရဲကျော်စွာလမ်း၊ အမှတ်- ၅၅၈(က)ရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိအကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်၍ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူများဖြစ်သူ ဦးအောင်စိုးမိုး [၁၂/လမန(နိုင်) ၀၉၇၄၉၄]၊ ဒေါ်အေးအေးမိုး [၉/ညဥန (နိုင်)၀၀၉၂၉၄]၊ ဒေါ်အေးအေးမိုး [၁၂/လမန(နိုင်) ၀၀၄၀၈၃]နှင့် ဦးသန့်စင်မိုး [၁၂/လမန(နိုင်) ၀၀၄၀၈၂]တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်အေးအေးသန်း [၁၀/မဒန(နိုင်) ၀၂၂၈၉၂]က အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်းများဖြင့် လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အဆိုပါအရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးရဲမျိုးနိုင် (B.A (Law) LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် -၂၃၀၃) အမှတ်- ၈၊ မြေညီ မြင့်မိုရ်လမ်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၄၃၀၃၃၃၂

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ

ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၃၇၊ မြေကွက်အမှတ်- ၁၁၀၅၊ ဧရိယာ (၀.၀၅၅)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၄၀၁)၊ ရန်ကြီးအောင်လမ်း၊ သွယ်(၄)လမ်း၊ (၁၁)ရပ်ကွက်၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်ဖြူ [၁၂/စခန(နိုင်) ၀၀၄၃၈၈] အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) ဂရုနဲ့မြေကွက်အား (၆-၅-၂၀၂၁) ရက်စွဲပါ အရပ်ကတီ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူခဲ့သူ ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း [၁၂/ကမတ(နိုင်) ၀၀၂၈၇၁]မှ တရားလိုပြုလုပ်၍ မင်္ဂလာဒုံရိုင် တရားရုံး တရားမကြီးမှုအမှတ်- ၉၇/၂၀၂၃ ဖြင့် ဒေါ်ကြည်ကြည်ဖြူ၊ ဒေါ်အေးအေးသင်း တို့အပေါ် ပဋိညာဉ်အတိုင်း မြေကွက်အရောင်းအဝယ်မှတ်ပုံတင်စာချုပ်ချုပ်ဆို၍ အမည်ပေါက်သည်အထိ ဆောင်ရွက်ပေးစေလိုမှုဖြင့် တရားစွဲဆိုခဲ့ရာ ၁၉-၁၀-၂၀၂၃ ရက်နေ့တွင် အနိုင်ဒီကရီချမှတ်ခဲ့သဖြင့် တရားမစာရိမှုအမှတ် ၃၇၉ / ၂၀၂၃ (၁၅-၅-၂၀၂၄)ဖြင့် ဘီလစ်ခန့်စာရိမှုခွဲခွာ ဒေါ်ခင်ခင်အောင် (၁၂/၂၀၂၀(နိုင်) ၀၂၀၆၀၅) က ဂရုနဲ့မြေ၊ အရပ်ကတီစာချုပ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်၊ တရားမစာရိမှုနှင့် မင်္ဂလာဒုံရိုင်တရားရုံး၏ ၁၅-၅-၂၀၂၄ ရက်စွဲပါ ဘီလစ်ခန့်စာရိမှုကို တင်ပြ၍ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင် ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၇)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၃၄၇/က)၊ သကမ-၁၇/၃၄/၁၃၄၇-က ပေးပွားလွှာလမ်း၊ (၂၀) ရပ်ကွက်၊ အပိုင် (၄) ဧရိယာအကျယ်အဝန်း (၂၀၀၆၀) ပေနှ့် ဧရိယာ စီမံအဖွဲ့ အဖွဲ့အစည်းအရပ်ရပ်တို့အား လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး တရားဝင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးခင်ညွန့် (၁၂/ပတန(နိုင်)၀၃၀၅၉၈)မှ ဝန်ခံကတိပြုလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးကျော်အေး (၈/ပခက (နိုင်)၁၃၃၀၀၁)မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါ အိမ်ခြံမြေနှင့် ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း(မှရင်း) များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည် သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ အပြီးသတ်ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ဦးကျော်အေး၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဦးအောင်မျိုးခိုင် တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၁၈၁၀၅) Ph : 09 - 969383766

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ

(တရားမကျင့်ထုံးကိုဥပဒေအမိန့်- ၅၊ နည်းဥပဒေ- ၂၀) ရွှေပြည်သာမြို့နယ်တရားရုံးတော်၌ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်- ၄၅

ဦးအောင်သန်း နှင့် ဒေါ်စန်းစန်းဝင်း တရားလို တရားပြင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ (၅/၁)ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ အမှတ်-(၂၅၈/၁) နေ ဒေါ်စန်းစန်းဝင်း (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ တရားလိုဦးအောင်သန်းက "ပဋိညာဉ်အတိုင်းအရောင်းအဝယ်မှတ်ပုံတင်စာချုပ် ချုပ်ဆိုပေးစေလိုမှု" လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည့်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပချေဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၃၀ ရက် (၁၃၀၆) ခုနှစ်၊ ဝါခေါင်လဆုတ် ၁၁ ရက်) မွန်းမတည့်မီ (၁၀)နာရီတွင် အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏ အဆိုလွှာကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ပါနေ့ရက်တွင် သင်မလာရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်မျက်ကွယ်တွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအစီပြုလိုသည့်စာရွက်စာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ (သို့မဟုတ်) သင့်ကိုယ်စားလှယ် ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလွှာ တင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီ (၄)ရက်က တင်သွင်းရမည်။ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၁၆ ရက်နေ့တွင် ဤရုံးတော်တံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(လွမ်းပိုးစိုး) မြို့နယ်တရားသူကြီး ရွှေပြည်သာမြို့နယ်တရားရုံး

ဥတုရာသီ တောကို မှီ၏







### နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက်(၉)ရပ်

#### ၁။ နိုင်ငံရေး

- (က) စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ စနစ် ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး။
- (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA)ပါအတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။
- (ဂ) ပြည်သူ့လူထု၏ လူမှုစီးပွားဘဝ လုံခြုံရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိစေရန် အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။

#### ၂။ စီးပွားရေး

- (က) တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေကိစ္စဖူလုံရေးတို့အတွက် တိုင်းရင်းသားပြည်သူ တစ်ရပ်လုံးနှင့် အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကို ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် တိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။
- (ခ) တိုးတက်ကောင်းမွန်လာသည့် စီးပွားရေးမောင်းနှင်အားကို မဏ္ဍိုင်ပြု၍ MSME စက်မှုလုပ်ငန်းများကို

အားပေးဆောင်ရွက်ကာ ပို့ကုန်ကဏ္ဍ မြှင့်တင်ရေး။

- (ဂ) ပြည်တွင်းစားသုံးဆီလုံရေးအတွက် ဆီထွက်သီးနှံ စိုက်ပျိုးမှုကို အားပေးမြှင့်တင်ပြီး ပန်းတိုင်ရည်မှန်းချက်အတိုင်း ထွက်ရှိအောင် ဆောင်ရွက်၍ နိုင်ငံအတွင်း ဖူလုံမှုမှည့် ပြည်ပသို့တင်ပို့နိုင်သည်အထိ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး။

#### ၃။ လူမှုရေး

- (က) တစ်နိုင်ငံလုံး အသိပညာ၊ အတတ်ပညာ မြှင့်တင်တိုးတက်စေရေး၊ ကုန်ထုတ်လုပ်မှု အထောက်အကူပြုပညာရှင်များ ထွန်းကားလာစေရေးအတွက် လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသည့် ဘက်စုံပညာရေးစနစ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေး။
- (ခ) တစ်မျိုးသားလုံး သက်ရှည်ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေးအတွက် ပြည်သူ့အားလုံးအကျိုးဝင်မည့် ကျန်းမာရေးကဏ္ဍနှင့် အားကစားကဏ္ဍ မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။
- (ဂ) နိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များ၌ လူငယ်များအနေဖြင့် အဓိကစွမ်းအားစုအဖြစ် ပါဝင်နိုင်ရေး ဗလငါးတန်နှင့် ပြည့်စုံသော လူငယ်များဖြစ်စေရန် လူငယ်ကဏ္ဍကို မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။

- ❖ ယနေ့နိုင်ငံများအကြား ဖြစ်ပွားလျက်ရှိသည့် ပဋိပက္ခများကို လေ့လာကြည့်မည်ဆိုပါက အင်အားကြီးနိုင်ငံများက နောက်ကွယ်မှ နိုင်ငံရေး၊ စစ်ရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး၊ ဝါဒဖြန့်ချိရေး၊ သံတမန်ရေးစသည့် နည်းလမ်းများနှင့် ဘက်စုံစုံပွဲအသွင်ဖော်ဆောင်ပြီး လုပ်ဆောင်နေကြသည်ကို တွေ့မြင်ရမည်ဖြစ်...
- ❖ ဖြစ်စဉ်ဖြစ်ရပ်တစ်ခုကို အပေါ်ယံမြင်ကွင်းလောက်သာ သုံးသပ်သိရှိခြင်းမျိုးထက် မြင်ကွင်းနောက်ကွယ်က အကြောင်းတရားများကိုပါ စဉ်းစားဖော်ထုတ်နိုင်စွမ်းရှိအောင် လုပ်ဆောင်သွားရန်လို...

(နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ ၂၀၂၃ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၁၁ ရက်နေ့တွင် ပြုလုပ်သော တပ်မတော်နည်းပညာတက္ကသိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း အမှတ်စဉ်(၂၅) သင်တန်းဆင်းဂုဏ်ပြုစစ်ရေးပြ အခမ်းအနား မိန့်ခွန်းပြောကြားမှုမှ ကောက်နုတ်ချက်)

### ၂၀၂၄ ခုနှစ် ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အသက်(၁၈) နှစ်အောက် ပြေးခုန်ပစ်ပြိုင်ပွဲ ကျင်းပမည်

နေပြည်တော် ဩဂုတ် ၂၁

အားကစားနှင့် လူငယ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန အားကစားနှင့်ကာယပညာဦးစီးဌာနနှင့် မြန်မာနိုင်ငံပြေးခုန်ပစ်အဖွဲ့ချုပ်တို့ ပူးပေါင်းကျင်းပမည့် “၂၀၂၄ ခုနှစ် ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး အသက်(၁၈)နှစ်အောက် ပြေးခုန်ပစ်ပြိုင်ပွဲ”ကို ဩဂုတ် ၂၃ ရက်မှ ၂၆ ရက်အထိ နေပြည်တော် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိ အားကစားကွင်း၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး ပြိုင်ပွဲဝင် အမျိုးသား ၁၅ သင်း၊ အမျိုးသမီး ၁၅ သင်း ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည်ဖြစ်၍ အားကစားကိုစိတ်ပါဝင်စားသည့် မိဘပြည်သူများ အနေဖြင့် မည်သူမဆို(အခမဲ့) လာရောက်ကြည့်ရှုအားပေးနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

### မန်စီးတီးကစားသမား ဖိုဒန်နဲ့ ချယ်လ်ဆီးကစားသမား ကိုးလ်ပယ်လ်မားတို့ ပီအက်ဖ်အေ တစ်နှစ်တာအကောင်းဆုံးကစားသမားဆုများ ဆွတ်ခူး

မန်စီးတီးအသင်းကွင်းလယ်ကစားသမား ဖီးလ်ဖိုဒန်ဟာ ပရော်ဖက်ရှင်နယ်ဘောလုံးသမားများအဖွဲ့ (ပီအက်ဖ်အေ)က ပေးအပ်ချီးမြှင့်တဲ့ တစ်နှစ်တာအကောင်းဆုံးကစားသမားဆုကို ဆွတ်ခူးနိုင်ခဲ့ပြီး ချယ်လ်ဆီးအသင်း တောင်ပံကစားသမား ကိုးလ်ပယ်လ်မားကတော့ ပီအက်ဖ်အေရဲ့ တစ်နှစ်တာ လူငယ်အကောင်းဆုံးကစားသမားဆုကို ဆွတ်ခူးနိုင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။



ယခုတစ်ကြိမ် ပီအက်ဖ်အေတစ်နှစ်တာအကောင်းဆုံးကစားသမားဆုရရှိခဲ့သူတွေဟာ အင်္ဂလန်ကစားသမားတွေဖြစ်ပြီး ၂၀၀၉-၂၀၁၀ ဘောလုံးရာသီနောက်ပိုင်း ပီအက်ဖ်အေတစ်နှစ်တာဆုကို အင်္ဂလန်ကစားသမားနှစ်ဦးရရှိခဲ့ခြင်းဟာ ပထမအကြိမ်ဖြစ်ပါတယ်။

၂၀၀၉-၂၀၁၀ ဘောလုံးရာသီက ရွန်းနီဟာ ပီအက်ဖ်အေတစ်နှစ်တာအကောင်းဆုံးကစားသမားဆုကို ဆွတ်ခူးခဲ့ပြီး ဂျိမ်းစ်မီနာက လူငယ်အကောင်းဆုံးကစားသမားဆုကို ဆွတ်ခူးနိုင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

ဖီးလ်ဖိုဒန်ဟာ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘောလုံးရာသီက မန်စီးတီးအသင်းနဲ့အတူ ၃၅ ပွဲမှာ သွင်းဂိုး ၁၉ ဂိုး သွင်းယူပေးနိုင်ခဲ့ပြီး ပရီမီယာလိဂ်ဖလားကို လေးနှစ်ဆက်ဆွတ်ခူးနိုင်အောင်လည်း ကူညီပေးခဲ့သူ ဖြစ်ပါတယ်။ စာမျက်နှာ ၁၆ ကော်လံ ၅ သို့

### ယနေ့ ဖတ်စရာ

အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်မှုညှိနှိုင်းရေး ကော်မတီနှင့် နိုင်ငံရေးပါတီများအစုအဖွဲ့၏ အလုပ်အဖွဲ့တို့ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးစာမျက်နှာ » ၅

လူငယ်များအတွက် ရွှေရောင်အနာဂတ်များ ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ » ၆

အဓမ္မခိုင်းစေမှုဆိုင်ရာတိုင်ကြားမှုများကို အမျိုးသားအဆင့်အဓမ္မခိုင်းစေမှုဆိုင်ရာ တိုင်ကြားမှုယန္တရား (National Complaint Mechanism-NCM) ဖြင့် ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းသွားမည် စာမျက်နှာ » ၇

၂၀၂၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူခြင်း လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ရုပ်မြင်သံကြား ဉာဏ်စမ်းပဟေဠိပြိုင်ပွဲ ကျင်းပ စာမျက်နှာ » ၈

### U-12 Junior Soccer World Challenge 2024 ပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာ ယူ-၁၂ အသင်း (၃၂) သင်းအဆင့်၌ အရေးနိမ့်

ရန်ကုန် ဩဂုတ် ၂၁

U-12 Junior Soccer World Challenge 2024 ပြိုင်ပွဲ အုပ်စု နောက်ဆုံးပွဲနှင့် ရှုံးထွက်အဆင့်ပွဲစဉ်များကို ဩဂုတ် ၂၁ ရက်က ဂျပန်နိုင်ငံ ချီဘားမြို့၌ ဆက်လက်ကျင်းပရာ မြန်မာ ယူ-၁၂ အသင်းသည် အုပ်စုပထမဖြင့် နောက်တစ်ဆင့်တက်ရောက်နိုင်သော်လည်း (၃၂) သင်းအဆင့်တွင် အရေးနိမ့်ခဲ့သည်။

နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် ရှုံးနိမ့်

မြန်မာ ယူ-၁၂ အသင်းသည် အုပ်စုနောက်ဆုံးပွဲအဖြစ် ဂျပန်ကလပ် ဘာဆာရာအသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားရာ နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် မြန်မာ ယူ-၁၂ အသင်းသည် အုပ်စုသုံးပွဲကစားရာတွင် နှစ်ပွဲနိုင်၊ တစ်ပွဲသာရ၊ ရမှတ် ခုနစ်မှတ်ဖြင့် အုပ်စုပထမရရှိကာ နောက်တစ်ဆင့် တက်ရောက်နိုင်ခဲ့သည်။ မြန်မာ ယူ-၁၂ အသင်းသည် စာမျက်နှာ ၁၆ ကော်လံ ၅ သို့ ❖



(၃၂) သင်းအဆင့်တွင် မြန်မာ ယူ-၁၂ အသင်းနှင့် FC Zero အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။